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П Р О Т О К О Л 
 

№ 1 
 

Днес, 25.01.2024 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 1-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 29 общински съветника от общо 29.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:04 

часа.  
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Най-напред има постъпило искане за декларация от името на ПП ГЕРБ. Заповядайте 

за декларация. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Уважаеми съграждане. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги дами и господа общински съветници. 
Обиди, заплахи, среднощен терор, тормоз, унижение, това е новия стил на работа на 

Кмета Първан Дангов и политиката на управление водена от него. Стил, който е насочен 
пряко и физически не само към личности, но и модел на работа към цели населени места. 
Видяхме какво се случи с избрания от жителите на с. Баланово Явор Митов. Видяхме и 
чухме какво се случило с избрания Кмет от жителите на с. Червен брег Славчо Димкин. Не 
го видяхме и чухме само ние, видяха го, чуха го хора от цялата страна. Престъпно поведение 
от един самозабравил се управник. Отношение характерно за мутра на един Кмет към свои 
колеги, които по Закон са със знак на равенство по между им. Кмет, който заплаши с 
прегризване на гръкляна действащ общински съветник, Кмет който шамароса пред свидетели 
бивш общински съветник. В тази връзка е интересното до къде стигна досъдебното 
производство г-н кмете? Няма и 3 месеца след изборите, а Община Дупница се завърна във 
вековете на крепостничеството, години характерни за мутрите и флагман на тази 
перестройка е не кой да е, а самия Кмет. Падение, дъно, срам. И как се разви тази 
перестройка? С две минутно видео с което принизи кметската институция до поведение 
характерно за мутра. С две минути видео, което унизи кмета Явор Митов. С две минутно 
видео, което на практика показа отношението си към жителите на Баланово. Перестройката 
продължи с обидите „Тъп селянин, селски тъпанар, боклук“ към кмета на с. Червен брег. 
Показно отношение към личността Славчо Димкин и цялото му отношение към жителите на 
Червен брег., защото кметската институция обуславя дадено населено място. И потрес, 
самозабравилия се Дангов си е позволявал да му звъни посред нощ, позволявал си е да го 
псува, позволявал си е да го заплашва. Двадесет и първи век Кмет на община заплашва не 
просто свой колега, заплашва родител, заплашва цяло едно семейство, заплашва човек. 
Представяте ли си? И причината е само една, че те са издигнати от ГЕРБ. 
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Да се притесняват ли кмета на Яхиново Софка Скоклева? Да се притеснява ли кмета 
на Блатино Валери Върбанов? Кметовете на Пиперево и Дяково да се притесняват ли или 
вече сте ги взели и тях за жертви. Да се притесняваме ли, че ако си извадите ръцете от джоба 
ще извадите нещо хладно. Всъщност дали вече не сте го и правили. 

Не ние няма да позволим това поведение характерно за мутрите да продължи. Не ние 
няма да позволим тази психопатска история в Дупница да продължи. Не ние няма да 
позволим един изявяващ се като хулиганин да се разпорежда с живота и съдбите дори на 
един човек, а какво остава за цяла община.  

Уважаеми колеги общински съветници, чашата преля. На предишната сесия 
апелирахме за промяна модела на работа на кмета. Апелирахме кмета да започне да работи за 
благото на Община Дупница. Апелирахме. Вече не апелираме, а действаме. Наши юристи 
пишат сигнал до прокуратурата за всички издевателства на самозабравилия се управник и 
вярваме много скоро Община Дупница ще се върне към нормалния си ритъм на живот. 

Призовавам и колегите от партиите в ОбС да преосмислят отношението си към 
самозабравилия се градоначалник. И тъй като г-н Кмет твърдите, че сте достоен човек, 
бъдете така добър да подадете незабавно своята оставка. Спестете работа на 
правораздавателните органи. Ходете си с мир. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
В деловодството на ОбС постъпи питане от инж. Виктор Мантарков общински 

съветник от ПП „Възраждане“. Г-н Мантарков, заповядайте. 
 
Г-н Виктор Мантарков – общ. съветник: 
Питането ми е във връзка с наредбите за безстопанствените животни било домашни 

било безпризорните кучета, които се явяват един от основните проблеми към момента в 
града. Той не е вчерашен. Аз не казвам, че г-н Дангов има в момента пряка вина, но това е 
проблем на който трябва да потърсим решение.  

Във връзка с това нещо и аз направих питането за да видим от тук натам какви мерки 
ще се взимат защото ми се обаждат граждани от селата за безпризорни коне, крави. Тук в 
блока където живеем на „Иван Вазов“ 59 в момента са над 30 помияра г-н Дангов, нещо 
трябва да се направи.  

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Помияри не е обръщение, помияр не е…… 
 
Г-н Виктор Мантарков – общ. съветник: 
Е така е. сега това са фактите и хората недоволстват и това ми беше мотива да направя 

питането. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Това ли е г-н Мантарков. Благодаря ви. г-н Мантарков, благодаря ви, но не сте заявил 

в питането. Просто да знаете, че трябва да заявите какво искате да ви отговори кмета, 
писмено или устно. 

 
Г-н Виктор Мантарков – общ. съветник: 
Да, защото аз цитирах едно писмо на директора на Агенцията по безопастност на 

храните където човека обръща внимание, напомня за задълженията по контрола и грижите 
за…..да това имах предвид. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Чисто заради процедурата казвам, че когато задавате питане към кмета на общината 

моля заявете какъв да бъде отговора. Благодаря. Заповядайте г-н кмете. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Благодаря и аз. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа кметове, кметски наместници. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Мантарков. 
Познавам темата като ветеринарен лекар, познавам я и като Кмет, познавам Закона за 

ветеринарномедицинската дейност и ЗМСМА. Позволете ми да отложа питането за 
следващата сесия. Подробно ще обясня какво сме направили от 9 ноември миналата година и 
какви са намеренията от тук нататък. Само една забележка ако позволите към вас. 
Бездомните кучета в града са много. Обръщението помияри не е най-доброто. Аз съм човек 
хуманист, такава ми е професията. Не са виновни кучетата, че са по улицата, а сме виновни 
ние хората, но това следващия път ще го кажа. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Съгласно Правилника кмета може да отложи отговора на всяко питане в рамките до 1 

заседание. 
В деловодството на ОбС постъпи питане от Емил Гущеров общински съветник от ПП 

ГЕРБ. Заповядайте. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Моите въпроси са следните: 
1. Какви са наличностите по всички банкови сметки на общината към 31.12.2023 г.? 
2. Какви са задълженията по общинския дълг към 31.12.2023 г. и краен срок за 

погасяване? 
В моето питане съм посочил, че искам и устен и писмен отговор. Подчертава го 

защото колегата Слави Мантарков все още не е получил писмените отговори от миналата 
сесия. 

Благодаря. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Благодаря и аз. 
Уважаеми г-н Гущеров, тъй като не сте заявили в питането кога да ви бъде 

отговорено, тук няма за сегашното заседание, за следващото за по следващото, аз се 
възползвам от процедурата, която преди малко докладвах да отложим това ваше питане тъй 
като за мен е важно и ще получите уверявам ви и писмен и устен отговор. 

Благодаря. 
 
Инж. Емил Гущеров – общ. съветник: 
Благодаря г-н Дангов. 
Вече ще знаем г-н Костадинов до колкото знам Правилника там е посочено, че 

питането е за следващата сесия. Не случайно се спазват 72 часовия срок преди сесията, но 
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напълно уважавам мнението на г-н Дангов. Нека да бъде подготвено експертно за да получат 
всички граждани на Дупница, както и ние като общ. съветници, отговори на въпросите, но в 
следващи питания добре ще посочваме, че трябва за сесията която предстои. 

Благодаря. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
След като г-н Гущеров, сме стигнали да спазваме процедурите моля, като отправяте 

питане се позовавайте на ЗМСМА. Вие сте бил Председател на ОбС, изписвайте основанието 
за питане. Нека питанията на опозицията да бъдат с всички реквизити както изисква Закона. 
В момента това ваше питане не е по закона. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, в деловодството на ОбС постъпи докладна записка, относно образуване на 

политически представителна група в състава на ОбС от общ. съветници избрани от ПП 
„ДПС“ и ПП „РЗС“ със следното решение: 

1. Образуват политически представителна група в  ОбС Дупница с наименование 
„ДПС-РЗС“ с ръководство Председател, Зам. председател и Секретар. 

2. Определя Председател на политически представителна група „ДПС-РЗС“ – г-жа 
Шейхриар Златарска. 

3. Определя Зам. председател на политически представителна група „ДПС-РЗС“ – г-н 
Георги Бански. 

4. Определя Секретар на политически представителна група „ДПС-РЗС“ – г-н Георги 
Рангелов. 

 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 1 

1 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Стратегия за управление на общинската собственост в Община Дупница за периода 2024-
2027 год. 

2 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост на 
територията на Община Дупница. 

3 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
урегулиран поземлен имот (УПИ) I-31, кв.29 по регулационния план на село Джерман, 
одобрен със Заповед №2415/02.06.1964г. на Председателя на Кюстендилски окръжен 
народен съвет, разположена на уличната регулация на улица с о.т. 6÷100 и на улица с о.т. 
100÷99а, съгласно Виза за проектиране изх.№108/03.07.2023г., изд. от гл.архитект на 
Община Дупница.  

4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещения за търговска 
дейност, находящи се на първи етаж от двуетажна  сграда с идентификатор 
56349.200.48.2, изградена в поземлен имот с идентификатор 56349.200.48 по 
Кадастралната карта на с. Пиперево, публична общинска собственост, съгласно АОС № 
5427/01.09.2020 г.  
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5 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.6.581, образуван от поземлен имот 65245.6.216 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново. 

6 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ II-187,439  по регулационния план на село Баланово, чрез продажба  полагаемата 
се част от недвижим имот  общинска собственост.   

7 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Стоян Донев Шаранков, находяща се в гр.Дупница.   

8 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Даниела Асенова Йорданова, находяща се в село Джерман. 

9 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ X – 10, кв.1 по регулационния план на село Делян, чрез продажба частта на 
общината. 

10 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне 
размера на основните месечни заплати на кметовете в Община Дупница, чл. 5, ал. 16 от 
ПМС № 67 от 2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 32 от 
2010 г.)    

11 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешаване 
изработването на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на земеделска земя за поземлен 
имот с идентификатор 39339.134.157, местност „Асаница“/”Бубини могили“ в землището 
на с. Крайници, Община Дупница, Област Кюстендил за изграждане на „Фотоволтаична 
централа с инсталационна мощност до 10MW” и даване предварително съгласие за 
промяна предназначението на земята, учредяване право на строеж и ограничени вещни 
права и сервитути във връзка с чл.62, ал.2 от Закона за енергетиката. 

12 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за обявяване от публична в частна общинска собственост на поземелен имот с 
идентификатор 65245.7.14 по кадастралната карта на с.Самораново, включен в поземлен 
имот с проектен номер 65245.7.886, съгласно „Проект за изменение на кадастралната 
карта и кадастралните регистри“ за сключване на предварителен договор за прехвърляне 
на собственост на основание чл. 15, ал.3 и ал. 5 от Закона за устройство на територията с 
цел коригиране на трасето на селскостопански, горски, ведомствен път – публична 
общинска собственост.   

13 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 2024/2025 година.   

14 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Именуване на тренировъчното игрище на стадион „Бончук“ на „Спортен комплекс – Янко 
Динков“.    

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от Наредбата за условията и 
реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на 
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Община Дупница.  

16 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и 
критериите за предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни 
проекти  на територията на  Община Дупница.  

17 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне на размера на средствата, които ще се предоставят от общинския бюджет, 
максималната безвъзмездна финансова помощ, предоставяна от Фонда за подкрепа на 
местни инициативи за една инициатива, като и определяне на членове на Комисията по 
чл.7 от Правилника за организацията, дейността и управлението на Фонд за подкрепа на 
местни инициативи.  

18 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
одитор – дипломиран експерт-счетоводител на “Водоснабдяване и канализация - 
Дупница” ЕООД , гр. Дупница 

19 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Даване 
на съгласие за възлагане извършването на независим външен одит на “Водоснабдяване и 
канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница 

20 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Вземане 
на Решение за освобождаване на прокуриста, избор на управител и провеждане на 
конкурс за възлагане на управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – 
Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 

 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
В деловодството на ОбС внесох предложение като Председател на ОбС за допълване 

на дневния ред с 3 допълнителни докладни. 
Предлагам да бъде включена като т. 18 Докладна записка от мен, относно Вземане на 

Решение за освобождаване на прокуриста, избор на управител и провеждане на конкурс за 
възлагане на управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван 
Рилски” ЕООД гр. Дупница с  вх. № 53/ 23.01.2024 г. 

Да бъде допълнена т. 19 Докладна записка от мен, относно Избор на одитор – 
дипломиран експерт-счетоводител на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. 
Дупница с вх. № 54/ 23.01.2024 г. 

Да бъде допълнена т. 20 Даване на съгласие за възлагане извършването на независим 
външен одит на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница с  вх. 
№ 56/ 23.01.2024 г. 

Колеги, по точката за освобождаване на Прокуриста и избор на управител вие 
разбирате, че темата е много сложна и много трудна. Провеждахме непрекъснато 
консултации, относно избор на вр. управляващ, определяне на конкурс и за това буквално с 1 
ден се забавихме да я внесем в официалния дневен ред на сесията. Важността е особено 
голяма на тази докладна и аз вярвам, че ще се съгласите да бъде включена. 

По точката за избор на одитор, моля да извиним новоизбраното ръководство на ВиК 
Дупница докато съберат оферти да ги внесат. Не е много важна и ако прецените може и да не 
влезе в дневния ред, но аз предлагам тъй като тя е бих казал рутинна, ако сте съгласни да 
влезе. 

По т. 3 с писмо бях уведомен от г-н кмета за желанието да бъде назначен одит на 
двете големи общински дружества и за това аз внасям подобно предложение. 
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Имате думата за изказвания. 

Точка 0 (Нулева) 

000/22.01.2024 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 1  

 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Считам, че докладната записка, относно освобождаване на прокуриста и избор на 

управител е от особено важно значение и една от най-важните които ще гледаме днес. Така, 
че вместо т.18 аз правя предложение да я изтеглим като т. 1 да бъде в дневния ред. 

Благодаря ви. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. т.е. вие сте за включването на докладната в дневния ред и предлагате 

тя да стане дори т.1. благодаря. 
Г-н Гущеров за изказване. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Колеги. 
Г-н Председател. 
Многократно на предните сесии, които се проведоха до момента колеги от ОбС 

мисля, че г-н Градевски два пъти или 3 пъти спомена, че този начин на работа с извънредни 
сесии в 6 без 10 и то по изключително важни теми. Да не забравяме, че миналата беше за 
ВиК-то, присъединяването на „ВиК Дупница“ към „Кюстендилска вода“ ни беше подадено 
вечерта преди сесията, а темата беше някак си неглижинара и съобщено на гражданите 
водата ви става 3, 65. Сега по същия начин. Нима не знаем кога изтича договора на 
поркуриста? Нима общинските дружества са оставени на самотек и когато те си решат 
информират председателя или ОА. Вие по-добре знаете и от мен какво се случва и за тази 
докладна я вкарваме по същия начин поставяйки болницата от 18 януари или 23 не съм 
сигурен точната дата на………. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: Двадесет и пети. Днес./ 
Не, говоря изтичащия договор на прокуристката г-н Дангов и няколко дни 

общинската болница е без законно избрано ръководство. Отделно по темата по точката за 
прокурист доколкото си спомням на миналата сесия гласувахме одит на общинската 
болница. Това одит на одита ли е и тази сума от 5 000 лв. или колко е там за одитора от кой 
ще бъде платена и за сметка на какво. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Темата общинската болница е присъствала в ОбС и в предишния мандат и в по-

предишния и когато говорим за общинска болница трябва да имаме по-голямо уважение 
към това. Общинската болница не е плод и зеленчук, общинската болница не е дори и 
зеленчукова борса, общинската болница ако щете не е ВиК, а е болница. Аз препоръчвам да 
се отнасяме всички с уважение когато говорим за здравеопазване и това което вие говорите, 
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че в 5 без 5 или 6 без 5 е внесено е задължение на ОбС, подчертавам. Аз съм провел 
разговор с г-жа Жайгарова преди Нова Година, информиран човек съм г-н Гущеров, знам 
кога изтича договора за управление, и нося своята отговорност за всичко, като 
представител на изпълнителната власт. Но мога да обърна разговора къде е законодателната 
власт в този ред на мисли. За това предложението е навременно и ако то бъде прието от 
ОбС, аз вече дори си позволих да предпоставя, нещо на което нямам право, но понеже 
имаше въпроси към мен и съм казал дори и името, нещо което не е моя работа признавам 
си, но лекарите ме питаха вчера, и поемам тази отговорност, и нося своята индивидуална 
отговорност. Не мога обаче да нося отговорности за чужди вини. Спирам до тук. Каквото 
реши ОбС дали да влезе в дневния ред или не все пак вие гласувате. 

Благодаря. 
  
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Емил 

Димитров Гущеров 
Благодаря ви. 
Една реплика г-н Гущеров към вас преди да ви дам думата за реплика. Вижте, аз се 

отнасям сериозно към моите задължения и се стремя максимално малко да бъдат 
извънредните докладни. Въпреки, че е извънредна докладната вие сам знаете, че аз я 
занесох на всяка една комисия и обясних на всеки един съветник. Причините са……. Не 
желаех да влизам в тази тема, съжалявам, че вие влязохте. Разбирате, че избора на 
управител на каквото и да било дружество, а пък особено на болницата е особено щекотлив. 
Касае консултации между политическите партии, консултации с организации и аз съм 
провел достатъчно консултации и с управляващата партия и с други партии, и с хора от 
болницата. Така, че уверявам ви нашата загриженост и моята лична съвсем не е малка. 
Имаме яснота върху това какво правиме и аз за това обаче се извиних, че с 1 ден се забавих, 
защото не мога да внеса докладна, ако наистина нямаме кандидати. Вие си спомняте, когато 
и вие бяхте Председател, когато и аз бях Председател колко конкурса обявихме и нямаше 
кандидат. И сега когато има човек за вр. изпълняващ, когато кмета заяви, че ще номинира 
също човек за вр. изпълняващ за това докладната влиза като извънредна и аз ви моля точно 
по тази тема да смалим политическото говорене. Колкото до останалите 2 докладни имам 
своите резерви и аз, и за това ви казах ако решите…… Предлагам за ВиК да извиним 
управителя защото вие като бивш Председател знаете, че дружеството събира оферти за 
одитор, а ОбС ги утвърждава коя да бъде одитиращата организация за отчета на 
дружеството. Ако сметнете, че докладната е важна и не бива да влиза като извънредна не я 
гласувайте. Колкото вече до одитиращия доклад има към докладната приложено писмо, вие 
ще видите на коя дата бях помолен да включа такава докладна и ако не я включа рискувам 
да бъда обвинен, че се опитвам да прикривам проверки или нещо подобно. И тъй като аз 
никога не съм прикривал нищо за това предлагам на вашето внимание след като докладната 
е от кмета, аз съм длъжен да я входирам. Това е моя отговор. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Репликата която ще отправя е по повод, че вие в същността на вашите отговори не 

чухте моето питане. Моето питане е защо по изключително важни докладни продължаваме 
тази практика да се вкарват докладни. Г-н Дангов отговори без да е бил към него въпроса и 
за това продължавам да настоявам, както г-н Градевски в предните сесии, особено по 
такива важни теми. Разбирам да е нещо по……….да бъде направено всичко възможно, ако 
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трябва извънредна сесия, но да има възможността спокойно, отговорно, експертно на 
комисиите да бъде обсъдена темата. Само не получих отговор защо е необходимо одит на 
одита. Визирам за общинската болница. И има излишен разход от 5 000 лв. Това не чух, 
иначе за другото благодаря. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов – Председател: 
Защо да не чухте. Казах ви, има писмо от кмета до мен с предложение за такъв одит. 

Аз съм само един, една пощенска кутия или как да се изразя. Можех и да не входирам тази 
докладна, така е. И какво щяхме да предизвикаме? Така, че. А колкото до въпроса по 
принцип само до преди няколко месеца приемахме по 5 по 6 извънредни докладни. Така, че 
г-н Гущеров, аз изключително много уважавам вашето мнение. Колегата Градевски и в 
миналия и в този мандат настоява за това нещо и аз напълно съм съгласен и изложих своите 
аргументи. Изглежда се оправдавам, но такъв е случая и аз така мисля. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Мисля, че имаме важни докладни, които да вземем важни решения. ние не знам 

колко време вече половин час не можем да вкараме дневния ред да го приемем. Аз винаги 
съм бил отговорен човек и времето на всички особено работното е скъпо. Говорим съм 
даже първия път от този микрофон долу. Мога да го направя и сега, но да не го изтълкува 
някой популистки. Обръщам обаче внимание. Не искам в тази зала да има популизъм. 
Искам да има мъдрост. Имам усещането обаче, че за някои хора ако глупостта имаше 
криле, някои хора щяха да летят в небето като бели гълъби. 

 
Инж. Костадин Крумов Костадинов – Председател: 
Колеги, преминаваме към гласуване. Гласуваме предложението трите докладни да 

влязат в дневния ред, като точката за болницата да стане т. 1.  
 
 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Да се допълни дневния ред, както следва: 

- т. 18 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, 
относно Вземане на Решение за освобождаване на прокуриста, избор на управител и 
провеждане на конкурс за възлагане на управлението на „Многопрофилна болница за 
активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница с  вх. № 53/ 23.01.2024 г. 
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- т. 19 Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, 
относно Избор на одитор – дипломиран експерт-счетоводител на “Водоснабдяване и 
канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница с вх. № 54/ 23.01.2024 г. 

- т. 20 Даване на съгласие за възлагане извършването на независим външен одит на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница с  вх. № 56/ 
23.01.2024 г. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 ..... 
предложението. 
 
Инж. Костадин Крумов Костадинов – Председател: 
Колеги, тъй като имаме малко технически проблеми предложението на г-н Гергов за 

това точка 18 за общинската болницата да стане т. 1. Който е съгласен моля да гласува с 
вдигане на ръка. 

  
Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 ..... 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 1 

 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Вземане 
на Решение за освобождаване на прокуриста, избор на управител и провеждане на 
конкурс за възлагане на управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – 
Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 

2 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Стратегия за управление на общинската собственост в Община Дупница за периода 2024-
2027 год. 

3 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост на 
територията на Община Дупница. 
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4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
урегулиран поземлен имот (УПИ) I-31, кв.29 по регулационния план на село Джерман, 
одобрен със Заповед №2415/02.06.1964г. на Председателя на Кюстендилски окръжен 
народен съвет, разположена на уличната регулация на улица с о.т. 6÷100 и на улица с о.т. 
100÷99а, съгласно Виза за проектиране изх.№108/03.07.2023г., изд. от гл.архитект на 
Община Дупница.  

5 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещения за търговска 
дейност, находящи се на първи етаж от двуетажна  сграда с идентификатор 
56349.200.48.2, изградена в поземлен имот с идентификатор 56349.200.48 по 
Кадастралната карта на с. Пиперево, публична общинска собственост, съгласно АОС № 
5427/01.09.2020 г.  

6 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.6.581, образуван от поземлен имот 65245.6.216 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново. 

7 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ II-187,439  по регулационния план на село Баланово, чрез продажба  полагаемата 
се част от недвижим имот  общинска собственост.   

8 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Стоян Донев Шаранков, находяща се в гр.Дупница.   

9 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Даниела Асенова Йорданова, находяща се в село Джерман. 

10 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ X – 10, кв.1 по регулационния план на село Делян, чрез продажба частта на 
общината. 

11 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне 
размера на основните месечни заплати на кметовете в Община Дупница, чл. 5, ал. 16 от 
ПМС № 67 от 2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 32 от 
2010 г.)    

12 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешаване 
изработването на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на земеделска земя за поземлен 
имот с идентификатор 39339.134.157, местност „Асаница“/”Бубини могили“ в землището 
на с. Крайници, Община Дупница, Област Кюстендил за изграждане на „Фотоволтаична 
централа с инсталационна мощност до 10MW” и даване предварително съгласие за 
промяна предназначението на земята, учредяване право на строеж и ограничени вещни 
права и сервитути във връзка с чл.62, ал.2 от Закона за енергетиката. 

13 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за обявяване от публична в частна общинска собственост на поземелен имот с 
идентификатор 65245.7.14 по кадастралната карта на с.Самораново, включен в поземлен 
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имот с проектен номер 65245.7.886, съгласно „Проект за изменение на кадастралната 
карта и кадастралните регистри“ за сключване на предварителен договор за прехвърляне 
на собственост на основание чл. 15, ал.3 и ал. 5 от Закона за устройство на територията с 
цел коригиране на трасето на селскостопански, горски, ведомствен път – публична 
общинска собственост.   

14 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Предоставяне 
на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 2024/2025 година.   

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Именуване на тренировъчното игрище на стадион „Бончук“ на „Спортен комплекс – Янко 
Динков“.    

16 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от Наредбата за условията и 
реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на 
Община Дупница.  

17 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и 
критериите за предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни 
проекти  на територията на  Община Дупница.  

18 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Определяне на размера на средствата, които ще се предоставят от общинския бюджет, 
максималната безвъзмездна финансова помощ, предоставяна от Фонда за подкрепа на 
местни инициативи за една инициатива, като и определяне на членове на Комисията по 
чл.7 от Правилника за организацията, дейността и управлението на Фонд за подкрепа на 
местни инициативи.  

19 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор на 
одитор – дипломиран експерт-счетоводител на “Водоснабдяване и канализация - 
Дупница” ЕООД , гр. Дупница 

20 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Даване 
на съгласие за възлагане извършването на независим външен одит на “Водоснабдяване и 
канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница 

 

Точка 1 (Първа) 

53/23.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Вземане на Решение за освобождаване на прокуриста, избор на управител и провеждане 
на конкурс за възлагане на управлението на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница  

Инж. Костадин Крумов Костадинов – Председател: 
/чете проекта за решение по докладната записка/ 
Колеги, сега аз може и да изглеждам като Тато, обаче ако обичате за тишина. 

Избираме управител на общинската болница, не избираме на Каваклия. 
/обаждане от залата/ 
Още една дума и ще те накажа със забележка. 
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/обаждане от залата/ 
На основание чл. 86 наказвам г-н Георги Рангелов със Забележка. 
/обаждане от залата/ 
Г-н Рангелов, моля за ред в залата. 
Колеги, имате думата за изказване. 
Заповядайте г-н Кмет да представите кандидата и да го предложите кандидата за вр. 

изпълняващ. 

Изказвания: 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Вчера имах възможността да присъствам на откриване или по-скоро на място да видя 

какъв ремонт е направен във Вътрешно отделение. Бях поканен там от д-р Гюзелева. Отзовах 
се на поканата, там беше и д-р Бонев. За това си позволих, за което се извинявам да направя в 
този състав моето предложение за вр. изпълняващ длъжността Управител. Вие не сте длъжни 
разбира се с това да се съобразите. Все пак вие избирате и гласувате, но представям ви д-р 
Крум Богданов Бонев, когото всички знаем, досегашния медицински директор или поне 
отговарящ за лечебната дейност на нашата общинска болница. За неговата биография трудно 
бих могъл да говоря с точност, но ще кажа, че д-р Бонев като лекар в болницата се е доказал 
като лекар интернист. Спомняте си през 2019 може би и 20-та, ние тогава ако не се лъжа го 
номинирахме за лекар на годината. Д-р Бонев, в този ОбС вие получихте почетния Знак на 
Община Дупница за справяне с пандемията. Ще спра до тук тъй като рискувам да кажа нещо, 
което няма да бъде така, но предложението ми за нов медицински Директор, Управител ва 
МБАЛ „Св. Иван Рилски“ е за д-р Крум Богданов Бонев.  

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми госпожи и господа. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми съграждани. 
Бяха времена в които положението в общинската болница беше изключително 

трагично. В общи линии както изглежда сега състоянието на В и К Дупница. Разбира се 
причините са различни и решенията са различни, но тогава ОбС дебатираше многократно, 
яростно защото болницата имаше задължения в размер на почти 2 400 000. Тогава скромно 
заявих, че спасението е в ръцете на давещите се и в добър мениджърски екип. Тогава беше 
сменен мениджърския екип. Беше избран прокуриста г-жа Мария Иванова Жайгарова и 
медицински директор Крум Бонев. Сега днес когато в т. 1 освобождаваме г-жа Иванова, като 
Председател на ОбС и представляващ ОбС и от името на гражданите на Дупница, аз 
благодаря на г-жа Иванова и на г-н Бонев и на целия ръководен екип на болницата за всичко 
което направиха в тези години. Не само, че задълженията бяха стопени, болницата излезе на 
печалба, закупи се апаратура. Разбира се още много има какво да се желае, но днес темата е 
такава, че да не допуснем общинската болница да влезе в спиралата на задължения, на 
мързел, на липса на професионализъм, на липса на пазарни правила, на лъжи, че трябва да 
бъде субсидирана. Тогава си спомням защото днес е ден на спомени как едни хора 
защитаваха яростно други управители. Защитаваха, че общината трябва да дава, да 
субсидира и т.н. Г-жа Иванова, д-р Бонев направеха така и показаха случай, който според 
мен трябва да се изучава в учебниците по здравен мениджмънт, как се спасява една болница 
в една община. 
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Подкрепям и приветствам предложението д-р Бонев да стане вр. изпълняващ 
Управител на болницата. Считам, че бидейки от ден първи в тази битка за спасение и за 
всичко хубаво което се случи, д-р Бонев е човек който наистина ще успее да продължи тази 
линия. Надявам се, че това няма да предизвика някакви сътресения вътрешни защото всяка 
смяна на управител води до сътресения. Но той като човек, който винаги е бил вътре в 
болницата вярвам, че до там няма да се стигне и че хората в екипа му вярват. 

Проведох няколко лични срещи, проучвания защото това съм задължен да направя. 
Това отне време, но в крайна сметка аз считам, че няма да има такива сътресения и вярвам, 
че д-р Бонев ще продължи успешния път на общинската болница до тогава докато тя се 
превърне в наистина едно стабилно, модерно лечебно заведение. 

Благодаря ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Мислех да не се изказвам по тази тема, но вие г-н Костадинов заявихте, че избора се е 

осъществил по времето 2019 – 2023. Искам да напомня на гражданите, че това се случи 
когато аз бях Председател на ОбС и тогава беше необходимо близо година, година и 
половина да браним заедно тука и подчертавам с колегите от БСП от всички политически 
групи, да браним тогавашната неизвестна г-жа Жайгарова от самозвани тука специалисти в 
областта на здравеопазването. Както и вие г-н Костадинов подчертахте, така и ние от ПП 
ГЕРБ изказваме своята подкрепа и благодарност към г-жа Жайгарова, която по време на 
КОВИД кризата успя заедно с нашите добри специалисти лекари, които многократно също 
сме изказвали нашата признателност, да преведат населението на Дупница през тази 
изключително тежка криза. Не я виждам г-жа Жайгарова в залата. Мисля, че трябваше да 
бъде поканена за да получи така да се каже нашите аплодисменти от името и на 
гражданството за всичко което сътвори през тези 5 близо 6 години и когато говорим за 
случващото се включително и вчера в общинската болница с извършените ремонти, с 
новозакупената апаратура. Хубаво е това да се подчертава, че това основно се дължи на 
екипа в нейно лице, на д-р Бонев, но не бива да забравяме и подкрепата която те получаваха 
от бившия Кмет г-н Чимев и ми е много чудно и обидно защо вчера на това откриване……. 
И ето това е поредната стъпка, която показва наличието на реваншизъм и на всичко останало 
което чухте в декларацията. Мисля, че беше напълно нормално, човешко да бъде поканен и 
той. Не видях вчера от медийните кадри г-жа Жайгарова. Може би сигурно и тя нищо не е 
направила по темата за общинската болница. 

Още веднъж благодаря от името на ПП ГЕРБ, от името на всички граждани които са 
гласували и са дали своето доверие за нас и пожелавам на д-р Бонев, който е един доказан 
специалист дано продължи добрите стъпки в общинското заведение. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Ние очевидно имаме нужда да си говорим много и понеже някой казал в тази зала, че 

днес е ден за спомени, и аз пък си спомних уважаеми г-н Гущеров, г-н Росен Тимчев като 
управител на общинската болница. Спомняте ли си? Защо не говорите за него? По чий 
мандат Росен Тимчев беше управител на болницата да попитам. По чий? Кой беше Кмет 
тогава? Спомняте ли си кой беше Кмет? Аз помня. Що не си спомняте и това. Нали сме 
тръгнали на спомени и да ръкопляскаме. На него ръкопляскате ли му като шеф на 
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болницата? Много внимавайте г-н Гущеров, да не плачете на чужди гробища. Съжалявам за 
клишето. 

Защо не е бил поканен г-н Чимев не знам. Така е счело ръководството. Но вие г-н 
Гущеров много обичате да си кичите, вие от ГЕРБ…… В ГЕРБ има читави хора, но 
персонално към вас, това което ви е угодно да казвате. Ние от ГЕРБ, а това което не ви е 
угодно услужливо да го забравяте и да го замитате под килима. Питам кога ОбС ще оцени 
управлението на Росен Тимчев начело на болницата. Съжалявам, че това е тема на разговор 
сега когато трябва да избираме д-р Бонев. Но ако не си го кажем уважаеми дами и господа, 
уважаеми съграждани, честно гледайки се в очите, ние ще затъваме е в такива разговори 
винаги на всяка сесия. Ще се връщаме назад, ще вървим леко напред, а това е наш проблем 
дупнишкия синдром. Дайте да престанем да се тупаме в гърдите само за това което ни е 
изгодно политически и да вървим напред. 

Аз мога да говоря по много теми защото моята политическа биография е ясна. 
Присъствам в политиката от 2001 година.на 23 септември 2001 год. бях избран за 
Председател на БСП. От тогава е минало много време. Г-н Гущеров, с това завършвам. Ако 
има популизъм в тази зала….. Тази дума популизъм идва от една друга думичка, която 
означава народ. Моля ви се не преекспонирайте, не е във ваша полза. 

Благодаря. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми г-н Дангов, радвам се първо на тази сесия, както го казах и на комисията за 

В и К, вие се обръщате се обръщате към г-н Гущеров, който е в залата разлика от едни други 
хора които отсъстваха. Може би в моето изказване пропуснахте, че аз похвалих, благодарих 
най-вече на колегите от БСП, които са ви излъчили вас да бъдете техния представител в 
кметската надпревара. И не само на тях, а на всички…… 

/г-н Първан Дангов – Кмет: да говориме по темата. Темата е д-р Бонев. Какво 
отношение има това към мене? Кметската надпревара, ланския сняг./ 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н кмете, нека продължи. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Г-н Костадинов, първо тука говорите за гробища. Или ще въдворите ред в тази зала 

защото след малко като запретнат ръкавите сигурно ще станете от мястото. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, наистина ви моля. Темата наистина е……. Г-н Гущеров, моля ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
По темата говоря. За ланския сняг може да говориме по други в прогнозите за времето 

но Нова телевизия. 
Връщам се на темата. Г-н Дангов, може би Росен Тимчев ви стана противник и враг 

след декларацията, която произнесе вчера и онзи ден. До колкото си спомням на честването 
за вашата победа пред офисите, той беше там и празнуваше заедно с вас. Така, че това нека 
гражданите да го знаят. А относно неговото упражняване по темата Управител на 
общинската болница ние ясно и категорично сме заявили, че това е една грешка, и с 
назначаването и след това всички действия, които сме направили стоейки зад управлението 
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на г-жа Жайгарова, сме направили така, че тази грешка да бъде променена. Г-н Тимчев не е 
бил по времето когато аз съм бил Председател на ОбС. Недейте да вменявате такива 
отговорности. 

/г-н Първан Дангов – Кмет: кой беше тогава?/ 
Не знам кой е бил. 
/г-н Първан Дангов – Кмет: Ришельо./ 
Ришельо до колкото знам е във Франция. Ако искате да се обадим на г-н Макрон и да 

го поканим тука щом Ришельо е бил. Обичате да творите………… Ама няма бе. Бъдете 
спокоен г-н Дангов. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, имаме време за политически неща. Моля ви се наистина. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Кога? Като говорим за заплатата ли ще говорим политически. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Моля ви г-н Гущеров, темата е важна. Времето изтече. Преминете към приключване. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Да, темата е изключително важна и ми е обидно когато тука говорят за гробища и тем 

подобни теми. 
Благодаря. 
 
Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Процедурно предложение 

/Процедурно предложение/ "Прекратяване на разискванията" 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Темата била много важна. Дайте да благодарим на създателя на Военната болница на 

Военния гарнизон. Ние всъщност какво обсъждаме? Единадесет часа е първа точка. 
Обсъждаме врид, уважавания от всички  д-р Бонев с над 40 годишен стаж, Почетен 
гражданин на гр. Дупница, който чисто технически ще подписва заплати, сметки и т.н. Вече 
четвърти път гласуваме врид и четвърти път слушаме кой как, защо и т.н. 

Моето предложение г-н Председател е прекратяване на дебатите и гласуване. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Отхвърля се вашето предложение г-н Георгиев, защото в последната точка има избор 

на комисия. Не мога да го допусна иначе съм длъжен да го подложа на гласуване, но ако го 
подложа на гласуване няма да може г-н Георгиев да изберем комисията за конкурса. 

Благодаря ви. 
Колеги, докато г-н Табаков почне изказването. Има номинация за д-р Бонев съответно 

моля ви след това да се избира комисия след дебатите по същество, комисия за конкурса. 
Заповядайте г-н Табаков. 
 
Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
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Уважаеми колеги. 
Уважаеми гости. 
Аз пак искам да върна дебата върху точката която обсъждаме в момента. На мен ми 

липсва едно нещо. Аз съм нов общ. съветник, не ви знам на вас старите истории, обаче ми 
липсва……. Моята оценка за г-жа Жайгарова е положително. Липсва ми дебата защо я 
освобождаваме, защо не подновяваме нейния договор. Председателя също каза извършили са 
се много добри неща. От губещо предприятие е станало печелившо, вчера се е открило ново 
отделение. Преди 3 години аз прекарах много тежък КОВИД в точно в това отделение бях и 
помня какво беше тогава. Сега го гледам на снимките и нещата вървят нагоре и ние 
пропускаме този дебат. Защо това нещо което работи до тук, замълчахме си и избираме нов. 
Въпроса е към всички. Може би за вас не е нужно да знаете, обаче аз като нов общ. съветник, 
като човек който иска да знае, интересува се. Вчера звънях на г-жа Жайгарова да я чуя. Не я 
познавам, за първи път я чувам в живота си, да я питам защо така става. Тя каза, че никой от 
общ. съветници не и се е обадил. Вчера в 5 часа аз говорих с нея. Не я е попитал, не е 
говорил с нея и сега ние ще вземем това решение. 

Аз ще подкрепя г-н Бонев естествено, но ми липсва тази логика. Нещо работещо, 
работи добре и изведнъж предлагаме нещо друго, което не знаем дали ще работи и забравяме 
това старото. На мен това ми липсва. Този дебат честно да си призная ми липсва и мислех, че 
сега ще провеждаме дебат защо ще сменяме този работещ механизъм. Дано новия механизъм 
сработи. Това ми беше изказването. Искам и аз да благодаря от мое лично име на г-жа 
Жайгарова за нещата които е направила за тази болница. Това е. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Табаков. 
Нека да не си създаваме идоли, една от десетте Божи заповеди. Всички сме земни, 

всички правим грешки. Прекаленото идеологизиране на който и да е било включително и на 
мен не е добро. На 22 декември след сесията която имахме г-жа Жайгарова беше в кабинета 
при мен по нейно искане, подчертавам и тя заяви в прав текст, че договора и за управление 
изтича на 25 януари и не иска повече да бъде управител на болницата или прокурист или в 
качеството в което е. Аз казах, че ще уважа това нейно желание. Нито дума повече. Повтарям 
изречението „Договора ми за управление изтича на 25 януари, аз повече не искам да бъда на 
чело на общинската болница в това качество.“ И моя така…..казах добре щом като към вас 
това вие ме питате мен, аз уважавам вашето желание и спрях да говоря повече. Пихме по 
едно кафе за 5, 10 минути и това беше. Ако този отговор удовлетворява всички ще се радвам 
г-н Гущеров най-вече него ако го удовлетворява също и спираме до тук. 

Нека не вървим в посока да канонизираме някой, нямаме това право. Да не отиваме в 
другата крайност. В годините сме правили, допускали сме такива грешки. Дайте все пак д-р 
Бонев е тука, първа точка. Колко е часа? Ще работиме до 6. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Николай Димитров Табаков 
Казахте нито един общ. съветник не и се е обадил. Аз говорих с г-жа Жайгарова, аз се 

възприемам за общ. съветник и пръв сред равни. Говорих с г-жа Жайгарова преди малко 
повече от 2 седмици. Напротив тя и пред мен заяви, че не желае повече да бъде прокурист на 
болницата. Изказа и защо, но днес ще си спестя причините защо не иска повече да бъде 
прокурист. Между другото това се е случвало и предишната година и по предишната и аз 
именно моята идея и моето желание беше поне д-р Бонев да застане на нейното място защото 
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аз като човек от тази гилдия, макар и да не съм лекар, горе долу познавам нещата и вярвам, 
че той ще се справи с това нещо. Така, че говорил е друг с г-жа Жайгарова.  

Заповядайте сега вие за реплика. 
 
Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря на г-н Дангов за отговора. Не си създавам идоли. Просто ми липсваше този 

дебат да се каже тази жена е направила това и това, отказва се, предлагаме друг. Това казах, 
че аз съм нов общ. съветник и не ги знам старите процедури. 

/обаждане от залата/ 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Без реплики от залата да не ви наложа наказание г-н Георгиев. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Всеки път когато стане въпрос за В и К или за болницата си казваме, че по тази тема 

няма място за политика и винаги малко по малко така го обръщаме на политика. Двамата 
съветници от партия на Зелените приветстваме избора на д-р Бонев за Управител и ще го 
подкрепим. В същото време обаче си мисля, че малко прибързано така с аплодисментите към 
г-жа Жайгарова и малко прибързано прекратяваме нейното участие като прокурист в 
болницата. Г-жа Жайгарова като прокурист и д-р Бонев като медицински Директор работят 
дълги години много добре в екип. Нашето мнение е, че съвсем спокойно могат да продължат 
двамата заедно да работят и за напред. Още повече, че това което днес гласуваме, избираме 
д-р Бонев за Управител само за срок от 6 месеца. Ще проведем конкурс, когато на този 
конкурс някой кандидат за управител убеди първо комисията и след това и нас в залата, че 
заслужава нашето доверие и го изберем мислим, че чак тогава е времето да мислим за 
освобождаването на г-жа Жайгарова. ТР го позволява и няма никаква пречка болницата да 
бъде управлявана заедно и поотделно от прокурист и от Управител и аз ще направя 
процедурно предложение в тази посока, което така ще прекара колегите да го възприемат и 
да не се разделяме така прибързано с г-жа Жайгарова. Два пъти вече нейни оставки сме 
преживяли тука как не иска да продължава да бъде прокурист и как продължава. Тогава с 
подкрепата и на ГЕРБ  и на БСП и на всички останали колеги в залата. Днес също всички са 
убедени, че тя заслужава благодарности за това което е направила, надявам се да сте 
убедени, че заслужава и да остане на този пост. 

Така, че именно в тази посока е нашето предложение. През тези 6 месеца болницата 
да продължи да се управлява едновременно от прокурист и Управител заедно и поотделно в 
лицето на д-р Бонев и г-жа Жайгарова, а след провеждането на конкурс, ако изобщо имаме 
кандидат……. Знаете колко конкурса минаха и без кандидати, колко конкурса минаха без 
комисията да одобри кандидат, без ОбС да одобри кандидат и какво ще правим ако пропадне 
и този конкурс. Д-р Бонев ще продължи ли за 6 месеца, няма ли да продължи, как ще 
продължи. В тази връзка правим предложение за промяна на т. 1 и да удължим срока за 
договора на г-жа Жайгарова за прокурист. След това като изберем д-р Бонев да възложим и 
да се впише в ТР, че двамата заедно и поотделно ще продължат да управляват болницата. 

Благодаря ви. 
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Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Йонко 
Йорданов Гергов 

Благодаря.  
Обаче г-н Гергов, говорихте ли с г-жа Жайгарова за това ваше предложение. Значи не 

сте говорил обаче давате предложение. А това, че тя заяви пред мен и пред кмета, че не 
желае да продължи работата си дали има некакво значение. Предлагате да я оставиме без 
нейно желание. 

 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Два пъти. Даже веднъж я чухме на микрофона, че иска да прекрати………. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Йонко 

Йорданов Гергов 
И се проведоха консултации между г-н Гущеров и тогавашния Кмет с нея и тя си 

оттегли оставката. Сега обаче не желае. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
По изказването на г-н Табаков, аз не знам на вас какво е казала, на мен нищо не е 

казала. Това което колегата спомена допускам, че може да не е усетила подкрепа от страна 
на нас като общ. съветници да сме я потърсили, да сме я помолили. И това да е причината не 
мога да говоря от нейно име, не знам. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Йонко 

Йорданов Гергов 
Йонко, разбирам ти мотивите, даже уважавам ги много. Обаче виж сега, на път сме да 

влезем в процедурна каша. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми адв. Гергов. 
Недейте да обърквате още повече ситуацията с решение на ОбС, което няма да бъде 

работещо и аз ще заявя защо. Очевидно някои не са чули вчерашното ми изказване във 
Вътрешно отделение. А това, че не сте говорили с г-жа Жайгарова и сега го казвате на 
микрофона е голям проблем. Наистина ако тя не се съгласи какво правим. Към мен тя не е 
изявила такова желание, държа да го кажа. Приемете, че тук след 9 ноември полагайки 
клетва стои друг човек като разбиране за Кмет и старите практики, които до сега са работили 
по един или друг начин не са мое разбиране да ги продължавам. Съжалявам, че говоря в 
нейно отсъствие, но човек който 3 пъти от микрофона е казал, че не иска повече, ние не стой. 
Вътрешното ми убеждение е такова. По-добре ужасен край отколкото ужас безкрай. 

 
Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Йонко Йорданов Гергов 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
Аз съм също на мнение, че не трябва човек, който не иска да работи, по някакъв начин 

да го задържаме на сила. Ако искаше да работи г-жа Жайгарова може би щеше да е тук, 
щеше да заяви ясно и точно, че при определени условия тя би останала да работи с новия 
екип. Другото е двама управители също според мен не е Окей, защото със сигурност ще се 
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получи сблъсък на интереси и това е ползотворно за управата на болницата. Така, че моето 
предложение е предложението на г-н Гергов да не се приеме. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гергов,  
може ли да формулирате само предложението. Много ви се моля. Точка 1, точка 2, 

срок, много ви се моля защото аз ви уважавам и искам след като настоявате ще бъде 
подложено на гласуване. 

 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Мисля, че поведението на нас като граждани общински съветници е обидно към д-р 

Бонев да го държим тука 1 час и да слушаме колко е велика Жайгарова, която не иска да 
работи в общинската болница. Не чувствате ли, че това което правиме в момента е обидно 
към д-р Бонев. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Не чувстваме, че е обидно към д-р Бонев. 
Заповядайте д-р Бонев да кажете няколко думи ако желаете. Виждате обвинени сме, 

че не ви уважаваме. Д-р Бонев се е изказвал в залата………. Г-н Рангелов, с цялото ми 
уважение, прав сте макар и не чак толкова емоционално. 

Заповядайте д-р Бонев. 
 
Д-р Крум Бонев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Аз благодаря, че ми дадохте думата, но защо ми я давате преди гласуването. Сега аз 

мога да говоря след като гласувате и мога да ви кажа какво мисля за след това. Но сега преди 
да гласувате аз нямам право да говоря защото все още съм г-н Никой, само съм предложен. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Добре д-р Бонев, какви са вашите намерения с две, три думи заради новите съветници, 

които не са ви слушали в залата. Така, че Рангелов ви е слушал, но това е друга тема. 
 
Д-р Крум Бонев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Благодаря за въпроса. ще ви кажа само едно, че политиката на управление на 

болницата ще остане същата. Програмата за управление на болницата ще бъде същата. Ще 
продължим с проектите които сме започнали. Така, че няма да има никаква промяна в 
политиката и ръководенето на болницата. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви много и ако ми позволите едно допълнение, ако щете и като реплика г-н 

Градевски, не е диалог. Г-жа Жайгарова в по преден разговор обеща пред мен, че напълно ще 
съдейства на д-р Бонев и на общинската болница. Казах ви за нейните мотиви които е 
споделила ще говора по нататъка. 

Д-р Бонев, предстои да бъдете гласуван и още един път се надявам да продължи 
положителния тренд. 
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Д-р Крум Бонев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Искам да ви кажа пред всички, че нашите отношения са перфектни. Ние двамата сме 

си помагали и ще продължим да си помагаме. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
И може да се разчита на нейните експертизи и най-вече на нейните контакти в София. 
 
Д-р Крум Бонев Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Напълно и точно. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Добре, това искахме да чуем.  
Колеги, гответе номинации за комисията. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: д-р Крум 

Бонев 
В този случай оттеглям предложението, което направихме, но с ясното съзнание, че 

беше едно разумно предложение. Съжалявам, че не беше възприето в залата. Искрено се 
надявам д-р Бонев да участва и в конкурса за избор на Управител и дай Боже да го одобрим 
да продължи тази политика на управление на болницата не само за 6 месеца, а за дълги 
години напред. 

Благодаря ви. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Гергов.  
Наистина ви благодаря. 
Няма други заявки подадени за участие. 
Колеги, в т. 9 Определя състава на комисията: Председател, Секретар и още двама 

общ. съветници и представител на РЗИ. 
И така имате думата за номинации за членове, за Председател и Секретар.  
От името на ГЕРБ. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
От името на ГЕРБ предлагаме Слав Мантарков. Той така и така е единствения доктор 

тука в ОбС. 
 
 
Г-н Ивайло Петров – общ. съветник: 
От името на БСП за България предлагаме човек завършил здравен мениджмънт, 

работи в сферата г-н Станислав Павлов. 
 
Г-н Георги Георгиев – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Г-н Кмет. 
От КОД – ВМРО предлагам Председателя на ОбС. първо като Председател на ОбС и 

второ като човек, който е завършил здравен мениджмънт за Председател, за член на 
комисията и за Председател. 
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Г-жа Шейхриар Златарска – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Колеги.  
От нашата група нямаме номинация тъй като нямаме специалисти в конкретните 

области, юристи, специалист по медицина. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви г-жа Златарска, много достойно. 
До тук има трима номинирани членове. Трябва обаче да има още един. Колеги, от 

СДС, от партия на Зелените. Заповядайте г-н Миланов. 
 
Г-н Илиян Миланов – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
От името на партия на Зелените предлагам член на комисията да бъде адв. Йонко 

Гергов. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Аз си позволявам от групата на СДС да предложа едно лице Станислав Страшимиров.  
Все пак СДС са партия. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Правите си отвод. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
И вие имате като общ. съветник отговорности. Говорим все пак и за медицински 

въпроси. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Д-р Мантарков, вие магистър по медицина ли сте? 
Добре, до тук предложенията са Слав Мантарков, г-н Станислав Павлов, аз Костадин 

Костадинов и Йонко Гергов. Г-н Страшимиров си направи отвод. 
Има ли други предложения? Г-н Гергов, какво казвате? 
/обаждане от зала/ 
Тука са 4 в момента и 1 представител на РЗИ 5. 
Колеги, знаете принципа. Всеки може да номинира. Ако има повече от колкото са 

членовете всеки член се гласува поотделно. 
Няма други номинации. Има само една номинация моя милост за Председател, обаче 

следва да бъде избран и Секретар. Има ли номинации за секретар? Може и представител на 
РЗИ да бъде секретар. Нека Станислав Павлов да бъде, аз предлагам за Секретар. 

/обаждане от зала/ 
Да, сега в момента съм от БСП. Сутринта бех от ГЕРБ. Така каза и г-н Дангов. От 

СДС не съм. Исках да съм ама ме изключиха. 
Колеги, има така да го нарека блоково предложение. Костадин Костадинов за 

Председател………. Стига Йонко, стига процедури. Костадин Костадинов за Председател, 
Станислав Павлов за секретар. Г-н Гущеров, не се обиждайте. Уважавам д-р Мантарков, 
обаче вие слагате младо момче без да ви обвинявам. Не се обиждайте сега защо тоя, защо 
оня. Това ми е мотива. Тежка е много комисията. Вие може да се шегувате, но да четеш 
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програми за болници в стотици страници не е шега работа. Така, че……… Заповядайте, 
кажете. 

 
Г-н Емил Гущеров – общ. съветник: 
Радвам се, че се опитвате да бъдете ясновидец, но просто не знаете какво мислим. Аз 

ще предложа г-н Гергов за Председател на тази комисия, а предложението вашето за Павлов 
е хубаво. Вие бъдете член. Само не знам г-н Гергов дали няма да се наложи по тази тема да 
имате работа в една ваша комисия. И с оглед да предотвратя това нещо мисля, че г-н 
Костадинов по удачно е вие да не участвате в тази комисия, но ако смятате, че е 
наложително участвайте. Предпазвам ви. 

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Много ви благодаря г-н Гущеров. За участието си в такава комисия бях разследван 

преди десетина години от КПУКИ тогава и КПУКИ не установи конфликт на интереси. Бях 
разследван именно заради гласуване и дебати за общинската болница и получих оправдание. 
Така, че благодаря ви. 

Държите ли на вашето предложение Йонко Гергов за Председател. Държите. В такъв 
случай моля първо да въведете 4-та членове и след това Председател за мен и за Йонко 
Гергов. 

 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Благодаря г-н Гущеров за номинацията, но аз ще си направя отвод да бъда 

Председател на комисията. Считам, че председателя на ОбС е много по навътре от мен в 
познанията си в тази сфера и ще бъде по-полезен като Председател на комисията. Няма в 
случая конфликт на интереси защото обратното би означавало по нито една тема свързана с 
общинската болница да не участваше в гласуването. Така, че благодаря още веднъж. 

 
Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет:  

т. 2.Общински съвет-Дупница избира д-р Крум Богданов Бонев, с ЕГН……………, за 
управител на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД 
гр. Дупница, ЕИК 109501412. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема  предложението. 

1. Анастасия Георгиева Давкова: За 
2. Анна Минкова Минкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
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4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Светлин Яник Зарев: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

2. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

т.9 Определя състава на комисията: 

       Председател: инж. Костадин Костадинов 

       Секретар: инж. Станислав Павлов 

Членове: 1. д-р Слав Мантарков 

                2. адв. Йонко Гергов 

                3. Представител на РЗИ 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 
приема  предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
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4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
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12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 3, ал. 1, т.1-5, чл. 5, ал. 1 и ал. 3 и чл.9, ал.1 от Наредба № 

9/26.06.2000 г. за условията и реда за провеждане на конкурси за възлагането на 
управлението на лечебни заведения по Закона за лечебните заведения, чл. 18, ал. 1, т. 15 
от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на собственик от Община 
Дупница върху общинската част от капитала на търговските дружества и чл.21, ал. 1, т 
.9 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, ОбС – Дупница, като едноличен собственик на 
капитала на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  1 
 
1.Общински съвет-Дупница освобождава Мария Иванова Жайгарова, с ЕГН 

7508184712 като ПРОКУРИСТ “(търговски управител) на „Многопрофилна болница за 
активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, ЕИК 109501412, без да я 
освобождава от отговорност. 

2.Общински съвет-Дупница избира д-р Крум Богданов Бонев, с ЕГН 5808122940, за 
управител на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, ЕИК 109501412. 

3.Определя възнаграждение на управителя на „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница, ЕИК 109501412 в размер на 3000 /три 
хиляди/ лева. 

4.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи  
Договор за управление на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” 
ЕООД гр. Дупница с новоизбрания управител, със срок - до провеждането на конкурс, но не 
по-дълъг от 6 месеца. 
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5.Възлага на новоизбрания управител да заяви за вписване настоящите промени по 
партидата на дружеството в Агенция по вписванията, Търговски регистър и регистър на 
юридическите лица с нестопанска цел. 

6.Общински съвет Дупница взема решение да се проведе конкурс за възлагане на 
управлението на „Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. 
Дупница, ЕИК 109501412. 

7. Приема следните условия за провеждане на конкурса: 
7.1. Изисквания към кандидатите:  
∗ да притежават образователно-квалификационна степен "магистър" по медицина, 

съответно дентална медицина и квалификация по здравен мениджмънт или лица с 
образователно-квалификационна степен "магистър" по икономика и управление и с 
придобита образователна и/или научна степен, специалност или преминато обучение за 
повишаване на квалификацията по чл. 43 от Закона за висшето образование в областта на 
здравния мениджмънт; 

∗ да имат най-малко пет години трудов стаж като лекар, съответно лекар по 
дентална медицина, или икономист; кандидатите, притежаващи образователно-
квалификационна степен "магистър" по медицина, съответно дентална медицина, да имат 
придобита специалност; 

∗ да не са осъждани на лишаване от свобода за умишлени престъпления от общ 
характер, освен ако са реабилитирани. 

7.2. Необходими документи: 
∗ заявление за участие в конкурса; 

∗ диплома за завършено висше образование; 

∗ документ за квалификация; 

∗ документ за специализация; 

∗ документ за трудов стаж; 

∗ свидетелство за съдимост. 

Документите се представят, по един от следните начини: 
-в оригинал 
-нотариално заварени преписи 
- преписи заверени от кандидата с гриф “Вярно с оригинала” и саморъчен подпис-в 

този случай кандидатите представят оригиналите на документите или нотариално заверени 
преписи на тях на конкурсната комисия за сверяване, след което се връщат на кандидатите. 

Свидетелството за съдимост се представя само и единствено в оригинал. 
 
Кандидатите в конкурса представят и програма за развитието и дейността на 

„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница за 
тригодишен период. 

7.3. Конкурса да се проведе на три етапа: 
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∗ проверка на съответствието на представените документи с 
предварително обявените изисквания; 

∗ представяне от кандидатите на програма за развитието и дейността на 
лечебното заведение за три годишен период; 

∗ събеседване с кандидатите. 

7.4. Общински съвет Дупница утвърждава проект на договор за възлагането на 
управлението /Приложение 1/, който да се предоставя на кандидатите за участие в конкурса, 
заедно с документите относно структурата, бюджета, числеността и щатното разписание на 
персонала. 

7.5. За участие в конкурса се подава заявление към което се прилагат два отделни 
плика както следва:  

- плик № 1 съдържа необходимите документи удостоверяващи съответствието на 
кандидатите с изискванията за участие 

- плик № 2 съдържа програмата за развитието и дейността на лечебното заведение за 
три годишен период. 

Двата плика се поставят в един общ запечатан плик, а заявленията се завеждат в 
специален регистър по реда на тяхното постъпване. За всяко подадено заявление се издава 
удостоверение в което се посочва името на подателя, датата и часът на приемането. 
Заявлението заедно с двата плика с необходимите документи се подават в деловодството на 
партерния етаж, в сградата на Община Дупница, пл. “Свобода” № 1, в срок до 17.00 ч. на 
03.04.2024 г. 

7.6. Определя следните теми предмет на събеседване с кандидатите: 
- Перспективи за развитие на „Многопрофилна болница за активно лечение – 

Св.Иван Рилски” ЕООД гр. Дупница 2024 – 2027 г.; 
- Органи на управление на лечебното заведение – права и задължения, предприемане 

на мерки за структурни промени; 
- Повишаване на качеството на медицинското обслужване, приоритети за бъдещото 

развитие; 
- Нормативна уредба свързана с дейността на лечебните заведения и на управителя; 
7.7. Конкурсът ще се проведе на 04.04.2024 г. от 11.00 ч. в Кръглата зала /ІV-ти 

етаж/, в сградата на Община Дупница.  
8. Избира комисия, която да организира и проведе конкурса, като определя броя на 

членовете да е 5 /пет/ души, от които поне един правоспособен юрист и един магистър по 
медицина. 

9. Определя състава на комисията: 
  Председател: инж. Костадин Крумов Костадинов 
       Секретар: инж. Станислав Христов Павлов 

Членове: 1. Д-р Слав Викторов Мантарков 
                2. адв. Йонко Йорданов Гергов  
                3. Представител на РЗИ  
 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Честито на д-р Бонев и пожелавам ви успех. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
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Извинявам се. Взимам думата процедурно за да кажа няколко думи понеже в тази 
докладна много се благодареше на г-жа Мария Жайгарова. Длъжни сме уважаеми дами и 
господа общ. съветници, уважаеми г-н Председател да кажа още едно име с което аз съм 
работил в първия мандат д-р Любомир Боянов Таушански. На него защо не му благодарим?  

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Защото няма за какво. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Има за какво. Аз ще кажа обаче, че като Кмет в първия мандат съм работил с него и 

там нещата тръгнаха добре. Като казвам, че наша дупнишка работа си е било винаги 
управлението не само на болницата и на много други неща, си е чисто наша дупнишка 
работа, и ще кажа защо. Спомням си г-н Гущеров, към вас се обръщам, как бях включен като 
общ. съветник за избор на д-р Таушански в една комисия избрана от ОбС. спомням си, че 
тогава РЗИ не изпрати представител и медицинското лице, което трябваше да има 
квалификация да пише протокола бях аз. Ние сме прецедент в държавата. Избираме 
медицински управител с квалификация на ветеринарен лекар за да изпълним……. да, да, 
това е факт……за да изпълним изискването на наредбата. и това сме го правили. Аз 
благодаря. Очевидно квалификацията на ветеринарния лекар стига до там да участва и в 
комисия за избор на хуманен лекар за управител на болницата. 

Благодаря.  
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Уважаеми г-н Дангов. 
Г-н Председател. 
Г-н Дангов, тъй като употребихте моето име искам да се обърна към вас и към 

председателя. Преди няколко минути вие споменахте, че се отклоняваме от темата, сега 
изведнъж отидохме на преди 20 години. Ако ще работим в този дисбаланс и тон, ние също 
може да се връщаме по всяка една точка за години назад. За това ви моля нека да работиме г-
н Председател най-вече към вас по темата тъй като на мен правите забележка, на останалите 
в залата си премълчавате. Сигурно сте притеснен, относно някои изявления, че може би ще 
ви искан оставката.  

Благодаря. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Гущеров.  
Силно съм притеснен и съм се предал и изглеждам като Тато. 
Колеги, благодаря ви. благодаря отново на д-р Бонев.  
Благодаря изцяло на г-жа Жайгарова. За споменатия от кмета няма да коментирам 

нищо, а и конкурса за който говори беше провален. Така, че преминаваме към т. 2 от дневния 
ред. 

Точка 2 (Втора) 

24/15.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Стратегия за управление на общинската собственост в Община Дупница за периода 
2024-2027 год.  

Положително становище на икономическа комисия. 
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Положително становище на инвестиционна политика. 

Изказвания: 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на кметства и кметски наместници. 
Със управленския екип с който управляваме в лицето на зам. кметовете г-н Бойко 

Христов, г-жа Дафинка Георгиева и г-жа Валентина Караганова имаме своето виждане по 
отношение на управлението на общинската собственост. Нещо повече. Политическата сила 
която представлява в общината, а именно БСП има в своите програмни документи записано 
да развиват общинската собственост в общините. Считам за важно да кажем, до тук Община 
Дупница разпродаваше имоти. На какви цени няма да коментирам, това е минало вече. По 
какъв начин също няма да коментирам и това е минало вече. Не искам да се връщаме назад, 
но от тук нататък приемете, че в мое лице, като Кмет общината ще придобива имоти, ще 
предоставя в зависимост от решения на ОбС за управление съвместно с бизнес партньори 
под формата на публично-частно партньорство полезни инициативи. Ще се радвам да има 
такива разговори прозрачни за да не бъдем обвинени, че нещо правим на тъмно. Ще 
управляваме ефективно общинската собственост за да можем да генерираме приходи в 
общинския бюджет, които да бъдат насочени за инфраструктура, за поддържане на зелени 
площи, за всичко онова което се сетите. Прозрачно с отчет пред ОбС. 

Това е моята философия, ако разбира се има въпроси съм готов да отговоря. 
   
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Граждани на Дупница. 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Тази докладна и следващата както беше обсъдена подробно на комисиите в които 

участвам. В мен предизвиква една тревога на базата и вашето изявление на общественото 
обсъждане на бюджета в която заявихте, че вие и вашата политическа група се насочвате към 
един нов начин на управление на общинската собственост, което включва само отдаване под 
наем, без продажби. Не превръщайте темата в СИП, свободно избираема политика, защото 
както заявихте, че и вашите колеги от групата на БСП…….имаше едно време в училище, 
нали знаете свободно избираем предмет. За това правя тази аналогия и какво точно имам 
предвид. Никъде не видяхме заложено в стратегията обекта който беше доста време 
обсъждан в миналия ОбС. Някои от колегите които бяха тогава казаха нека ново 
ръководство, нека бъде прозрачно, нека да бъде. Какъв е проблема поне да бъде включен 
защото в момента там както и експерта от общинска собственост спомена се взима само един 
наем от един обект, който е изключително така да се каже добре стои на пазара и има 
интерес към него, и вместо в следващите докладни да се чудиме как да бъдем популисти със 
заплати и с друго за да намерим пари за различни соц. групи. Това е един обект, който при 
предишния ОбС………. 

/обаждане от зала/ 
Добре бе г-н Павлов, това е Стратегия. Говоря за обект за продажба вие пак се 

обаждате. 
Г-н Костадинов, или сложете ред или……. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Павлов, моля ви. 
Продължете. 
Вие му споменахте името. Не ви е репликирал. Продължете. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Как не ме е репликирал. Говори от място. Прекъсва ми мисълта. 
Така. За гражданите на Дупница. Заложени изключително малки стандарти в 

Стратегията и съответно в Програмата за стопанисване и управление на общинската 
собственост. В края на годината или на периода ще говорим за един преизпълнен план.  

Връщам се към 2020 ако не се лъжа, в тази зала, когато поради невъзможност на един 
потенциален инвеститор, той говореше през екрана и тука присъстващия тогава общ. 
съветник, а сега Кмет почна да го разпитва какви са му намеренията, какви са му интересите 
и този човек, който имаше намерението да строи база в бившата собственост на Тютюнева 
промишленост се отказа. 

Сега по темата скоро чух от г-н Дангов, че и тези имоти не предстоят за продажба. 
Защо ако има интерес и се появи човек с икономически интерес, който да развива тази зона. 
До колкото си спомням и г-н Костадинов скоро визираше какво се случва в Бобов дол, в 
Кюстендил. Ние трябва още в стратегията да пренебрегнем тази тема за да бъде изпълнена 
програмата на БСП. До колкото знам вие сте Кмет на Дупница, не сте Кмет на БСП. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Стратегията г-н Гущеров е отворен документ и той може да бъде допълван. Аз питам 

къде са вашите предложения сега. Ако имате такива те могат да постъпят за следващо 
заседание и да бъде допълвана стратегията, но приемете принципа. В момента Кмет излъчен 
от БСП съм аз. Спечелили сме изборите. Вие от опозицията може само да подпомагате 
нашата дейност, слушаме ви, но все пак ако имаме мнозинство в ОбС ще реализираме тази 
програма. Понеже си подхвърляте топката с г-н Костадинов когато ви е удобно, той сега е от 
ГЕРБ, утре може да бъде от КОД. Приемам дори и тази негова флексибилност.  Понякога ми 
идва в повече, но това е мой проблем. В политиката обаче има принципи които трябва да се 
следват. Понеже ме питате конкретно, аз съм готов да кажа. Ако за терена в ж.к. „Бистрица“ 
стои персонажа на Ришельо, който споменах публично, станете и го кажете. Да, той има 
интереси там, иска да построи едни жилища. Станете и го кажете публично и го кажете да го 
чуем всички, а не така зад кадър. Ако за същия терен стои една фирма известна в града, 
която реализира един Ритейл парк в Горна махала, с тези интереси станете го кажете г-н 
Председател на ОбС. не използвайте обаче популистки, някой щял да даде на Марек 50 000 
лв. защото видите ли трябвало пари в общината. 

Приемете и ми дайте време да покажа, че управлявайки общинската собственост по 
начин по който считам за правилен, прозрачен ще реализираме повече приходи с този 
управленски екип и ще забравим старите практики някой да купува от общината на 
безценица защото видите ли е наш човек. Да давам ли примери? За колко беше купено едно 
игрище в ж.к. „Бистрица“, хубаво, тренировъчно, свързано с едни биткойни на стадиона, коя 
година и за колко пари. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
За 200 000. 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Не, не е това. Готов съм да влезем в темата конкретно, но сега е стратегията. 
Приемете уважаеми г-н Гущеров, че не се казвам Методи Чимев. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Уважаеми г-н Дангов, ако вие познавате Ришельо му кажете и го поканете да дойде да 

участва. Аз нито познавам Ришельо, нито познавам предишните инвеститори, които имаха 
интерес, по скоро бяха идвали и в ОбС. Г-н Костадинов тогава и предишните колеги заявиха, 
че искат да бъде с конкурс, да не бъде търг. Така, че нищо не пречи по темата да се проведе 
процедура която вие, ОА, ние като общ. съветници преценим. Стига вменявахте, стига 
говорихте за миналото. Покажете как ще работиме, а не с голи приказки  и връщане в 
миналото, този бил стоял, онзи бил стоял. 

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Това беше миналата година дебат. Последната сесия на миналата година. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Окей. Ама вие мълчахте тогава. Явно стремейки се с мълчанието да спечелите още 

някой друг глас. Сега не може да ви се вземе думата от вас.  
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Ами аз спечелих. 
 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Не млъквате. Докато тогава бяхте навел глава и аз когато ви питах по конкретни теми 

дори не ми отговаряхте. 
Благодаря. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Ами аз спечелих. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Какво спечелихте? 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Доверието на хората. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Гущеров,  
г-н Дангов моля ви. ще взема думата за изказване. 
Уважаеми госпожи и господа. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Вие обичате да се шегувате Костадин днес от кой е и какъв е. истината е, че в моменти 

като този се появяват думичките ляво и дясно и центризъм и т.н. Нищо общо вашите 
изказвания нямат със стратегията и това може би е добро защото в тази Стратегия са 
написани хубави неща, които ако ОА ги изчете и вие направите така, че да ги реализира, аз 
ви поздравявам и за това и ще подкрепя стратегията. Максимална идентификация и актуване 
на общински имоти. Абе г-н Дангов, ако си направите малко труд ще видите защото аз 
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обикалям по такива общински обекти. Нали така ме разписвате и представяте. Ние нямаме 
читави актувани общински имоти и всеки път когато самия вие ще тръгнете към сделка или 
към някакво реализиране на проект, ще се сблъскате с този проблем. Не казвам, че това е 
лесно или че може да стане бързо, но точка първи приоритет заслужава да бъде подкрепен. 

Привличане на европейски средства по Европейски програми, модернизиране на 
общинска база, кой няма да подкрепи подобно нещо. И останалите приоритети също ще ги 
подкрепим. Но вижте сега, имаме случай когато например плашещото е това което казахте, 
общината няма да продава макар, че то противоречи още със следващата докладна с 10 
страници продажби, но както и да е. Мен ме безпокои следното г-н Дангов. Примерно да 
речем някакъв инвеститор, каквито имаме и на тази сесия, иска да закупи част от общински 
имот. Това значи ли, че политиката е да не му го продадем. Ето този въпрос ме дерзае мене. 
Сега дали ще продадем общежитието на Учителския или няма да го продадем наистина е 
въпрос на вашата политика. Ние считаме, че трябваше отдавна да е продадено и ние не сме 
крили критиките си към г-н Чимев защото продаваше твърде скъпо според нас. И не 
случайно от 120 имота в Каваклия ние сме продали под 20. Това е наше мнение и наша 
политика както вие казахте всеки си има политика. Но твърде лявата политика и така 
обещания които давате за нас са………..То бъдещето ще покаже дали ще даде добри 
резултати или няма да са добри, но ние пък бихме ви подкрепили в точно обратното. Не да се 
рушат общински сгради в дълги години, а ако може по-добре да бъдат продадени. И нещо 
друго. Не забравяйте към гражданите, че има разлика в годините. Едно време една сграда 
струваше скъпо и хората нямаха пари. Сега все пак България претърпя известен 
икономически регрес, време е за инициативи и ние като десни хора сме за частната 
инициатива. И  ако частната инициатива по честен начин…… Не знам какви намеци правите 
тука за какви инвеститори. При мен и при вас и при всеки един от нас са идвали инвеститори 
и са питали за някакъв общински обект. Впрочем за обекта за който говорите. Не забравяйте, 
че ние гласувахме против на последната сесия. И тогава г-н Чимев излъга по най-долен 
начин защото 2 години преди това аз заведох човек, който желае и се интересуваше от този 
имот и той като вас каза….. защото той как да кажа, симпатизира не малко на вашата партия. 
Тогава той каза „Това ще си го пазим. Нали ще развиваме туризъм.“ Две години преди това. 
Аз не съм се интересувал колко иска инвеститора, има ли пликове, нема ли пликове, има ли 
проценти, нема ли. Но като дойде инвеститор при мен, аз се опитвам да му помогна и това е 
истината. И вашето заявление видиш ли ние няма да продаваме. За нас макар, че аз съм 
сигурен, че това няма да се случи и, че още в тази сесия има обратни примери. Аз вярвам, че 
ще го преразгледате. Уважавам мнението на вашата партия, на вас лично да се опитате 
общинската собственост да я развивате, но позволете ми ние да бъдем песимисти в това 
отношение. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Ще си позволя да прочета това което ми е написала Мая Караджова и и благодаря. Да, 

тя ми написа на един лист така наречените опорки, аз ще се опитам да го кажа със свои думи. 
Очевидно съм бил неразбран правилно, но какво е написала Мая Караджова. Стратегията 
уважаеми г-н Председател дава само перспективите и насоките за развитие. Тя не може да 
бъде строга рамка която да ограничава възможните дейности, програми и проекти. Това е 
написала Мая Караджов, ако приемете това изречение. 

Що се отнася до инвеститорите. Вие не ме слушате какво говоря. Всеки един 
инвеститор ще бъде поканен тук да представи какви намерения има публично, прозрачно 
пред гражданите. Понеже г-н Гущеров преди това каза за онзи случай с Ергин Емин. Еми 
този човек трябва да ви кажа никъде в България, понеже го познавам от преди 20 години, не 
е реализирал нищо подобно. Само едни захаросани обещания. Дано някъде го чуе това. Няма 
да ми се разсърди. Имаме намерение за всичко уважаеми г-н Председател, прозрачно тук 
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пред ОбС. дайте възможност обаче това да се случи. Повече от всички повярвайте ми желая 
да имаме инвестиции в града. Все пак да има с какво да се похвалим в този втори 
управленски мандат, за да отчетем, че сме направили нещо добро, а не да рисуваме на бял 
лист проценти, уважаеми г-н Гущеров, проценти. От 30 до 80% и някой да казва към мен. 
Такъв принцип не. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Г-н Кмет, сега минавам от БСП. Много ви благодаря за това което казахте. Г-н кмете, 

когато кажете в публичното пространство община Дупница няма да продава а ще управлява 
общинската собственост, това е знак към инвеститорите. Сега обаче когато казахте, аз се 
надявам тук да идват инвеститори и ще им бъде съдействано, ето това е знака който ние 
искахме да дадете и който да дадем към инвеститорите. Въпреки, че ние може да 
подценяваме, може да си говориме политически, може да се обиждаме и да се щипкаме, в 
крайна сметка ние сме публични хора, вашите изявления се следят и изявлението, че вие 
приветствате идването на инвеститори за мен е знак в правилната посока. Другото изявление 
като десен човек, аз го отхвърлям. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми г-н Дангов. 
Г-н Председател. 
Тука в тази своя позиция наистина потвърдихте и преди началото на сесията 

коментирахте с кмета, че ви бил нарекъл по някакъв начин, но вие с вашето поведение му 
давате допълнително стимул да се въртите ту ГЕРБ ту БСП. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Вие имате реплика към г-н Дангов. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Във тази връзка ако той смята това нещо което многократно го заявява, призовавам го 

от тази трибуна, стига е коментирал едни нереални цифри 30, 50, 80%. Ето тука на 150 метра 
е институцията която се занимава с тия въпроси. Както ние ще отнесем до тази институция 
дадени въпроси, отнесете ги и вие, а стига то тази зала, от пресконференциите само говорите 
за някакви проценти които са ви в главата. Дайте да работим за Дупница. Хубаво е, че ако 
това което г-н Костадинов каза, че ще преосмислите своето поведение защото пред хората 
говорите едно, а в действията които ще продаваме реално се случва друго. Благодаря ви, че 
ще продължите в тази насока и малко така дясна политика ще вкарате във вашата партия. 

Благодаря. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Леко микрофона да не счупите. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Не, няма да го счупя. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Дангов, наистина моля ви. Благодаря г-н Гущеров. 
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Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Не знам какво е това отношение от Кмет към общинските съветници. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Нямам право да накажа кмета по правилник. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Ще стискам и ще държа каквото искам. Ако във вашето семейство друго стискате, 

това е друг проблем. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, г-н кмете. Благодаря ви г-н Гущеров. Г-н кмете, правя едно 

предложение по докладната ако позволите забравих в изказването си да го кажа. Г-жа 
Караджова нека слуша. В страница 7 е записано „Към закупуването на терени или 
учредяване право на строеж има заявен интерес само за някои населени места, най – вече за 
село Червен брег и село Крайници.“ Не съм съгласен с това изречение. Правя го най-
добронамерено, казвам го най-добронамерено. Не е знака който трябва да подадем защото аз 
пък бих казал най-голям интерес е към с. Самораново, с. Бистрица, Гущеров ще се обиди за 
Делян нали. Г-жо Караджова, възможно ли е процедурно това нещо да изчезне от 
стратегията. Г-н кмете, възможно ли е това нещо да излезе от стратегията. 

 
 
Г-жа Мая Караджова – Нач. Отдел „ТД и УОА“: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници, дами и господа. 
Тук се има предвид, относно правото на строеж и собствениците на законно изградени 

сгради, че най-вече в тези населени места са пуснали и изявили желание да изкупят земята., а 
не като цяло, че интереса е само за тези 2 населени места. Но няма проблем да изчезне ако ви 
пречи. 

 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
След като аз го чета по този начин вероятно ще го прочете и някой който чете 

стратегии. Моля ви. Да го махнем имах предвид този абзац. 
  
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 2 
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Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т.12 и чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА и във връзка с чл.8, 

ал. 8 от Закона за общинската собственост, Об.С прие 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  2 
 
Общински съвет – Дупница приема Стратегия за управление на общинската 

собственост в Община Дупница за периода 2024-2027 год. 
 
Приложение: Проект на Стратегията за управлението на общинската собственост в 

Община Дупница за периода 2024-2027 год. 

 

Точка 3 (Трета) 

25/15.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на 
Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост на 
територията на Община Дупница.  

 
Комисия по Спорт,  младежки дейности и връзки с НПО положително становище. 
Здравеопазване положително становище. 
Обществен ред и сигурност положително становище. 
Образование и култура положително становище. 
Туризъм положително становище. 
Земеделие и екология положително становище. 
ТСУ положително становище. 
Икономическа комисия положително становище. 
Инвестиционна политика положително становище. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Програмата както и стратегията са отворени документи и могат да бъдат допълняни и 

променяни през цялата година. в тази програма сега са заложени много имоти под наем, 
продажба, учредени вещни права, имоти които Община Дупница има намерение да 
предостави за управление, като имотите за продажба към настоящия момент са много 
изчистени. Главно там са имоти в които има учредявано право на строеж през изминали 
години. Община Дупница е изпратила писма преди 2, 3 години с покана до собственици за да 
изкупят земите под тях. От тях има ен на брой имоти в Каваклия, както и в кв. „Ценеви“. 
Единствения по-значим имот в раздел Б за продажба е имот на ул. „Неофит Рилски“ 
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административната сграда на В и К. всички останали по-значими към настоящия момент не 
са включени и както каза кмета, ако има инвеститорски интерес е възможно те да бъдат 
допълвани с докладни записки входирани в ОбС. за ограничени вещни права са сложени 5 
имота за с. Крайници, като за 4 от тях вече има взети решения от ОбС за предварителен 
договор право на строеж за фотоволтаици. Допълнен е още един в същата местност 
„Асаница“, 3 имота в м. Самораново за ПАВЕЦ. Имоти които са включени в имоти които 
има намерение Община Дупница да предостави за управление са включени детски гради, 
ясли и училища. Съгласно Наредбата за общинската собственост те не минават през ОбС, със 
заповед на кмета. Той сключва договор за безвъзмездно управление, но в дух на прозрачност 
сме ги сложили за да видите част от нещата които кмета има правомощия. Предстоят 
сключване на такива договори.  Същото се отнася и за имотите които са написани сега в 
графа придобиване от държавата. Тези имоти пак са само с искане от кмета до областния 
управител. Община Дупница в момента работи по много такива имоти, които да придобием 
от държавата, с които ще бъдете запознати още на следващата сесия.  

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Мая 

Караджова 
Уважаеми г-н Кмет. 
В таблицата която виждаме за очакваните приходи от продажба на имоти се 

предвижда 300 000 лв. ето я таблицата в раздел Б. Попитах на комисия, но бих желал да 
получа публично отговор. Защо са 300 000? Ако приемем, че решението което мине и цената 
бъде утвърдена примерно за фотоволтаика, там са 500 000, за сградата на ВиК там не знаем 
колко е, но смятам, че и тя ще отиде към тази цена. Само тук са 1 000 000. ПАВЕЦ-а и 
другите сделки…. Защо в т. 1 от приходи от продажба на собственост са заложени само 
300 000. 

  
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Вижте, годишната програма никой не може да каже дали ще бъде изпълнена. Виждате 

какво става в света. Инфлация, криза в Германия, не се знае как ще ни завъртят нещата. Това 
са все пак прогнозни числа нека да бъда пределно ясен. Както виждате предвидили сме какво 
се случва и следваме принципа. Един имот с който се разпореждаме дали ще бъде право на 
строеж дали ще бъде обект на продажба, дали ще бъде под наем да бъде включен в 
годишната програма. Тази програма е отворена. Може да бъде допълнена г-н Председател. 
Тя може да бъде изваждано от нея нещо. Но това са все пак Програма която е отворен 
документ, както и стратегията. Т.е. стратегията и програмата са едно свързано цяло. 
Принципа, което обясни и г-жа Караджова е този. Вие сега ако гласувахте стратегията, ако не 
гласувате програмата утре ще влезем в ситуация утре всяка една точка да обясняваме защо. 
За това представям пред вас програмата в този вид, а конкретиката ще я говорим когато г-н 
Председател имаме конкретни случаи. 

Не мога да предвидя например дали нашето решение което предстои да гласуваме за 
Крайници „ВЕРИЛА СОЛАР“ ще бъде такова каквото са заявили хората и дали ще събере 
мнозинство. Все пак съветниците от БСП са само четирима. За това принципа ако позволите 
е този, програмата за управление е  такава. Тя може да бъде допълвана с конкретика. 

Благодаря.  
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря г-н Дангов. 
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В реплика ще кажа, че някак си не мога да разбера тази логика. В програмата са 
записани дори само двата имота които съм обяснил, а очаквани приходи 300 000, очаквани 
приходи. Тука не пише приходи, а очаквани приходи. Е как само тези два имота ще дойде 
1 000 000 защото ние знаем преговорите с ВиК и те трябва да бъдат финализирани съвсем 
скоро и вие казахте, че оценката е готова. Най-малко ВиК ще струва 300 000. Така, че аз 
предлагам, не че това е толкова важно, но в дух на прозрачност и на работа на ОбС мен ми се 
струва числото 300 000 този път е силно подценено. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Г-н Председател, вие много обичате числа, аз пък обичам принципи. Понякога когато 

човек следва принципите си числата могат да го изненадат и то в положителен смисъл. 
Когато обаче някой се съсредоточи върху числото обикновено очаквания резултат е далеч от 
неговите представи. Така, че това е моя отговор. 

  
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги. 
Аз ще ви върна числата и ако не бъркам в т. 2 е записано учредени вещни права 

500 000. Г-н Председател това за което вие говорите е право на строеж а вещно право мисля, 
че г-жа Караджова тука са отчетените. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Да, да. Добре, тука са отчетените. Добре, но сградата за ВиК си е валидна, нали, която 

е заложена в програмата. 
 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Дами и господа. 
В графа Б имоти които Община Дупница има намерение да продаде от няколко 

години влизаха апартаменти от общинските жилища срещу Бърза помощ на ул. „Св. Иван 
Рилски“. На комисията по обществен реди сигурност на всички колеги ни направи 
впечатление, че тази годишна програма, тези апартаменти липсват. При обсъждането на 
бюджета ми направи впечатление, че тези общински блокове са заложени за проектиране в 
капиталовите разходи. Питането ми е г-н Дангов какво се предвижда за тези жилища и има 
ли възможност тези общински жилища да бъдат възстановени и да бъдат предоставени на 
хора нуждаещи се от жилище. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Петров. 
Намерението моето и на групата приемете която присъства в ОбС от партията г-н 

Гущеров, която спечели изборите е въпросните сгради да се ремонтират и да се ползват по 
предназначение и веднага ще ви кажа защо. В първия ми приемен ден, който е за първи път 
от 10 години дойдоха може би около 62 човека от които поне 40 искаха общински жилища. 



39 
 

Кажете какво да направя аз да отговоря на тези очаквания. Какво да кажа когато 
същевременно разпореждането с общински жилища е пълна каша. Има хора които са 
настанени неправомерно, така наречените соц. жилища, има хора които получават годишни 
доходи около 30 000 лв. и са настанени в соц. жилища. Какво да направя г-н Гущеров? Няма 
да си взема отпуска за да замина някъде по Гърция в приятна компания. Ще работя и 
политиката която ще следвам е да развиваме общинската собственост, общината да има 
жилищен фонд, който да предоставя на хора които имат реални нужди, защото има много 
хора които си броят стотинките в града след трите мандата управление на ГЕРБ. 

 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Г-н Дангов. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Решили сте така вашата политическа партия да стопанисва общинската собственост 

така, че няма нищо лошо. Аз до колкото си спомням в предишните мандати тази комисия 
която утвърждаваше имаше съветници от всички групи, от всички партии. Така че ако 
някъде има пропуск или недобре подадена информация от съответния заявител или пък общ. 
съветници са си позволили да толерират даден човек моля, има институции посочете го. 
Относно общинските жилища само искам да напомня на гражданството, че 2012 год. когато 
стартира проекта за общинските жилища, той се случи пилотни проекти в няколко общини – 
Видин, Дупница, Провадия и Бургас и Дупница беше давана за пример, че този проект е 
доведен до успешен край защото първоначално имаше едни неверни твърдения и основно 
насаждани както споменахте от мойта парния, от вашата партия. Вашата партия като Кмет 
може да е спечелила, като общ. съветници е загубила. Та тогава имаше едни твърдения, че 
там ще бъдат настанявани хора, които живеят в близост до този квартал, което по никакъв 
начин в последствие не отговори на действителността. 

Адмирирам това ваше решение тъй  като и аз като Председател на ОбС и като 
съветници винаги съм на приемните които сме провеждали и хора са идвали да ни занимават 
с този проблем, че са изключително малко жилищата които изпитват недостиг. 

А относно темата за стотинките, тя след малко ще стане доста актуална в една 
последваща докладна, че хората в нашия град си броят стотинките, а пък ние ще гласуваме 
една заплата която……..Дано хората се вразумят в тази зала и не ни карат да се срамуваме за 
липса на морални ценности. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 2 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 2 

Въздържали се 2 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.12 във връзка с чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация и чл.8, ал.9 от Закона за 
общинската собственост, Об.С прие 

 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  3 
 
        1.Общински съвет приема Годишна програма за 2024 година за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост на територията на Община Дупница. 
 
         Приложение: съгласно текста 

 
От името на КП „БСП за България“ бе поискана почивка. 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 12:13 до 12:23  

Проверката на кворума в 12:26 показа присъствие на 28 общински съветници от общо 
29.  

Точка 4 (Четвърта) 

627/18.12.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Учредяване 
право на строеж за изграждане на постройка на допълващото застрояване – гараж, в 
урегулиран поземлен имот (УПИ) I-31, кв.29 по регулационния план на село Джерман, 
одобрен със Заповед №2415/02.06.1964г. на Председателя на Кюстендилски окръжен 
народен съвет, разположена на уличната регулация на улица с о.т. 6÷100 и на улица с 
о.т. 100÷99а, съгласно Виза за проектиране изх.№108/03.07.2023г., изд. от гл.архитект 
на Община Дупница.  

ТСУ положително становище. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Докладната записка е входирана в ОбС на 18.12.2023 г. и към онзи момент самия 

имот не е включен в Програмата. Към настоящия момент вече е включена в Програмата за 
24 г., което налага т. 1 да бъде заличена от решението, а именно Общински съвет Дупница 
допълва Програмата за управление и разпореждане с имотите общинска  собственост 
през 2023 год. да отпадне. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Заповядайте г-н Попов за да уточните точно как да се формулира докладната. 
 
адв. Милен Попов – юрист към ОбС: 
Благодаря г-н Председател, това е така. Понеже е предвидено допълване на 

Програмата са предвидени и други основания, а именно трябва да отпадне  „чл.21, ал.1, т.12 
от ЗМСМА, както и чл.8, ал.9 от Закона за общинската собственост“ тъй като вече те не са 
относими. Останалите точки следва да бъдат пренаредени при отпадане на т. 1 от проекта 
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за решение, както и в новата вече „т. 2.1 Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 
от решението“ да бъде променена. 

 
Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

В основанията в чл. 21, ал. 1 отпада т. 12 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС 

Т. 1 от проекта за решение да отпадне, като т. 2 става 1, т. 3 става 2 и т. 4 
става т.3. 

Т. 3.1 която стават. 2.1. - Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 
от решението става по т.1 от решението 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.37, ал.1 чл.41, ал.2 от Закона 
за общинската собственост, чл.55 и чл.57 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 
год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  4 
 
1.Общински съвет Дупница взема решение за учредяване право на строеж за 

изграждане на “Гараж” върху имот – частна общинска собственост, представляващ 
урегулиран поземлен имот (УПИ) I-31, кв.29 по регулационния план на село Джерман, 
одобрен със Заповед №2415/02.06.1964г. на Председателя на Кюстендилски окръжен 
народен съвет, с площ на целия имот 775 кв.м., с пазарна оценка на правото на строеж в 
размер на   585,00 лв. /петстотин осемдесет и пет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена 
от лицензиран оценител на недвижими имоти.  

2.Общински съвет Дупница определя: 
2.1.Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.1 от решението. 
2.2.Размер на депозита за участие в търга – 58.50 лв. /петдесет и осем лева и петдесет 

стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 
2.3.Вид на търга – публичен търг с явно наддаване чрез представяне от участниците 

на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на търга. 
2.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната цена на правото на 

строеж.  
3.5 Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 

публикацията на обявяването му. 
3.Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши всички необходими 

процедури по подготовката и провеждането на публичния пърг с явно наддаване за 
учредяване право на строеж. 

                                           

Точка 5 (Пета) 

628/18.12.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за отдаване под наем на общински недвижим имот – помещения за 
търговска дейност, находящи се на първи етаж от двуетажна  сграда с 
идентификатор 56349.200.48.2, изградена в поземлен имот с идентификатор 
56349.200.48 по Кадастралната карта на с. Пиперево, публична общинска 
собственост, съгласно АОС № 5427/01.09.2020 г.  

Положително становище на комисията. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Аналогично е само, че докладната записка е входирана през предходната година. 

Разликата е, че тази точка не е включена в дневния ред. Остават си всичките точки, като 
вместо 23 да се чете 24 г. 

 
Адв. Милен Попов – юрист към ОбС: 
Уточнение. Допълваме Програмата за общинската собственост, която беше току що 

приета за 2024 год. 
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Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Да. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

        1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост в Община Дупница за 2023 г.,става 2024 година в част 
III, т. А “Имоти, които Община Дупница има намерение да предостави под наем“, със 
следния имот: част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, 
съгласно АОС № 5427/01.09.2020 г., представляващ обект за търговска дейност – 
магазин, състоящ се от търговско помещение и складово помещение към него с обща 
площ от 46.00 кв.м, съгласно схема, приложение към писмо № 08-09-1909/1//05.12.2023 
г. на дирекция „Устройство на територията и строителството“  - община Дупница, 
находящи се на първи етаж в сградата на кметството на с. Пиперево, представляваща 
част от сграда с идентификатор 56349.200.48.2, изградена в поземлен имот с 
идентификатор 56349.200.48 по Кадастралната карта на с. Пиперево, УПИ VII-10, кв. 
1 по действащия Регулационен план на с. Пиперево, с административен адрес: с. 
Пиперево, ул. „Дупнишка комуна“ № 26, съгласно Скица на поземлен имот № 15-756276 
от 19.08.2020 г. на Служба по геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил, със 
застроена площ на цялата сграда: 123.00 кв.м, брой етажи: 2; предназначение: друг вид 
обществена сграда. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 



45 
 

22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 7 и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинска собственост и 
във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 13, ал. 1 и чл. 76 от Наредбата за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, приета с Решение № 
8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  5 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти общинска собственост в Община Дупница за 2024 г., в част III, т. А “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем“, със следния имот: част от 
общински недвижим имот – публична общинска собственост, съгласно АОС № 
5427/01.09.2020 г., представляващ обект за търговска дейност – магазин, състоящ се от 
търговско помещение и складово помещение към него с обща площ от 46.00 кв.м, съгласно 
схема, приложение към писмо № 08-09-1909/1//05.12.2023 г. на дирекция „Устройство на 
територията и строителството“  - община Дупница, находящи се на първи етаж в сградата на 
кметството на с. Пиперево, представляваща част от сграда с идентификатор 56349.200.48.2, 
изградена в поземлен имот с идентификатор 56349.200.48 по Кадастралната карта на с. 
Пиперево, УПИ VII-10, кв. 1 по действащия Регулационен план на с. Пиперево, с 
административен адрес: с. Пиперево, ул. „Дупнишка комуна“ № 26, съгласно Скица на 
поземлен имот № 15-756276 от 19.08.2020 г. на Служба по геодезия, картография и кадастър 
– гр. Кюстендил, със застроена площ на цялата сграда: 123.00 кв.м, брой етажи: 2; 
предназначение: друг вид обществена сграда. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за отдаване под наем, чрез публично 
оповестен конкурс на част от общински недвижим имот – публична общинска собственост, 
съгласно АОС № 5427/01.09.2020 г., представляващ обект за търговска дейност – магазин, 
състоящ се от търговско помещение и складово помещение към него с обща площ от 46.00 
кв.м, съгласно схема, приложение към писмо № 08-09-1909/1//05.12.2023 г. на дирекция 
„Устройство на територията и строителството“  - община Дупница, находящи се на първи 
етаж в сградата на кметството на с. Пиперево, представляваща част от сграда с 
идентификатор 56349.200.48.2, изградена в поземлен имот с идентификатор 56349.200.48 по 
Кадастралната карта на с. Пиперево, УПИ VII-10, кв. 1 по действащия Регулационен план на 
с. Пиперево, с административен адрес: с. Пиперево, ул. „Дупнишка комуна“ № 26, съгласно 
Скица на поземлен имот № 15-756276 от 19.08.2020 г. на Служба по геодезия, картография и 
кадастър – гр. Кюстендил, със застроена площ на цялата сграда: 123.00 кв.м, брой етажи: 2; 
предназначение: друг вид обществена сграда, за срок от 10 /десет/ години, при следните 
условия:   

2.1. имотът се отдава само по предназначение – за търговска дейност – хранителен 
магазин; 

2.2. начална наемна цена – 184.00 /сто осемдесет и четири/ лв. месечно. Върху цената 
се дължи ДДС. 

2.3. депозит – 36.80 /тридесет и шест лева и осемдесет стотинки/ лв., представляващ 
20 % от началната наемна цена; 

3. Условията на конкурса, както и конкурсните документи да се утвърдят от Кмета на 
Община Дупница, съгласно чл. 96 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 



47 
 

4. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата и сключи 
договор за наем със спечелилият участник.  

5. Общински съвет – гр. Дупница определя 30 % от постъпленията от наем, съгласно 
т. 2 от Решението да се използват за изпълнението на дейности от местно значение на 
територията на с. Пиперево, общ. Дупница, обл. Кюстендил. 

 

Точка 6 (Шеста) 

632/18.12.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 
на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 
за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 
земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен 
идентификатор № 65245.6.581, образуван от поземлен имот 65245.6.216 по картата на 
възстановената собственост на село Самораново.  

Земеделие и екология положително становище. 
ТСУ положително становище. 
Икономическа комисия положително становище. 

 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
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16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 
разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 
ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) 
и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  6 
 
1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 

поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Славка Митева 
Хаджийска съгласно Решение № С-439/17.08.1994 г., по заявление с вх. № 6338/10.03.1992 г.,  
на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-624823-09.06.2023 г., както 
следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.6.581, с площ по скица проект № 15-
624823-09.06.2023 г., - 5.054 дка., по кадастралната карта на село Самораново с адрес на 
поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване Друг вид нива, 
образуван от поземлен имот 65245.6.216 с площ 5.054 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

Точка 7 (Седма) 

636/19.12.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ II-187,439  по регулационния план на село Баланово, чрез 
продажба  полагаемата се част от недвижим имот  общинска собственост.  
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Положително становище на комисиите. 

Изказвания: 

Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Това е последната докладна която не е гледана а входирана през миналата година и 

тук като предходната вместо 23 да се чете 24 г. 
Г-н Гущеров, вие зададохте въпроса защо, пропуска е мой, аз не съм ги добавила в 

Програмата. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Ще заспим г-н Председател.  
Аз зададох въпроса. благодаря на г-жа Караджова, че ми отговори. И тук е място и на 

комисии вие които присъствахте. Поздравявам г-жа Караджова и с досегашната работа. 
Виждам, че тя се изявява и на тези докладни. Уважаеми г-н Кмет, помислете за тези 
експерти, които стоят до 8, 9 часа с нас на комисиите….. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: не ми давай акъл. Това е достатъчно./ 
Г-н Председател, до вас кой седи? Каква институция представлява? Какво се случва? 

Пазете се, ръкавите след малко ще бъдат запретнати. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров, моля ви. 
 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост в Община Дупница за 
2023год. става 2024 година в част III,т.Б:“Имоти, които Община 
Дупница има намерение да продаде“, със следния имот :  

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 
 

1.Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 



50 
 

9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
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17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, 

ал.5, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, 
т.2 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  7 
 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2024 год. в част III,т.Б:“Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде“, със следния имот :  

1.1. - ½ ид.ч. от 82кв.м. /една втора идеална част от осемдесет и два квадратни метра/, 
а именно: 41 кв.м. от Урегулиран поземлен имот /УПИ/ II – 187,439 /втори, образуван от 
имоти с планоснимачни номера сто осемдесет и седем; четиристотин тридесет и девет/, 
квартал 6а /шест,буква „а“/, по регулационния план на село Баланово, с урегулирана площ на 
целия имот:  853 кв.м./осемсторин петдесет и три квадратни метра/ ,   

1.2. - ½ ид.ч. от 189кв.м. /една втора идеална част от сто осемдесет и девет квадратни 
метра/, а именно: 94,5 кв.м. от  Урегулиран поземлен имот /УПИ/ II-187,439 /втори, 
образуван от имоти с планоснимачени номера сто осемдесет и седем ; четристотин тридесет 
и девет /, квартал: 6 а /шест,буква „а“/ по регулационния план на село Баланово, одобрен със 
Заповед № 1673 от 16.08.1969 год.на Председателя на Кюстендилски окръжен  народен съвет 
, с урегилирана площ на целя имот 853 кв.м./ осемстотин петдесет и три квадратни метра/. 

  
2.     Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността 

между  Община Дупница и  Вася Стоянова Чамкорийска, чрез продажба на полагаемата й се 
част от недвижим имот- общинска собственост, както следва: 

   2.1. ½ ид.ч. от 82кв.м/ една втора идеална част от осемдесет и два квадратни метра / 
от Урегулиран поземлен имот /УПИ/ II – 187,439 /втори, образуван от имоти с 
планоснимачни номера сто осемдесет и седем; четиристотин тридесет и девет/, квартал 
6а/шест,буква „а“/ , по регулационния план на село Баланово, одобрен със Заповед № 1673 от 
16.08.1969 год.на Председателя на Кюстендилски окръжен  народен съвет, с урегулирана 
площ на целия имот: 853 кв.м. /осемсторин петдесет и три квадратни метра/, при съседи на 
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имота: УПИ I-188 /урегулиран поземлен имот първи  с планоснимачен номер сто осемдесет и 
осем/, улица с осови точки 16-18/ шестнадесет, осемнадесет/ , УПИ III-185,186 /урегулиран 
поземлен имот трети с планоснимачен номер сто осемдесет и пет ,сто осемдесет и шест/, 
УПИ IV-438 /урегулиран поземлен имот четвърти с планоснимачен номер четиристотин 
тридесет и осем /, край на регулация -  на Вася Стоянова Чамкорийска , срещу заплащане на 
цена, в размер на  977 лв. /деветстотин седемдесет и седем лева /, съгласно пазарна оценка, 
изготвена от оценител на недвижими имоти. 

   2.2. ½ ид.ч. от 189кв.м. /една вртора идеална част от сто осемдесет и девет 
квадратни метра/ от  Урегулиран поземлен имот /УПИ/ II-187,439 /втори, образуван от имоти 
с планоснимачени номера сто осемдесет и седем ; четристотин тридесет и девет /, квартал: 6а  
/шест,буква „а“/ по регулационния план на село Баланово,одобрен със Заповед №1673 от 
16.08.1969год. на Председателя на Кюстендилски окръжен  народен съвет, с урегилирана 
площ на целя имот 853 кв.м./ осемстотин петдесет и три квадратни метра/, при граници и 
съседи на имота: УПИ I-188 /урегулиран поземлен имот първи  с планоснимачен номер сто 
осемдесет и осем/, улица с осови точки 16-18/ шестнадесет, осемнадесет/ , УПИ III-185,186 
/урегулиран поземлен имот трети с планоснимачен номер сто осемдесет и пет ,сто осемдесет 
и шест/, УПИ IV-438 /урегулиран поземлен имот четвърти с планоснимачен номер 
четиристотин тридесет и осем /, край на регулация -  на  Ваня Стоянова Чамкорийска, срещу 
запалащане на цена в размер на 2253 лв./две хиляди двеста петдесет и три лева /,  съгласно 
пазрна оценка , изготвена от оценител на недвижими имоти. 

3.    Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 
от решението пазарна оценка, в общ размер на 3230 лв. /три хиляди двеста и тридесет  лева/.  

4.   Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 
т.1 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Баланово, 
Община Дупница, Област Кюстендил.       

 

Точка 8 (Осма) 

26/15.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Стоян Донев Шаранков, находяща се в гр.Дупница.  

Икономическа комисия положително становище. 

Изказвания: 

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Кмет, имам нещо между изказване и въпрос към вас по тази докладна. Пазарната 

оценка за имота който продаваме тука, имота се намира в Гиздова махала и пазарната оценка 
е 44 лв. на кв. Понеже с колегите имахме известни спорове висока ли е ниска ли е цената на 
имотите които продаваме в Каваклия. Аз не се наемам коя вярната и точната цена. Принципа 
е да се назначава пазарна оценка от пазарен оценител. Просто щрихирам г-н Рангелов 
основно към вас. Ето ви докладна аналогична на тези в Каваклия където продаваме имот в 
Гиздова махала срещу 44 лв. на кв. Просто искам да помним тези цифри защото цифрата в 
Каваклия е 20 лв. на кв. 
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Благодаря. 
 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Хредседател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Костадинов, с най-голямо уважение към Каваклия няма да имате вие отношение. 

Когато трябваше да имате отношение вас ви нямаше. Когато Каваклия ви гласува на вас да 
станете 5 човека общ. съветници беше добре. След това ги забравихте 4 години. И сега ви 
забранявам да споменавате Каваклия лично вие. Не ви отива. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Георги 

Томов Рангелов 
Г-н Рангелов, патоса ми харесва обаче само, че нямате нивото да ми забранявате, 

разбирате ли. Аз най-добронамерено ви обърнах внимание в тази докладна. Вие от защитник 
на Каваклия може да се и превърнете в защитник на Гиздова махала, вие сте защитник на 
ромското население. Само искам да ви кажа, че като пускате и подлъгвате хората из 
Каваклия, че цената била ниска или нещо подобно, кажете им каква е цената в Гиздова 
махала или пък г-н Желязков вие кажете в Гиздова махала каква е цената и на следваща 
сесия се метнете на микрофона и кажете „Ето евтино в Каваклия защото там е г-н Рангелов и 
той ги уреди на 20 лв., а ето в Гиздова махала 44 лв.“ 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Виждате ли принципа за който говорех на първа точка. Приемете, че друг оценител 

работи. Работим близко до пазарни цени и те наистина са такива защото това което общината 
има като актив трябва да го продава на реални пазарни цени и да оценяваме това което 
имаме наистина, а не да нагласяме оценки. В никакъв случай не е този принципа. Приемете, 
че друг Кмет стои тук до вас. Това е моят отговор. 

 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
Уважаеми кметове. 
Уважаеми кметски наместници. 
Уважаеми граждани. 
Тук говорим за цял квартал, не за 1 парцел. И сто пъти съм ви го обяснил на вас г-н 

Председател, който имате лично присъствие в Каваклия и моля ви се не ходете горе, че с 
камъни ще ви гонят. Говорим за цял квартал, който трябва да влезе в регулацията на града. 
Общината няма никакво участие там. Това бяха земеделски земи и благодарение на г-н 
Чимев, който намери начин да се финансира регулацията и го направи. Благодарсво за което. 
Но говорим за цял квартал не за единичен парцел и как ще ги впишеме тези хора в 
обществото. Като ги бутаме назад. Къде е соц. политика на общината? Питам ви. вие който 
преди време ни говорехте некои други неща още от първия мандат като общ. съветници 
колко сте благоразположен виждате към това малцинство, в един момент ставате най-върлия 
враг. Защо? Защото имаше наказателен вот срещу вас в Каваклия и вие много добре го 
знаете. Имате 25 гласа от Каваклия. 

Благодаря. 
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Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Рангелов. Не мисля да ви отговарям. Просто щрихирах една цена, нищо 

повече. Защо тази агресия във вас. 
/Г-н Рангелов – общ. съветник: реплика от място/ 
Г-н Рангелов, вече сте наказан. Да не се налага да ви изгоня от заседанието. 
/Г-н Рангелов – общ. съветник: реплика от място/ 
Г-н Рангелов, ако още един път репликилате от зала ще се наложи да ви помоля да 

напуснете залата на ОбС. 
/Г-н Рангелов – общ. съветник: реплика от място/ 
Г-н Рангелов, напуснете залата на ОбС. Само да проверя съгласно коя алинея да ви 

помоля да напуснете. 
/Г-н Рангелов – общ. съветник: реплика от място/ 
На основание чл. 86 от Правилника на ОбС ви наказвам с отстраняване от 

заседанието. 
/Г-н Рангелов – общ. съветник: реплика от място/ 
Работата на ОбС няма да продължи докато не напуснете залата на ОбС. г-н Рангелов 

на основание чл. 87, ал. 2 ви налагам наказание отстраняване от заседанието. 
В такъв случай обявявам 30 минути почивка. 
 

Край на дебати 
 
От името на МК КОД-ВМРО Георги Василев Георгиев поиска почивка. 
Председателят на заседанието даде 30 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 12:50 до 13:20  

Проверката на кворума в 13:28 показа присъствие на 23 общински съветници от общо 
29. 

Г-н Емил Гущеров – общ. съветник: 
Г-н не знам как го има като възможност, но с оглед, че ние  първа сесия, с оглед, че не 

е прецедент в миналия ОбС имаше подобна ситуация, и нека не задаваме тон на работа за 
цялата 2024 г. и вие сте темпераментен и г-н Рангелов е темпераментен. Нека в това което 
беше като по-остри реплики да приключи вън във фоайето и да му позволите съответно да 
продължи своята работа, тъй като и той има да отстоява интересите на гражданите, които са 
гласували за тяхната партия. 

Благодаря г-н Председател. Предполагам, че ще бъдете добронамерен. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-н Гущеров. 
Колеги. 
Понякога в тази зала емоциите вземат връх и ми се иска  да не се стига до такива 

крайности и т.н. Поведението на г-н Рангелов според мен беше недопустимо. Не знам за 
какво агресивно поведение, аз не виждам с нещо да съм бил агресивен или темпераментен. 
Склонен съм и отменям наказанието което наложих отстраняване от заседанието на г-н 
Рангелов. С него сме били за тези от вас които не знаят 4 години общ. съветници от 11-та до 
15-та. Били сме близки приятели. Не знам какво провокира подобна агресия срещу мен, но не 
съм въпроса аз. Умолявам го и Георги, умолявам ви и вас нека малко смекчим страстите 
защото няма смисъл от подобни инциденти. Така, че отменям наказанието. Може да останете 
в залата и да продължите. Г-жа Златарска, заповядайте. 
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Г-жа Шейхриар Златарска – общ. съветник: 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Искам да се извиня от името на нашата група за създаденото неудобство. И така 

колегата Рангелов е малко по-темпераментен. Обещавам така от време на време да го 
понатискам да не се изявява и да продължим работа. 

Благодаря ви. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-жа Златарска, но вашето извинение е ненужно и не е необходимо. Много 

ви благодаря и отново всички призовавам за малко повече спокойствие. Ние сме политици, 
имаме различни мнения, но да не се обиждаме лично така да се каже. А и аз и с това 
завършвам, като Председател съм длъжен да пазя доброто име на всеки от съветниците, на 
кмета, на администрацията и т.н. 

Продължаваме по дневния ред. 
Колеги, извинявам се не сме гласували докладна № 26. Колеги, ще гласуваме 

поименно тъй като докладната касае финансови средства. Всеки който си чуе името моля да 
заяви „за“, „против“ и „въздържал се“. 

 
Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
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24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 
местното самоуправление и местна администрация, чл.35 ал.3 и чл.41, ал.2 от  Закона за 
общинската собственост, чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет Дупница, Об.С 
прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  8 
 
1. Да се продаде общински Поземлен имот с идентификатор 68789.19.33 /землище 

шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район деветнадесет, 
имот тридесет и три/ град Дупница, община Дупница, област Кюстендил по кадастралната 
карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед №300-5-56 от 30.07.2004 год. на 
изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение със Заповед: няма издадена заповед за изменение в КККР, с адрес: гр. Дупница, 
ул. „Люляк“ №17, с площ: 347 кв.м. /триста четиридесет и седем квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване /до 10 м /десет метра/, предишен идентификатор: няма; номер по предходен 
план: 5362 /пет хиляди триста шестдесет и две/, без съдържащите се в имота сгради, 
представляващ частна общинска собственост по Акт за общинска собственост 
№6069/13.11.2023 год., вписан в Служба по вписвания Вх. рег. № 5162 от 22.11.2023 год., акт 
№ 113, том 21, дело № 1940, на Стоян Донев Шаранков, собственик на построената в имота 
сграда, съгласно Договор за отстъпване право на строеж върху държавен парцел от 
08.09.1975г. 

2. Утвърждава продажна цена, съгласно експертна оценка, изготвена от независим 
лицензиран оценител, в размер на 15 300 лв. /петнадесет хиляди и триста лева/. 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  продажба при определената в т.2 от решението продажна цена, в размер на 15 
300 лв. /петнадесет хиляди и триста лева/. 

 

Точка 9 (Девета) 

27/15.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – Даниела Асенова Йорданова, находяща се в село Джерман.  

Икономическа комисия положително становище. 
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Няма подадени заявки за изказване. Моля да гласувате. 

В залата присъстват 29. Вие „за“ ли сте г-н Табаков? Още един колега не е отчетено 
как е гласувал. Вие за ли сте против ли сте? За. 29 за, докладната се приема. 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл.52, ал.5, т.1 
от Закона за местното самоуправление и местна администрация, чл.35 ал.3 и чл.41, ал.2 
от  Закона за общинската собственост, чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет 
Дупница, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  9 
 
1. Да се продаде общински урегулиран поземлен имот /УПИ/ І – 5 /първи/, образуван 

от имот пет/, квартал 1 /първи/, с площ: 686 кв. м. /шестстотин осемдесет и шест квадратни 
метра/ по регулационния план на село Джерман, утвърден със Заповед № 2415 от 02.06.1964 
год. на Председател на Кюстендилския окръжен народен съвет, застроен с право на строеж, 
представляващ частна общинска собственост по Акт за общинска собственост 
№1050/12.08.2003 год., вписан в Служба по вписвания под № 169, том 6, Вх. р-р №1755, дело 
1306 от 19.08.2003 год., на Даниела Асенова Йорданова, собственик на построената в имота 
сграда, съгласно Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 124, том ІI, 
рег.№3905, дело № 257 от 18.07.2012 год. и  Нотариален акт за покупко-продажба на 
недвижим имот № 148, том ІV, рег.№10117, дело № 647 от 29.12.2012 год. 

2. Утвърждава продажна цена, в размер на 18 600 лв. /осемнадесет хиляди и 
шестстотин лева/. 

3. Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  продажба при определената в т.2 от решението продажна цена, в размер на 18 
600 лв. /осемнадесет хиляди и шестстотин лева/. 

4. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 
т.1 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Джерман, 
Община Дупница, Област Кюстендил.       

 

Точка 10 (Десета) 

28/15.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ X – 10, кв.1 по регулационния план на село Делян, чрез продажба 
частта на общината.  

Положително становище на комисиите. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 
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Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Николай Димитров Табаков: За 
18. Илиян Ангелов Миланов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 
от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 и 
чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  10 
 
1.Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността между  

Община Дупница и Тодорка Петрова Белнейска, чрез продажба частта на общината а 
именно: 204/530 ид.ч. /двеста и четири от петстотин и тридесет идеални части/ от урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ X - 10 /десети, образуван от имот десет/, квартал: 1  /първи/ по 
регулационния план на село Делян, с урегулирана площ на целия имот: 530 кв. м /петстотин 
и тридесет/, с улична регулация, утвърдена със Заповед № 1113/11.10.1991 год.на 
Председател на Общински народен съвет - гр.Станке Димитров, изменен със Заповед 
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№647/12.05.1994 год. на Кмета на Община Дупница - частна общинска собственост, съгласно 
Акт за общинска собственост №6071/27.11.2023 год., вписан в Служба по вписванията под 
вх. рег.№5373 от 04.12.2023 год., Акт №86, том 2010 на съсобственичката в описания 
урегулиран поземлен имот, срещу заплащане на цена, в размер на  5 074 лв. /пет хиляди 
седемдесет и четири лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими 
имоти. 

2.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.1 
от решението пазарна оценка, в размер на 5 074 лв. /пет хиляди седемдесет и четири лева/.  

3. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 
т.1 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Делян, Община 
Дупница, Област Кюстендил.       

 

Точка 11 (Единадесета) 

29/16.01.2024г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне 
размера на основните месечни заплати на кметовете в Община Дупница, чл. 5, ал. 16 
от ПМС № 67 от 2010 г. за заплатите в бюджетните организации и дейности (дв, бр. 
32 от 2010 г.)   

Комисия по Спорт,  младежки дейности и връзки с НПО отрицателно становище 
становище. 

Здравеопазване положително становище. 
Обществен ред и сигурност отрицателно становище. 
Образование и култура отрицателно становище. 
Туризъм отрицателно становище. 
Земеделие и екология отрицателно становище. 
ТСУ отрицателно становище. 
Икономическа комисия отрицателно становище. 
Инвестиционна политика отрицателно становище. 
 
 Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, по тази докладна тъй като имам косвено отношение въпреки уверението на 

юриста, че може и да нямам, аз ще се оттегля от дебати и гласуване защото санкциите са 
много строги по Закона за конфликт на интереси. Ще помоля най-възрастния тъй като все 
още няма все още заместник, г-н Йорданов да води тази точка, ако разбира се нямате нищо 
против. Дебели са санкциите уверявам ви, много дебели г-н Градевски. Заповядайте г-н 
Йорданов. Моля ви да ме смените за тази точка. 

 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
С тази прецизна техника на председателя да не направим грешка на най-важната 

докладна, най-горещата точка от дневния ред. Така, че се падна на мен. 
 

Изказвания: 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н председателстващ, г-н Йорданов. 
Уважаеми г-н Председател. 
Дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на кметства и кметски наместници. 
Уважаеми съграждани. 
Както каза г-н Йорданов, това е поантата на днешния разговор, нали. Дано повече от 

вас знаят определението на думата поанта, но горещия картоф колко да бъде заплатата на 
кмета. Искам предварително да кажа нещо. В духа на прозрачността, разбирателството, 
слушайки общественото мнение ще внеса пред вас пред ОбС корекции в тази докладна. 
Правя го съвсем добронамерено. 

Предлагам в т. 1 - Кмет на Община Дупница, т. 1.1 Първан Ангелов Дангов да се чете 
80% от заплатата на Министър. И за да бъда още по-точен с цифри 80% от заплатата на 
Министър означава цифрата от 7 200 лв., но това не го записвайте. Процент да бъде 80% от 
заплатата на Министър, нищо повече, точка. Това е предложението в т. 1.1. 

В т. 2 Кметове на кметства предлагам да бъдат следните корекции поименно: 
Божидар Георгиев Стоев - Кмет на с. Джерман основна заплата 1620 лв., клас 

прослужено време 9%, клас сума 145,80, брутна работна заплата 1 765,80 лв. И така нататък 
да бъдат нанесени корекциите на всички съобразно това за което говоря. Съобразил съм се, 
нашия екип направи анализ тъй като между Кмета на Джерман чието име казах и Кмета на 
Пиперево Утеха Маноилова има голяма разлика в населението. Нали така? Не са съотносими 
броя жители Джерман и Пиперево. Приемате ли го това като довод? И ще кажа колко 
предлагам да бъде заплатата на Утеха Петрова Маноилова. Основна заплата 1 500 лв., брутна 
заплата 1 743 лв. Конкретизирам, кмета на Джерман 1 765, кмета на Пиперево 1743. Това са 
заплатите с увеличението от 1 януари на база на по-големия размер минимална работна 
заплата. Или ако трябва да обобщя. Фонд работна заплата общо за избраните кметове на 
кметства е 17 535,44 лв. Това са брутните заплати на избраните кметове на кметства. И ако 
ОбС приеме моето предложение за процент от заплатата на Министър 80% да бъде ние ще се 
поберем в целия фонд за заплати на избраните кметове. Готов съм да водим разговори 
открито. Позволете ми на края да кажа и онова за което остана като чели неразбрано, а 
именно темата с това колко процента от заплатата на кмета ще отива в така наречения 
общински фонд за децата. Оттеглям предложението за 50%. Няма да бъде по-малко, може да 
бъде повече. И това не го правя защото считам темата за маловажна. Позволете ми да бъде 
скрито. Може и да бъде 100%, но това ще реша аз, но по-малко от 50 няма да бъде защото се 
води запис. Нещо повече. Ще предложа ако излъчи ОбС комисия на следващото заседание от 
вас да разполагат комисията с този дарителски фонд, не аз еднолично да го правя на който си 
поискам едва ли не. Съвсем прозрачно да го правим, но да знаем границата до къде можем да 
стигнем защото бях обвинен в популизъм. Нещо което ми е неприсъщо. Бяха ми вменени 
популистки методи на обяснение едва ли не. Ще си позволя обаче пред вас, това е лично до 
мен дадено и е дадено преди Коледа. Само ще зачета текста. Кой както иска да го разбира. 

„От Криси за кмета. Честити празници мили кмете. Бих желала да ви пожелая 
успешна нова 2024 год., да сте жив и здрав и също много щастлив. Имам едно желание за 
новата 2024 год. Собствена стая само моя. За това ще ви помоля отново да прегледате 
молбата на мама за общинско жилище. Благодаря Ви. От Криси.“ 

Това момиче говори само за мама. Едва ли някой знае как съм се чувствал аз тогава, а 
за популизъм няма какво да говоря. 

 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Имате думата за изказване по предложените от кмета корекции. 
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Станислав Георгиев Страшимиров /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Аз искам да попитам дали ще се вдигнат заплатите и на общ. съветници, на 

общинските дружества, на хората които са на Синята зона и на администрацията на 
общината. Това е въпроса ми. 

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Уважаеми г-н Йорданов. 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми дами и господа общ. съветници. 
Ние изпълняваме Закона и вече работим с нови заплати по отношение на всички 

служители, които са на трудови правоотношения и са получавали заплата в предишния 
размер минимална до 31 декември и от 2 януари получават минимална работна заплата тези 
които са били на такава заплата с новото повишение на минималната работна заплата. 
Разписал съм такива допълнителни споразумения по трудовите договори на всички. Тука е г-
жа Георгиева. Независимо кой от коя партия е бил. Аз си изпълнявам закона. Т.е. 
минималната работна заплата от 2 януари тази година е 933 лв. направили сме го това, 
повишени са за администрацията. Какъв ще бъде размера на вашите пари които получавате 
за участие на сесии предстои да го гледаме. Не мога да кажа. Нямаме такова предложение. 
Най-малко това е работа между Председателя на ОбС и Зам. Кмета по финанси, по бюджета 
г-н Петров и предстои това да го направим. Ще го направим както повелява Закона. 
Паркинги и гаражи там всички общински дейности които имаме, с тях също имаме разговори 
и предстои щатните разписания да им бъдат утвърдени. Предстои да спазим Закона. Няма да 
си позволя да наруша нещо. Или до кажа понеже шефа на Паркинги и гаражи сега Георги 
Грозданов е назначен от мен, дайте на него да му дадем заплата близка до моята. Тази 
заплата която процент прочетох няма отношение към това. Няма отношение г-н 
Страшимиров. Но може би препоръката ми към вас участвайте в комисии, които избира ОбС. 
Вие сте общ. съветник първи мандат, ще имате опит. Ако ви задоволява този отговор…… 

/обаждане от зала/ 
Ама днес темата е, поантата на разговора е работна заплата. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Може без дебати от залата. Или ще има ред или…… Внимавайте. 
 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Ами аз така в този тон бих така гледайки работата на инж. Костадинов и съпоставяйки 

това което беше при г-н Гущеров, като чели г-н Гущеров стои по-добре като Председател на 
ОбС от г-н Костадинов. Все пак беше и депутат, има и повече опит. Има какво г-н 
Костадинов да се поучите от г-н Гущеров.  

А що се отнася до даренията. Дайте да оставим тази тема. Аз не искам да извивам 
ръцете на никого. Всеки един от вас е свободен да го направи. Ако някой общ. съветник 
реши да се включи в тази инициатива може да го направи в размер който той иска, да го 
правим по-скрито. Ние гръмнахме с националната новина еди каква си заплата. Даже 
неудобно ми е вече да говоря по тази тема. Идеята е подсказана, не е измислена от мен и 
според мен е работеща. Но бях обвинен в популизъм, нещо което ми е дълбоко обидно. Не е 
била тази цел, друга беше. 
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Г-н Йордан Йорданов – общ. Съветник: 
Благодаря г-н Кмет. 
Ивайло Петров. 
 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Дангов. 
Г-н Йорданов. 
Колеги. 
В началото на 22 година изготвихме докладна която целеше да подпомагаме децата 

сираци и полу сираци. Беше изготвен и такъв Правилник чрез който да станат ясни 
правилата и средствата. Но така и самия правилник не е заработил и тези средства не са 
разпределяни, относно тези деца в тази соц. група. Така, че ние сме последователна група и 
когато основния му мотив на кмета е подпомагането на децата сираци няма как да не 
подкрепим това предложение. Спирам до тук защото темата е тежка и дано не се политизира. 

Благодаря.          
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Йорданов. 
Колеги. 
Г-н Дангов, чувайки вашите добронамерени думи към мен показва, че, а и заявената 

от вас позиция преди малко, която се различава от позицията в понеделник на общественото 
обсъждане. Но явно този дебат който се случи през последните дни, чрез медиите, чрез 
разговорите, в комисиите, тъй като както и г-н Йорданов спомена на комисията по 
икономическата и на другата комисия този дебат по тази докладна отне почти цялото време 
по 1 час и повече. Първо искам това което г-н Петров защото тази тема е в основата на тези 
разговори. Ние си спомняме, че г-жа Караганова от вашата група, ако не се лъжа сега когато 
беше колежка, постави този въпрос и мисля, че имаше положително становище. Напълно 
това което казвате, аз искам да помислим и тука се обръщам и към г-н Костадинов и към 
всички колеги съветници. Предстои да гласуваме бюджета. Нека тази сума дали тази сума, 
дали е 50 000 или колко е необходимо да бъде заложена в бюджета, но по същия начин 
защото не може да поставяме кантар за да мислим……. Ние го имаме заложено по принцип 
ако не се лъжа беше 30 000 за семействата с репродуктивни проблеми. Това е също тема и 
това е едно наше действие което ако някои общини в момента си позволяват да отделят 
средства……. Примерно скоро се запознах с едно такова предложение в Горна Оряховица за 
трето дете, аз отправям предложение да помислим по темата относно семействата. Веднага 
бях репликиран на комисията, че това е работа на държавата. Но колеги тук има въпроси, тук 
има проблеми които тези хора не винаги ги поставят пред обществото. Второто което е, че 
тази сума не е достатъчна поради следната причина. Държавата помага за определен брой 
процедури, помага за определен брой изследвания, а лично знам, че има хора които след 
двайстата година и след ен брой процедури са успяли да достигнат до добрия резултат. Така, 
че положителната насока може би тука е единственото което от  тази докладна трябва да ни 
остане. Всички останали изказвания да ги забравиме, че трябва в бюджета да предвидим тези 
два разхода да бъдат с променена стойност, защото срещу единия ако стои нула, срещу 
другия сумата е недостатъчна. 

И продължавам по същността на докладната. С оглед, че темата която беше поставена 
постарах се при предишните стойности да коментирам и съм си направил такива изчисления, 
колко би бил разхода за съответните. Но тука не бива да забравяме, че има клас и при тази 
сума която е заявена сега от г-н Дангов и казвайки 80% от заплатата на Министър, не знам 
дали г-н Дангов и колеги общ. съветници знаете, но има министри с различни заплати. На 
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кой точно Министър? Защото има Министър, който получава 7 000 бруто, получава чисто 5. 
Не искам сега да визирам, но ако желаят колегите ще им кажа и могат да го проверят.  

Тъй като темата за децата сираци я затваряме защото това е тема която пожелавам на 
никой да не дискутираме какво можем да направим, защото всеки с добро сърце, всеки който 
прави добри дела го прави без да го афишира. Поне така аз мисля. Не знам вашето мнение. 
Така, че от тук насетне нали и други колеги споменаха кой какво ще направи, това си е 
негово, има кой да гледа, имаш сърце имаш морал, морални ценности които защитаваш и го 
правиш. Така, че темата вярвам, която една седмица и повече мен ме питаха граждани и тука 
може би за това колегата Страшимиров постави, а какво се случва със заплатите на общ. 
съветници, мен ми говореха пряко в очите „А, че увеличите на кмета за да взимате и вие 
двойна заплата“. Не, искам ясно и категорично да заявя, че това нас не ни интересува, но 
тука беше поставен въпроса за морала. Радвам се, че г-н Дангов чу притесненията на нас 
общ. съветници. Вярвам, че г-н Костадинов е провел като един добър Председател, което му 
беше на комисиите посочено варианта да бъде медиатор в разговорите и за това е стигнало 
да такова така да се каже променено решение на г-н Дангов. Аз не смятам, че и сумата която 
се предложи 80% за община……Изказване от името на група. 80% пак не е една малка 
заплата за Кмет в населено място с населението което сме ние до 50 000. Но така е преценил. 
Има хора които ще оценяват това действие така, че правото на всеки е да не се съобразява 
например с нашето виждане, с виждането на другите. Има хора които да съдят. 

Приключвам с темата тъй като с оттеглянето на тази сума която беше от 9 100 и със 
сегашната допълнително щяхме да натоварим бюджета защото по предишни сметки беше 
близо 400 000, сега с промененото сигурно ще бъде 300, но вярвам и се надявам, че вие сте 
подтикнати от тази идея изключително и само от моралните ценности които изповядвате, а 
не от меркантилни потребности. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: реплика от място/ 
Г-н Йорданов….. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Г-н кмете.  
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Моля ви, без реплики в залата. 
Благодаря ви, че взехте отношение. Приключвам със своето изказване защото г-н 

Дангов не се изживявайте, че вие определяте морала и сте моралния стожер в общината и, че 
защо било популистко. Еми разбира се, че е популистко това което бяхте и тука говорихте 
една седмица, две. И никъде в България и като чухте и видяхте, че го няма това нещо вие по 
този начин поставихте на изпитание изказване от името на група…….. г-н Йорданов……. И 
вие поставихте на изпитание морала на всички нас в комисиите, какво се случва, защо е 
предприето това действие и на какво основание искаме да товариме гражданите и бюджета, 
защото този бюджет освен, че заплатите идват от националния, този национален бюджет 
съответно се формира и от нашите данъци до колкото знам. България, Дупница сме едно 
цяло и няма как да говорим, че това едва ли не по никакъв начин не влияе на разходите в 
общинския бюджет. А сумата която се получаваше после ако искате ще ви покажа как е 
сметната. 

Благодаря.  
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Благодаря г-н Гущеров. 
Момент само да удължим времето.  
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Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
С оглед приключване на редовното заседание, желаем да бъде удължено времето. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Удължаваме времето до приключване на сесията. 
 

Гласуване по процедурите: 

1. Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря г-н Председател. 
Искам само за да довършим процедурата все пак по промяната на т.1, т.1 е ясна, т. 2 

от докладната да изчета все пак предложението за заплати на всички. 
Божидар Георгиев Стоев - Кмет на с. Джерман брутна заплата 1 765 лв.; 
Десислав Василчов Начов - Кмет на с. Крайници брутна заплата  1 658 лв.; 
Райко Василев Цветков - Кмет на с. Самораново  брутна заплата 1 775 лв.; 
Софка Венчова Скоклева - Кмет на с. Яхиново. Слушайте внимателно, брутна заплата  

2057,40 лв. защото г-жа Скоклева получава най-големия клас прослужено време. Жива и 
здрава да бъде да го получава по-дълго време. 

Христо Георгиев Христов - Кмет на с. Бистрица брутна заплата 1 736 лв.; 
Славчо Евгениев Димкин - Кмет на с. Червен брег брутна заплата 1 587,20 лв.; 
Утеха Петрова Маноилова - Кмет на с. Пиперево брутна заплата  1 743 лв.; 
Валери Кирилов Върбанов - Кмет на с. Блатино брутна заплата  1 851 лв.; 
Цветелина Максимова Илиева-Илиева-Кмет на с. Дяково брутна заплата 1 635 лв.;         
Явор Иванов Митов - Кмет на с. Баланово брутна заплата  1 725 лв. 
Ако някой веднага пита защо например брутната заплата на кмета на Пиперево е по-

висока от брутната заплата на Червен брег ще отговоря, че г-н  Славчо Евгениев Димкин има 
клас 37,20 лв., а г-жа Утеха Петрова Маноилова има клас 243 лв. Това е класа за прослужено 
време. То е сформирано от трудовия стаж . Т.е. тука е спазен принципа абсолютно на закона, 
съобразен с броя на жителите. Ако има други въпроси по заплатите на кметовете избраните 
съм готов да ги коментираме.  Не, моля ви се не ме прекъсвайте, ако обичате. Готов съм да ги 
дебатираме публично сега тук. И ако смятате, че това е най-важната докладна на сесията, аз 
не смятам. 

Преповтарям своето предложение. Дано се записва добре. 
80% от заплатата на Министър…. Не знам на кой Министър. Г-н Гущеров, изберете 

някой. Това е по Закон разписано. Там не пише на министъра от ГЕРБ или от ПП или от 
ДПС, така пише на Министър, така е по Закон. Моето предложение е за 80%. Понеже 
обичате цифрите само, че ви кажа, че заплатата на Кмета на Кюстендил е далеч над тази 
която ще гласувате вие. Направих си справка заплатата на Кмета на Самоков е далеч над тази 
която ще гласувате вие. И надявам се да разберете какво е думата популизъм г-н Гущеров. 
Последно към вас. Вие докато бяхте депутат имахте интерес към мобилните телефони. 
Можехте да го направите това и в качеството на депутат. Защо не сте го направили е ваш 
проблем. Това, че аз го правя, показвам пример. Предложението е мое. Не забравяйте какво 
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казах преди 10 минути. Може и 100% да бъде, но това ще бъде от тук нататък скрито. Няма 
да ви позволя да се катерите на гърба на майките и на децата. Запомнете го много добре. В 
момента това правите. Не си позволявайте г-н Гущеров. Думичката морал и думичката 
популизъм в тълковния речник означават нещо. Прочетете ги. В политиката не става само с 
ядене, трябва и акъл. 

 
Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Реплика /Реплика/ към: Емил 

Димитров Гущеров 
Уважаеми г-н Дангов, в този дух е и моята реплика. Ставаше въпрос защото нас ни 

вълнуват и заплатите на служителите в общината. Тука не става ясно. Само гледаме върха на 
пирамидата. Та въпроса ми е ще взимат ли времето на вашия мандат експертите и 
служителите достойни заплати за да може да се гарантира добрата и надеждна работа в 
администрацията. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Мантарков.  
Уважаеми г-н Йорданов. 
Служителите в тази администрация на 31, там на 28 последния работен ден получиха 

13-ти заплати. Да, искате ли да ви кажа или да ви покажа списъка на получилите 13 заплата. 
Там моето име отсъства. Да, да, ей сега го оповестявам. Защо когато поне се 
поинтересувайте. Моето име отсъства. Секретарката, която назначих в първия работен ден с 
която дойдох на работа получи 151 лв. Нейната заместничка обаче, секретарката на г-н 
Чимев получи пълната работна заплата. Правите ли разликата. Т.е. служителите които са 
работили до 31 декември, които са назначени от мен след 9 ноември получиха процент от 
работеното време през 23 година. Всички останали служители обаче получиха пълния размер 
на брутната работна заплата. Правите ли разликата? Аз не съм се интересувал….. Мога да 
дам примери. Инж. Бельов който излезе отпуска получи също 13 заплата. За 
администрацията мога да говоря, но това не е темата на разговор. Важен е принципа и той е 
защитим защото аз имам аргументи. За това отворен съм за този разговор, но няма да 
позволя и с това завършвам, темата да се преекспонира гледайте го тоя какво прави 9 100 и 
гледай какво прави популистки. Недейте. Нямаме нужда от това. 175 деца, само това ще 
кажа. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Първо думата морал означава маниер, характер, правилно поведение, синонима е 

доброта. Популизъм – политическа позиция или стил в риториката.  
/Г-н Първан Дангов – Кмет: В главата трябва да го имаш. То не се чете./ 
Чета го за да бъда изключително точен. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Очевидно не го знаеш за това го четеш./ 
Ето популизъм, стил, начин на работа, на поведение на кмета на община Дупница.  
Говорите г-н Дангов, че сте много добронамерен, много добър, за дарения, отправяте 

едни обидни епитети и към мен реплики какво аз съм правил. Аз за разлика от вас няма да 
отговора. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: Телефон Верту. Менюто беше на английски. Нали за това 
се записахте да учите английски./ 
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Г-н Дангов, нивото на което принизявате…….. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Не е ли вярно това?/ 
Нивото на което принизявате кметската институция не ви подхожда. Тихо ще казвате 

вкъщи и в семейството. Г-н Йорданов, моля ви вземете мерки. Г-н кмета какъв се явява.  
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Тихичко, тихичко./ 
Капак ли ви е, похлупак ли ви е. Тихичко ще си говорите във вашето семейство. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Изнервен сте, недейте./ 
Не, не съм грам изнервен. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Г-н кмете, моля ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Така говорете във вашето семейство. Изобщо не трепери. 
Г-н Костадинов, вие като по-опитен не се крийте зад гърба на г-н Йорданов. Той е с 

достатъчен опит и не се червете при всяка възможност в която изпадате в неловка ситуация. 
Гласа грам не ми трепери, но аз няма да сляза на вашето ниво за да се хваля с даренията и с 
всичките добри неща които, както ви казах са се случили, защото аз не съм популист като 
вас. 

 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Нещата излизат извън контрол. Моля ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
И ще бъда конкретен и ще задам едни въпроси към г-н Петров ако е в залата. Тъй като 

на икономическа комисия…… 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: реплика от място/ 
Аз ги задавам към него пък вие ако искате оторизирайте и чистачката отвънка. 
/реплика от залата/ 
Моля. А вие какъв се явявате отзад. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Това е зам. кмета. Ти не го ли познаваш?/ 
Не. Репликира ме отзад в залата. Като какъв? 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Г-н Гущеров, лекичко бе така….../ 
Ама вие така може да си говорите в партията бе г-н Дангов. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Моля ви се бе. Хората ни гледат. Недейте така. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Ама той ме прекъсва постоянно. Кога да задам въпросите? Не се подхилквайте. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Когато четеш така си губиш мисълта. Или го имаш тука 

или го нямаш./ 
Не, не си губя мисълта. Кажете по принцип каква е държавната субсидия за заплати за 

2023 и каква е за 2024 год. Ако вие ще отговорите отговорете, ако отговаря г-н Петров 
заповядайте. И нека ръцете там да не ги държи така, че може да го накажеме. 

/Г-н Първан Дангов – Кмет: реплика от място/ 
Радвам се, че вече променихте вашето поведение. 
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/Г-н Първан Дангов – Кмет: Дайте друг въпрос, дайте. И него ли го написахте./ 
Не, г-н Йорданов ме гледа сякаш иска да прекъсна. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Какво стана сега, какво да направим?/ 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Значи, изпускаме нещата от контрол.  
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - Първан 

Дангов 
Ами изпускаме ги от контрол защото до вас седи един човек който представлява 

институцията Дупница като Кмет и се държи махленски. 
/Г-н Първан Дангов – Кмет: Тоя нема ли да го… Може ли да отговоря?/ 
Тоя, тоя……. Не съм приключил г-н Дангов. Знам, че тази седмица видяхте и в очите 

на вашите избиратели, които преживяват с 500 лв. и след като дори хора от вашата партия на 
комисиите не гласуваха докладната решихте тука да се правите на моралния стожер и да 
казвате „О аз много намалих и ми е по-малко от Кюстендил и Самоков.“ 

Благодаря. 
  
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Процедурно предложение 

/Процедурно предложение/ "Прекратяване на разискванията" 
Благодаря г-н председателстващ. Моля ви вземете някакви мерки за реда в залата. С 

едно натискане на копчето няколко процедурни предложения. Първото е дайте да си 
променим Правилника или колегата Гущеров да има 5 изказвания на сесия или да си 
удължим работното време до 16.00 часа, така или иначе да не го правим всеки път. 

Моите извинения г-жо Златарска, обръщам се към вас. Наистина последните така 
няколко минути от дебатите бяха ужасни така, че правя процедурно предложение за 
прекратяване на разискванията по точката и преминаване към гласуване. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

2. Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

3. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 21, 'против' - 7 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Първан Ангелов Дангов - кмет:  

/съобразно представено на заседанието писмено предложение неразделна част 
от Протокола/ 
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Общински съвет Дупница определя размерите на основните месечни работни 
заплати на кметовете на населени места на територията на община Дупница, 
считано от 01.01.2024 г. както следва: 

1. Кмет на Община Дупница 

1.1 Първан Ангелов Дангов                 -                      80% от заплатата на 
Министър                     

  2. Кметове на кметства 

 2.1.Кмет на с. Яхиново            Софка Венчова Скоклева                            1620 лв. 

2.2.Кмет на с. Крайници         Десислав Василчов Начов                           1 620лв. 

2.3.Кмет на с. Самораново     Райко Василев Цветков                               1 620лв. 

2.4.Кмет на с. Бистрица          Христо Георгиев Христов                        1 620лв. 

2.5.Кмет на с. Джерман          Божидар Георгиев Стоев                          1 620лв. 

2.6.Кмет на с. Червен брег     Славчо Евгениев Димкин                             1 550 лв. 

2.7 Кмет на с. Пиперево         Утеха Маноилова                                        1 500 лв. 

2.8 Кмет на с. Дяково              Цветелина Илиева                                      1 500 лв.         

2.9 Кмет на с. Баланово          Явор  Митов                                                 1 500 лв.     

2.10     Кмет на с. Блатино      Валери Върбанов     1 500 лв. 

 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 20, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 5 ..... 
предложението. 

 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 18, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 6 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 18 

Против 4 

Въздържали се 6 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 5 и при условията на  ПМС № 4 от 10 януари 

2019 г. за изменение и допълнение на ПМС № 67 от 2010 г. за заплатите в бюджетните 
организации и дейности (ДВ, бр. 32 от 2010 г.), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  11 
 

Общински съвет Дупница определя размерите на основните месечни работни заплати 
на кметовете на населени места на територията на община Дупница, считано от 01.01.2024 
г. както следва: 

1. Кмет на Община Дупница 
1.1 Първан Ангелов Дангов       80% от заплатата на Министър 
        
2. Кметове на кметства 
 
2.1.Кмет на с. Яхиново  Софка Венчова Скоклева                                1 620 лв. 
2.2.Кмет на с. Крайници        Десислав Василчов Начов                              1 620 лв. 
2.3.Кмет на с. Самораново     Райко Василев Цветков                                  1 620 лв. 
2.4.Кмет на с. Бистрица          Христо Георгиев Христов                              1 620 лв. 
2.5.Кмет на с. Джерман           Божидар Георгиев Стоев                                1 620 лв. 
2.6.Кмет на с. Червен брег      Славчо Евгениев Димкин                              1 550 лв. 
2.7. Кмет на с. Пиперево   Утеха Петрова Маноилова        1 500 лв. 
2.8. Кмет на с. Блатино  Валери Кирилов Върбанов        1500 лв. 
2.9. Кмет на с. Дяково   Цветелина Максимова Илиева-Иванова      1 500 лв. 
2.10. Кмет на с. Баланово       Явор Иванов Митов         1 500 лв. 
 
 
3. Към основните месечни възнаграждения, определени в т. 1 и т. 2, се начисляват 

допълнителни месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит – 1% за всяка 
прослужена година. 

4. От начислените възнаграждения се правят удръжки за сметка на осигурените лица 
за осигурителни вноски по Кодекса за социално осигуряване, Закона за здравно 
осигуряване, за данък съгласно Закона за данъците върху доходите на физическите лица, 
както и удръжки, съгласно Вътрешните правила за работна заплата в Община Дупница.  

 
 
 
Г-н Йордан Йорданов – общ. съветник: 
Докладната се приема. Честито на печелившите. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател:     
Имате заявка за отрицателен вот. Заповядайте. 
   
Г-н Емил Гущеров – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
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Граждани на община Дупница. 
Това е докладна която от сега нататък след като излезе официалния протокол от 

днешното заседание във всяка една среща с избирателите ще я показвам за да видиме какво 
сме гласували и каква е сумата.  За това си позволих да гласувам против. А, относно тази 
практика в даден момент удобен общ. съветник, извинявайте колеги да подават, както и г-н 
Градевски не успя да се изкаже, г-жа Златарска също, по изключително важната докладна  на 
която на комисиите отне повечето време с оглед тежкия популизъм и липсата на морални 
ценности. Моля нека не го правим като практика в един момент да се прекратяват дебати, 
особено по такава важна докладна. Така, че повтарям. Гласувах против защото с класа кмета 
на Дупница ще получава над 9 000 лв. Благодаря на всички за добрата новина. 

 
Г-н Първан Дангов – Кмет: 
Вие наистина не можете да смятате. Г-н Гущеров, вие чухте ли се какво казахте в 

момента? Уважаеми г-н Гущеров, ако трябва ще ви купя елка да смятате. Ще ви купя елка и 
ще ви я подаря публично. Ако за вас в политиката 2+2 прави 8 за мен в политиката 2+2 може 
да прави и 1. Очевидно за вас като депутат 2+2 е правило и 20, особено престоя ви в един 
борд в София. Мисля, че Напоителни системи ли беше, къде беше. Там ли беше? На 
заплатка. Има ли досъдебно производство там, съдебна фаза има ли? Има ли? Питам. 
Отговорете на общ. съветници. Има ли? Има ли? Има ли? 

Уважаеми общ. съветници, ще обявя нещо….. Айде няма да го обявявам, има време, 
но понеже вие обичате да смятате само на плюс, току що, нека да остане ясно за тези които 
ни гледат. 80% от заплатата на Министър е 7 200 лв. Г-н общинския съветник Гущеров е 
лъжец с това което каза. Да, тази цифра която той съобщи е лъжа, долнопробна. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател:     
Не може да поискате след…… Вие можете само отрицателен вот. Моля ви в 

следващата докладна си направете личното обяснение. Много ви се моля г-н Гущеров, г-н 
Дангов. Моля ви малко така да смекчим тона. Моля ви. 

 

Точка 12 (Дванадесета) 

31/17.01.2024 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Разрешаване 
изработването на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на земеделска земя за 
поземлен имот с идентификатор 39339.134.157, местност „Асаница“/”Бубини могили“ 
в землището на с. Крайници, Община Дупница, Област Кюстендил за изграждане на 
„Фотоволтаична централа с инсталационна мощност до 10MW” и даване 
предварително съгласие за промяна предназначението на земята, учредяване право на 
строеж и ограничени вещни права и сервитути във връзка с чл.62, ал.2 от Закона за 
енергетиката.  

Комисия по ТСУ положително становище. 
Икономическа комисия положително становище. 
Комисия по инвестиционна политика, регионално развитие и европейска интеграция 

положително становище. 
 
Г-н кмете, в залата има представители на с.Крайници. За това ви моля да представите 

решението или упълномощен от вас служител на администрацията. 
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Изказвания: 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми г-н Председател. 
Пред вас е целия набор от документи, които касаят разпореждането с въпросните 

имоти. Тука е и кмета на Крайници. Тука ли е в момента, не го виждам. Тука е. тука е  и г-н 
Бойко Христов на когото ще дам думата и искам лицето Гущеров да се държи уважително 
към него. Г-н Христов, заповядайте. Излиза Зам. кмета. 

 
Г-н Бойко Христов - Зам. кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Дангов. 
Уважаеми г-н Костадинов. 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми гости. 
Не знам колко от вас са получили писмото за допълнение на уведомлението за 

инвестиционно предложение на „ВЕРИЛА СОЛАР“. Аз искам само да ви зачета и ще дам 
думата на г-жа Караджова ако трябва да доуточни какво имат намерение инвеститорите. 
Освен цената за отстъпеното право на строеж, която ще платят според изготвена одобрена 
пазарна оценка на община Дупница при влезнали в сила ПУП за изброените имоти и всички 
последващи данъци и такси от дейности при  строителство на проекта, те ще се ангажират 
допълнително и за следното в обхвата на текущата година, като ще подчертая, че цената 
която ще бъде в пазарната оценка ние с всички правомощия които имаме ще бъде завишена 
за да може сумата която ще влезе в община Дупница и съответно в с. Крайници да бъде по-
голяма. А иначе допълненията които са ще осигурят бюджет под формата на дарение в 
размер на 50 000 лв. годишно плюс за още следващите 4 години, общо 4 години говориме за 
сумата до 200 000 лв. да достигне . В частност за ФК „Марек“ първата година и други 
спортни дейности по преценка на общинските власти. Ще участват…….. тука има грешка 
защото с кмета на с. Крайници е изкоментирано…… ще участват и ще осигурят средства за 
обезпечаване на ремонта на покрива на киносалона в с. Крайници. Ще финансират и 
изпълнят проекта за залесяване на общински имот, което е заменката директно с проект през 
Горско стопанство Дупница и ЮЗДП Благоевград включително осигуряване на фиданки. 
Почва подготовката за засяването. И отделно от това имат уговорено с кмета и с нас, че ще 
продължат да подпомагат всички местни самодейни структури при организиране на 
фолклорни събори и фестивали в с. Крайници, както и ще съдействат с техниката, която ще 
работи там за инфраструктурата в с. Крайници. 

Това е което са представили пред нас като договорени отношения, които не са 
хвърлени само в пространството, а ще бъдат подготвени с договори за дарения и т.н. 

Г-жа Караджова. 
 
Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
През 22 год. в Община Дупница е входирано инвестиционно намерение за изграждане 

на фотоволтаична централа в м. „Асаница“, землище с. Крайници. ОбС дава съгласие за 
смяна на предназначението и изработване на ПУП – ПЗ въз основа на което кмета на Община 
Дупница сключва предварителни договори за учредяване право на строеж. Фирмата 
инвеститор „ВЕРИЛА СОЛАР 2“ започва работа по изготвянето на ПУП. В процеса на 
работа се установява, че в част от имот 77 дка има гора и е в лесоустройствения план. 
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Предвид това имота не може да бъде в тази му част променен и „ВЕРИЛА СОЛАР 2“ 
входира ново допълнително инвестиционно намерение, като желае тези 77 дка. да бъдат 
изключени от предварителните договори към предходните решения и желае които са в 
горната лява част на имота, и желае от другата страна да му бъде дадено разрешение за смяна 
на предназначението на нов имот с площ 58 дка. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми г-н Начов Кмет на Крайници. 
Уважаеми г-н Андреев. 
Да обобщя чутото още веднъж до тук. Заместник кмета говори публично, за което се 

води протокол какво „ВЕРИЛА СОЛАР“ може да даде, т.е. да предостави, да съдейства, 
както за селото така и ФК „Марек“. Това са разговори, които са били още може би в първата 
седмица от мандата, честни, открити и те се представят пред вас. Това сме постигнали и сега 
го подлагаме на дебат в ОбС. Да, да. Не сме рисували г-н Гущеров на бял лист проценти. 
Можехме да го направим, могли сме, но не сме го направили защото сме защитили 
обществения интерес. Ако го бяхме направили, тук щяхме да ви захаросваме колко ние за 
Крайници сме загрижени, пък после нямало пари в бюджета, пък колко били нали циганите в 
махалата добри, гласували за нас обаче няма пари. Сега ще се случи. Ще бъдат 
отремонтирани покрива на читалището, киносалона имаме разговори открити и честни. 

Втората част за да обясня, тъй като през фейсбук има много въпроси. Кмета на 
Крайници едва ли е в добра позиция г-н Начов да обясни. Защо се налага да заменим един 
терен с друг? Има ли разширение, какво разширение? Еми, предишната администрация в 
лицето на тогавашния архитект главен и Нач. Отдел ТСУ ако щете, пък и кмета Чимев, по 
една или друга причина са заблудили  „ВЕРИЛА СОЛАР“ с нещо което днес ние го виждаме 
като грешка. И в духа на разговорите, което сме се договорили за соц. политика за „Марек“, 
за инвестициите за селото, сме стигнали до този извод и това предлагаме при вас да защитим 
обществения интерес и да запазим тези инвеститори тук, уважаеми г-н Гущеров. Подхода за 
работа с тези инвеститори е този, прозрачен, пред ОбС обяснявайки едно към едно всичко. 

Аз знам за много други подходи в третомандатника. Позволете ми да не ги 
коментирам тъй като това е в миналото било. Но ако продължавате вие от опозицията съм 
готов да ви отделя колкото време кажете пред всички медии с куп документи. По-голяма 
част от тия между другото заминаха за прокуратурата. Ще ви дам и отчет и за това. Ще се 
погледнете в кривото огледало и няма да видите нещо приятно. За това и загубихте изборите. 

 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Една водеща електронна медия вече отрази нашето мнение. Едва ли ще бъде изненада 

за вас това което ще кажа. Истината обаче е, че когато провеждахме предизборната кампания 
при вашето посещение в с. Крайници в залата присъстваха около 40 човека, не повече, но 
всеки един от тях ме разпъваше с въпроси защо съм гласувал за до настоящия момент за 
изградения фотоволтаичен парк. Тогава пред тези хора двамата с колегата Миланов поехме 
ангажимент, че това повече няма да се случи и ще удържим на това наше обещание и днес 
няма да подкрепим тази докладна, за да може в утрешния ден с високо вдигната глава да 
отидем в Крайници. 
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Било е време когато в този ОбС имаше горе-долу петима, шестима съветници от 
Крайници. Сега освен председателя не знам дали има друг свързан с Крайници. Но моето 
желание е да се вслушваме в гласа на хората които са ни избрали и така трябва да бъде. 
Послушахме Яхиново когато вдигнаха, трябва да послушаме и Крайници, ако това е техното 
мнение. Още в началото на сесията, тук са и д-р Ангелова, г-жа Маргарита Илинска, която е 
бивш съветник от БСП. Аз като край на моето изказване ще направя процедурно 
предложение да дадем думата както на някой от тях, така и на кмета на селото да чуем 
мнението на хората от Крайници. 

Много е хубаво това което говори Зам. кмета, приветствам го. Искам да поясня. Ние 
не сме против инвеститора. Ние не сме против изграждането на такива инсталации. 
Напротив, приветстваме тези идеи, но нека го правим там където населението не е против. 
Там където…….. 

 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Къде? 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
……хората искат. 
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
В Джерман. 
/Г-жа Анастасия Давкова – общ. съветник: Реплика от място/ 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Моля.  
 
Инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Ако обичате, извинете. Аз съм най-виновен пръв репликирах. Продължете г-н Гергов. 
 
Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/ 
Така, че предлагам да дадем думата на хората които са в залата. Ако трябва да го 

подложим на гласуване да чуем какво е мнението на жителите. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми г-н Гергов. 
Аз мислех, че в тази зала има един популист днес а тук във ваше лице днес виждам и 

втори. 
Аз съм бил преди 20 години във Фрайбург, в Германия като кмет и там съм видял 

върху фасадите на всички обществени сгради фотоволтаици. В момента законодателството в 
България е такова, че разрешава на моята и на вашата къща да сложим фотоволтаици. 
Означава ли това, че ние ще тръгнем против европейското законодателство, питам във ваше 
лице…означава ли, че вие сте против зелената икономика в Европа. А вие представлявате 
Зелените. Или и вие като инж. Костадинов когато ви е изгодно сте от едните а пък утре от 
другите. Имах по-високо мнение за вас, наистина. 

Уважавам всички от Крайници, нека  да не бъда разбран погрешно. Познавам 
стоящите в залата, нека обаче не прехвърляме нашата вина върху тях. 

Нека г-н Начов, който е кмет не го изкарваме най-големия виновник. Те утре могат да 
го линчуват, защото на някой му бръмчало, друг се събуждал и поглеждайки през прозореца 
вижда фотоволтаиците. 
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Г-н Гергов, вие сте от Зелените, зелената икономика е това. Утре ще поиска някой да 
се сложи фотоволтаик на гаража и ние против това ли ще бъдем. Европа върви натам. Ние 
сме убедени европейци аз и зам.кмета Бойко Христов. Не ни превръщайте в крепостни 
селяни на някаква друга тенденция в енергетиката. Тези сесии се излъчват публично. Ако ни 
гледат от Варна, от София ще кажат абе тия от Дупница са наистина солта на земята, нали, 
защото някои от Възраждане ме обвиниха, че съм казал така. 

Тия са най-умните в Дупница и си спомням в робовладелския строй, когато са били 
въведени машините робите са чупели машините, защото те им отнемали работните места. 

Недейте. Аз не защитавам инвеститора. Защитавам обаче тази инвестиция, която е 
преди да стана кмет реализирана, тръгнала е. сега какво да кажем дотук. Не може да я 
вдигнем от Крайници и да я преместиме в Джерман. Продължавам политиката на бившия 
кмет, ето когато има приемственост има, но понякога  ми идва в повече популизма. 

Затова препоръчвам д-р Ангелова ако искате аз не мога да ви забраня тук 
председателя разрешава.  

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
г-н Йонко Гергов има предложение да се изкаже човек от с. Крайници. 
Г-н Градевски аз съм против вашето предложение, само, че тези жени стоят тук от 10 

часа. 
Извинете съграждани от Крайници, има ли човек, който желае да се изкаже, както 

предложи г-н Гергов. 
Д-р Ангелова, съгласно правилника ако човек, който не е общ.съветник иска да се 

изкаже се подлага на гласуване. 
Заповядайте д-р Ангелова. 
 
Д-р Ангелова – жител на с. Крайници: 
Благодаря г-н кмете. 
Благодаря г-н председател. 
Ще бъда кратка. 
Най-вероятно сделката ще мине, но никой не ни е питал. 
Никой не се е интересувал от мнението на Крайници. Дали искаме да се разширяма 

този фотоволтаичен парк и ние, нашето мнение е, че преди всичко трябва да гледаме 
природата. Да запазиме природата и планината. А инвестициите си ги правете, където искате 
не сме против зелената енергия. 

Обидени сме. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
благодаря д-р Ангелова. 
Г-н Гергов за реплика. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет 

- Първан Дангов: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете. 
Или не сте ме разбрал правилно, или умишлено преиначавате думите ми. Напротив, 

точно обратното казах, че приветстваме такива проекти и такива идеи. Това е бъдещето. „За“ 
сме всяка такава инициатива, стига хората от съответното населено място да не са против. 

Благодаря. 
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инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г-жа Златарска за изказване. 
 

Г-жа Шейхриар Неждет Златарска /ДПС/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н кмет, 
Колеги общински съветници, 
Кметски наместници и кметове на кметства, 
Уважаеми  граждани. 
Както разбрахме от представянето на докладната записка, тук става въпрос за замяна 

на 77 дка горски масив, който е бил предоставен преди това на инвеститора с нови 55 дка, на 
които да бъде изградена ФВЦ. Ние също сме поели ангажимент към нашите избиратели и 
знаете, че инвестициите особено много засягат икономическото развитие на общината като 
цяло. Към момента основния инвеститор в община Дупница са европейските фондове и 
програми. Такива инвеститори като „Верила Солар“, които декларират, че ще инвестират в 
общината под различни форми социални, така и финансово откупувайки правото на строеж 
за нас е добра инвестиция. Ние смятаме, че трябва да бъдат насърчавани такива инвеститори 
в общината. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-жа Златарска. 
Ще взема думата  за изказване. 
Колеги, винаги е неприятно, когато трябва да говориш пред хора, които познаваш, с 

които си израснал и с които живееш защото аз живея сред тези хора от Крайници. 
Истината е, че в Крайници има брожение. Истината е, че аз научих за тези брожения в 

деня на заседанието на 18 септември тук в залата получих съобщение от наша съгражданка и 
тя ми каза какво правите и аз не мога да разбера какво иска. Тогава вече с мен говори и д-р 
Ангелова и други хора от селото, които казаха, че са против фотоволтаиците. Както се казва 
най-лесния начин беше както каза и Йонко, когото много уважавам, когато хората в 
Яхиново…той каза както подкрепихме хората в Яхиново ето какво се случи в Яхиново. 

Софка се обади първо на мен, че хора искат да дробят пластмаса. Жената е 
притеснена, нормално е, както д-р Ангелова. Има такива хора, които обичат природата и 
милеят. Софка ми си обади и аз какво да правя и аз и казах уведоми хората, както трябва. 
Тогава се появиха политиците. Тези политици, които почнаха да всяват страхове, които се 
обявиха в защита на Яхинци и сега се обявяват в защита на крайничани. Един действащ 
лидер политически и един малко такъв облачен лидер тука яхински и те казват те 
поведоха….тогава групата на БСП включително и г-н Дангов всеки път гласуваха против. Те 
някакво младо семейство, не това било италианската мафия с боклука. Смех. Всички знаеха, 
че това е глупост обаче тогава се създадоха па новите политици. Тогава един нов лидер в 
Яхиново пое топката, па инициативни комитети, па изказвания па чудо.за да бъде още по-
прекрасно блокираха цялото яхинско поле и сега там, където има огромен инвестиционен 
интерес сега уважаемите яхинци ще гледат овци и кози и ще имат земеделие и истинска 
природа. Соларният парк в Крайници се намира на 5 км. От селото. Ние не може да стигнеме 
до него пеш. Той няма пряка видимост с Крайници. Аз си казвам добре, щом не е вярно 
добре. Аз съм ловец в тази дружинка там, аз съм ходил по тези пътеки. Там са стърнища и 
дървесни видове. Аз, когато трябва да застана срещу тези хора, когато те гласуват за мен, не 
само за Йонко, какво трябва да направя. Най-просто е да развея високо знамето на защита на 
природата и да събера двайсетина гласа. Истината е, че аз вътрешно не съм убеден, че с тези 
фотоволтаици ще се замърсят природната среда, нито с нещо, че пречат на Крайници. 
Защото всеки от нас взима решенията г-н Гергов по лична съвест. Сега некой може да ги 
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взема и с нареждане от центъра за вземане на решения, но някой гласува и по съвест. Моите 
убеждения, че тези солари с нищо нема да навредят на селото. Не говоря за ползите. А 
ползите…аз съм съветник 12 години не помня ние да имаме сделка за кажи-речи 700-800 000 
лв. аз не помня. Продаваме едни чукари, съседната местност се казва „Чукаро“ и то не ги 
продаваме а даваме право на строеж за 30 години. След 30 години се връщат за сумата 500 + 
200 дарение 700 000 лв. 

Аз написах в групата на Крайници. Да, аз обещах…през ноември с г-н Бойко Христов 
бяхме на среща в Крайници, бяха и инвеститорите и тогава и сега питам дайте ми аргументи, 
че с нещо тези солари са вредни. Нещо кажете…айде тези хора в ЖК-то пратиха подписка 
дето искаше да се строи солара. Айде било им пред терасите, загрозявало гледката бих се 
съгласил, но тука и това не е валидно. 

Затова, въпреки всичко пуснах пост над 80 коментара, 79 против. Обаче защо 
против…не са против фотоволтаиците, зелената енергия, те са против защото онези като в 
Яхиново, сега па тези в Крайници казват:“Они земаха парите….най-много зема Коце, лапачи 
почват постове…и народа със страховете си…и ненавистта към политиците доведоха дотам, 
че хората не мразят соларите, хората мразят политиците. Сега аз ще бъда нарочен и не ме е 
страх да го кажа…аз не съм разубеден и няма да позволя в Крайници да се случи това , което 
лидерите направиха на Яхиново, защото сега една нива в Крайници след тези фотоволтаици 
ще се продава за 10 000 лв. а в Яхиново за 150 лв.. 

Ние, когато се гласуваше тази докладна в предния съвет нашата група гласувахме 
„Въздържа ли“ или „Против“ не помня. Ние гласувахме против, защото тогава, но и сега в 
проекто-договора не беше посочена цена. Когато тези хора попитат за колко ще го продадете 
аз какво да им отговоря2 казваме може би около 500, около 600…днес ние обаче ще 
подкрепиме тази докладна. За пръв, вероятно за последен път ще подкрепиме бял лист, който 
се дава на ОбС. За хората от Крайници. Тъй като бях обвинен, че не сме изпълнили 
обещанието да има обществено обсъждане. Сега ви казвам. Ще се гледат и тогава ви го 
казах…докладната е извънредна и чухте защо…това е промяна на декарите а не по 
същество…аз призовавам кмета да обяви обществено обсъждане и да отиде лично той в 
Крайници, когато ще се гласува по думите на експертката след около месец-два ще трябва 
този съвет да гласува пазарната оценка и тогава да се направи общественото обсъждане в 
Крайници и да отидеме и успокоиме тези хора и да им кажеме, че няма от какво да се 
безпокоят. 

Последно. Д-р Ангелова, хора от Крайници аз съм само един, ние сме само 
трима…може и да греша не твърдя, че съм прав но ще защитавам това в което вярвам. 

Заповядайте г-н кмете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Уважаеми г-н Костадинов, 
Казвайте кой от кои взима, че да не се наредиме по два пъти някои. 
Това с взимането нещо не е мойто…говоря сериозно, не се шегувам. Тука се води 

протокол. Кой, където е взимал в предишния мандат, там с Чимев ако сте били някъде 
заедно, това си е ваша работа. Аз очевидно нямам място в тази компания на взимащите. Това 
не е мой подход, не е моето разбиране. Казвам го официално, сигурно за десети път ще кажа, 
че не рисувам на бели листа проценти и да обръщам и да казвам това тука при мен толкова 
иначе….на трупчета. 

Що се отнася до това, което вие предложихте за публично обсъждане. Хипотетично 
питам, ако имаме на 5 места в общината стратегически инвеститори, както вие обичате да 
казвате и влезем в тази процедура на публични обсъждания…ние тук съветниците и 
администрацията не трябва да  стоим а трябва да ходиме и обясняваме по хората, колко 
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важна е тази инвестиция да ги убеждаваме. Пък те викат…а ти преди това взима сега затова 
така говориш…нали? Този подход с обясненията аз мога да го направя стига да има кой да 
ме чуе а не като оная вечер в Червен брег. Аз мога да го направя аргументирано, защото 
моите ръце са чисти, моята съвест още повече. Ще го направя спазвайки закона. 

Когато е стартирала тази процедура през 22-ра година, тогавашния кмет г-н Гергов 
Мариана е дала положително становище за тази инвестиция. Тогавашния кмет Мариана 
Божилова е дала положително становище за тази инвестиция през 2022 г.. да се знае за 
протокола. Нека не извиваме ръцете днес. Повече от всички с чисти ръце, хладен ум и 
горещо сърце аз желая това да се случи. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Имам кратка реплика към вас. 
Кой какво е взимал и как е взимал и кой е плащал на журналистите да го 

очернят…вие усетихте и на гърба си, мисля, че през 21-ва година с покойния Милен 
Цветков…аз имам същата участ. Въпроса е днес кой е поръчителя срещу мен нали… 

Колкото до обществено обсъждане аз нито ви карам, нито ви моля, нито ви питам…аз 
моето обществено обсъждане ще си го проведа, просто вие като кмет на общината сте 
единствения законен орган, който може да организирате  общоселско събрание по закон. 
Единствения, който може да го разпоредите, а дали ще го направите или не аз моето 
обществено обсъждане ще си го проведа, както си го провеждам и сега. 

Не се крия и не ми пука…не знам вие как гласувахте 22-ра година когато се приемаше 
тази докладна. Не знам как гласува г-н Гергов 22-ра година…аз гласувах тогава „въздържал 
се“. 

Г-н Георги Георгиев. 
 

Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 
Първан Дангов: 

Разбирам иронията, няколко пъти казвате не съм фен на числата не ги обичам. Ще ви 
помоля да имате някакъв санитарен минимум към числата. 

Ако 2019 сме подкрепили инж. Чимев, то 2023 ясно и категорично ние изразихме, че 
не подкрепяме  Методи Чимев. Между първия и втория тур ние бяхме низвергнатите, така да 
се каже доведеното дете. Нито вие, нито той ни търси за подкрепа. Мисля не се съмнявам във 
вашия интелект спечелихте доверието на дупничани, т.е. вие би трябвало да сте наясно колко 
сме участвали в третия,втория или първия мандат в деленето на проценти…банкноти, добри 
спомени, общи банкети. 

С цялото ми уважение към вас представител на институцията недейте…иронията е 
хубава първите един-два месеца дали сме от БСП, дали сме от ГЕРБ…това е третата сесия. 
Стотния ден е 19 февруари деня на Васил Левски. Недейте моля ви…вече е в тежест. Не е 
лицеприятно. Ние ще подкрепиме всяко едно нещо, което вие сте вкарал, което е за Дупница, 
защото това е нашето верую и  ще бъдеме коректив или няма да го подкрепим, защото така 
мислеме. Нас не ни викат, нямаме слушалки, не ни нареждат. Много ви моля недейте, когато 
хвърляш кал със сигурност ще изпръскаш и себе си. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Виктор Мантарков за изказване. 
 
 
Г-н Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/: 
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Уважаеми г-н Дангов, 
Уважаеми г-н Председател, 
Уважаеми колеги. 
Аз искам да изразя официалната позиция на „Възраждане“, а тя е да се спре 

преотреждането на земеделски земи за фотоволтаици и други подобни цели. 
Официалната позиция на „Възраждане“ е  земеделската земя да ражда земеделска 

продукция. Прав сте г-н Костадинов, че това е Чукар смесени там територии, но дето казва е 
г-н Гергов хората в предизборните кампании също се интересуваха от това и аз заставам на 
страната на жителите на с. Крайници. 

Ще гласувам „против“. 
 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Г-н Градевски. 
 

Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване 
/Изказване/: 

Г-н председател, 
Г-н кмет, 
Уважаеми колеги и гости. 
Ние от групата на „Глас народен“ ще гласуваме „за“ тази докладна. Аз в лично 

качество съм гласувал и преди „за“ и занапред ще гласувам когато има добри инвестиционни 
намерения, които са добри не само за община Дупница а като цяло смея да кажа, че 
енергетиката е включена и в националната сигурност. Не виждам неползи от тази 
инвестиция. От прегледа, който сме правили и на комисия, виждаме ползи, които ще има и 
община Дупница и с. Крайници, защото 30%от парите, които ще получи община Дупница 
като наем и дарение 30% ще се върнат към с. Крайници. 

Доколкото знам са помагали за изграждането на …покрива на киносалона. Това за 
мене е ползи и такива хора трябва да ги приветстваме и ги каня ако имат интерес в 
землището на с. Самораново да дойдат там да правят и там… 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Градевски. 
Кратка реплика. 
Колеги не се сърдете. Думата ми беше това, което казахте. 
Г-н Мантарков най-добронамерено и уважително. 
Г-н Гергов сега хората в Крайници са против, няма да има. След два месеца ще 

гласуваме….днес ще гласуваме за ПАВЕЦ в Самораново. Ако там някои са против…айде 
няма и ПАВЕЦ-а. ТЕЦ-а прави голям соларен парк. Граничи мисля, ме с 
Баланово…Палатово…и там ли сме против. Не сте отишъл, не сте ги видял…обаче казвате 
на хората ние ви подкрепяме. Аз казвам на хората не сте прави…не е така играят си със 
страховете ви. Кой си играе със страховете ви г-н Мантарков.май един от вашата партия там 
в Крайници, както един от ГЕРБ си играеше и от една друга партия в Яхиново. 

Колеги на ИК и на ПК по инвестиции и по земеделие и всички вас ви моля да се 
направи един правилник общински къде могат да се изграждат фотоволтаични и ветро 
паркове, за да няма хора, които да смятат, че тука някой взима… 

Все пак г-н кмете вие сам знаете онзи ден имаше протест до ЖК“Бистрица“ и това ще 
се засилва все повече и повече. Аз приканвам и г-н Павлов като председател на ИК, г-жа 



80 
 

Златарска и ПК по ТСУ…дайте да направиме един правилник, за да може да сме честни пред 
тези хора…Правилника е местна форма на управление…ние за това сме избрани да пишеме 
правилници и наредби…да решиме от коя категория и утре като има такъв въпрос….да не се 
чувствате задължени на вашите избиратели и да кажете….отговаря или не отговаря по 
правилник. 

Г-жа Давкова. 
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Уважаеми г-н кмет, 
Г-н председател, 
Уважаеми колеги и гости от Крайници. 
Преди доста години и аз съм стояла там отзад, г-н Тасков също е стоял, когато се 

правеше обществено обсъждане в Джерман и не бяхме съгласни за депото в Джерман. 
За нещото за което станах и исках да кажа е, че в миналия мандат не знам колко са 

били общ. съветници от Крайници. Миналия мандат приехте ОУП. В този ОУП той е 
разискван няколко години. В него има едни зони, които се наричат предимно производствени 
зони. Същата тази зона е предвидена и за Крайници. Тази зона не е предвидена сега а е 
предвидена преди няколко години. Както хората от Яхиново преди да се приеме ОУП 
станаха и искаха тези земи да останат за земеделие, по същия начин трябваше да се вдигнат 
тогава и хората от Крайници. Д-р Ангелова, имали сте представители в Парламента тогава, в 
местния парламент, които е трябвало да ви кажат, че в тези зони там…при вас всичко там  
цялата тази зона е предимно производствена. Т.е. вие сега не искате фотоволтаици…в други 
ден както казах от место дайте да смениме ние в Джерман ви даваме сметището вие ни 
давате фотоволтаиците…разбирам какво ви е на вас, защото съм го изживяла преди години, 
заедно с много хора от Джерман. 

По повод това, което каза г-н Мантарков. Верно е, че земеделските земи трябва да са 
за земеделие и за обработване на земята, но когато се е приемал този план там са определени 
зони в които ако искат да дойде преотреждане на някой имот ние нямаме право да го 
забраниме, защото такъв е закона. 

Благодаря ви. 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми дами и господа общ.съветници, 
Уважаеми г-н Мантарков. 
Репликата ми е към вас. Понеже говорите за земеделските земи, че трябвало да бъдат 

за земеделска продукция. Аз веднага искам да кажа и да анонсирам това нещо ще има баланс 
в Крайници. Ще бъде изразен в следното. Знаете моята идея за общинска зеленчукова 
градина, нали така? Там ще се обработва земята и ще произвежда зеленчуци, боб, картофи, 
моркови всичко, което слагаме на трапезата. Да, отсреща ще има фотоволтаици…там е 
неплодородната земя. Очевидно там където може да бъдат произвеждани зеленчуци това ще 
се обработва. Там няма да има фотоволтаик. Това ви го обещавам . в тази местност, където 
земята е 6-та категория ако не се лъжа и 10 има очевидно там зеленчук не вирее. 

Баланса ще го имате уважаеми жители на Крайници в мое лице. 
Който желае на общинската зеленчукова градина, който желае. Мотики ще има за 

всички. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
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г-н Градевски за реплика. 
 
Г-н Георги Градевски – общ.съветник: 
Г-н кмет, 
Г-н председател. 
Уважаеми колеги. 
Исках като добавка да го направя към предното изказване, че в момента тече 

държавна политика, която насърчава ФВЦ в жилищата, така че ако ние откажеме на този 
инвеститор нещо такова, това значи ли, че утре някой ако си е сложил на къщата или 
терасата фотоволтаична система ние трябва….да кажеме искаме да го изселиме…. 

Трябва акцента да е към подобряване средата на инвеститорите в общината а не 
против тях. Винаги ще има недоволни, това е безспорно…аз мисля, че на хората в Крайници 
трябва да се обясни по-подробно какво ще се прави, какви са ползите и какви ще са вредите. 
Те са разумни хора и ще разберат. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Градевски. 
Имам малка реплика към г-жа Давкова. 
Много държа на точността и най-вече държа на честността…да няма проценти и бели 

пликове и ще видиме тия години напред… 
Най-приятелски напомняте ми на ваш лидер, който така малко обичаше да замете 

нещата и да ги прехвърли…без да ми се сърдите…обаче ако така ще си говориме ОУП , 
когато беше  аз съм сигурен на 90% ОУП се прие след решението но ОбС за тези 420 дка. В 
това съм почти 100 % убеден. Но, дори и да не е така когато се гласуваше за ОУП да се 
започне вашата партия имаше тука представители даже не си спомням Спас дали не беше 
тогава. Недейте да търсиме сега колеги от Крайници, които ги няма. Още повече г-жо 
Давкова действащия в момента фотоволтаичен парк той си беше преотреден. Той е 
преотреден от 2010 г.или 2011 г. 

ОУП…аз направих 40 и няколко предложения…попитайте колко направиха групите 
на ГЕРБ и БСП. Нула. Едно беше за землището на Яхиново, защото требе да си доста глупав 
за да не се досетиш, че хората имат интерес в зоната около ХФК. Тогава в тази зала аз внесох 
моите 40 и няколко предложения…. 

Когато твоите колеги са изготвяли ОУП и там има 1 300 дка за фотоволтаик. Според 
тебе околните за какво ще ги отредят. С две думи не чух позицията на „народен съюз“. За  ли 
сте или против фотоволтаика в Крайници? Въпроса е тези хора да не ги подлъгваме, ако има 
аргументи, че е вредно, че пречи, че не бива там ще развиваме туризъм. Хората са прави. 
Гледката може да не е хубава. 

Г-жа Давкова заповядайте. 
 

Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - Реплика 
/Реплика/ към: Кмет - Първан Дангов: 

Уважаеми г-н председател, 
Групата на „Народен съюз“ сме за това нещо. 
Ще кажа и защо сме за. Тъй като имота, който се заменя в западната част, тези 77 дка 

се местят в източната част. Преди отвън коментирах с накой от колегите преди няколко 
седмици ми се наложи да ходя точно там по работа и мога да ви кажа, че Крайници от това 
място не се вижда. Това е землищната граници между Крайници и Сапарева баня. Тези 55 
дка са в източната част на в момента съществуващия фотоволтаичен парк. Вижда се от 
Сапарева баня. 

Благодаря. 



82 
 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 

Благодаря. 
Г-н Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Господин председател, 
колеги,  
Дискусията, която водим е изключително позитивна и както вие преди малко, 

господин председател, споменахте дали ние с нашите действия няма да отклониме 
вниманието на  бъдещи инвеститори с дебат изключително дълъг по една тема, която е 
говорено многократно. Тук в залата чухме господин Дангов, чухме, че и госпожа Божилова в 
предния мандат, изразява  позицията на местното население. И сегашния кмет, тоест те 
работят в насока продължаване на това, което е позитивно за община Дупница, което е 
позитивно и се надгражда. Нека не забравяме, че на Градски универсален магазин, така 
наречен ГУМ, мисля, че ние гласувахме, само че на предишния общински съвет, успешно 
изпълнен проект за фотоволтаик и госпожа Вуковска неколко кратно е заявявала, че това 
даде възможност да намали разходите и съответно приходите за социални дейности в 
общината. 

По същия начин, както господин Градевски спомена за Павеца в Самораново, и 
както Вие споменахте за Баланово и Палатово, това са инвестиции за близо 1 млрд. лева в 
района на община Дупница. Това, че ние се превръщаме в един енергиен център със зелена 
енергия, мисля, че и други колеги в различни сайтове и медии споменаха, ни превръща в още 
по-атрактивни за бъдещи инвеститори. Това голямо желание на тези инвеститори за зелена 
енергия има и друга така насоченост, не че и в околните места някакси са златни имотите, но 
поради наличието на ТЕЦ Бобов дол  в района на Кюстендилска област и наличието на 
тецовете в Старозагорска област, това са местата, където има най-голям интерес към 
инвестиции за зелена енергия, тъй като има изградена електропреносна система. Тук има 
колеги, общински съветници, които знаят много повече по тази тема. И искам, от тук чух 
изключително позитивни думи от господин Дангов, че ще продължи да надгражда това, 
което е полезно за гражданите. 

Вярвам, че наистина не е само заявено, а ще продължи, а относно яхинци, недейте да 
сравнявате кокошка с кон господин Костадинов, защото там ставаше въпрос за една 
непрозрачна инвестиция. Многократно и Вие сте организирали срещи, в които тези хора не 
можаха да защитят нито една своя позиция. Така, че не обиждайте моите съграждани от 
Яхиново, че едва ли не са предприели някаква стъпка грешна, никой не е търсил политически 
дивиденти, а въпрос на изразяване на позиция на местното население при недобро 
запознаване на местното население с конкретната инвестиция, хората са били уплашени и, 
съответно, ние като общински съветници от различни политически партии, ето го тук и 
уважаемия господин Христов, който тогава беше съветник от групата на БСП, защитавахме 
една позиция, тя е позицията, че тази инвестиция не трябва да се случва в Яхиново. 

Благодаря.  
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, господин Гущеров. 
Ще ви направя една реплика. Ще почна отзад напред. Извинявам се, но темата е 

много важна. Е ги хората. Почва отзад напред. И сега има уплашени хора, като тези в 
Яхиново, които вие уплашихте, не вие там, вие които нали, всичките. Ето ги сега уплашените 
хора. Не чух позицията на най-голямата група в съвета. Искам да успокоиме тези хора и 



83 
 

онези в Крайници, които пък едни други политици изплашиха с анонимни профили, с 
анонимни постове. 

Това е нашата цел днес тук в залата. Вие всички знаеме, че тази инвестиция е правна, 
както инвестицията е в Яхиново, както още безброй тъпотии, които сме сътворили. Обаче 
тук вие ми припомняхте нещо много важно, като казахте ТЕЦ Бобов дол. И аз го казах и на 
хората.  Представете си, да не дава Господ да стане война, да прекръстват връзките. 
Представете си, най-просто да се счупи подстанция Марек. Говоря за Крайници. И за 
Гюргево наблизо и така. Едно е да чакаш някой от някъде да ти възстанови връзките. Друго е 
там да има две под станции, че там има две. Г-н Зарев, как се казва, една невъзходяща, да те 
не са свързани, да те днес не работят за Крайници. 

Обаче в извънредна установка, в война, в авария, в бедствия може и да заработат. И 
пак повтарям, това не е енигма вие го знаете. И ние сега мога да се правим, че не чувам, ама 
ако затворят 26 година Теца, както обявено, както сега се готви Кюстендил и Бобов дол с 
проекти за индустриални зони да вземат, заради това си затвори Теца. Вие, каза Градевски, 
ние ставаме енергиен център и така трябва да бъде. И това ще бъде пряката полза за 
Крайници. И само това, на фона на всички думи за вреди е  стократно милион пъти по-
важно. 

Заповядайте г-н  Гущеров. 
 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Позволих си да отнема още една минута, тъй като попитахте за позицията. 
Нашата позиция, мисля, че в изказването ясно и категорично е заявена, тъй като 

дадох пример с фотоволтаиците  на гума, с всичките фотоволтаици, които са по домовете, е 
положително и всеки един инвеститор, както и господин Градевски заяви, е добре дошъл в 
община Дупница. И ние с нашите действия и с гласуването в тази зала трябва да ги каним, да 
не ги превръщаме в едни едва ли не престъпници, да им вменяваме различни обвинения, 
защото са избрали да инвестират в нашата община. И нека всеки от нас тук се бори да 
привлече един, двама, пет,  десет а не с популистки изказвания, да търсиме под вола теле. 

Благодаря. 
 

  инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Няма други заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
И така, преминаваме към гласуване. 
На хората от Крайници не получихме обещание от кмете, но поне аз ще се свържа с 

хората, които са гласували за мен и ще опитам да направя некакво събрание. Защото не мога 
да обещая аз да направя събрание. 

Добре. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Аз съм последователен в това, което говоря. 
Ще бъде спазен срокът. Предполагам, че между първата половина на следващия 

месец ще можем да направим от първи да речем до седми, т.е. ако не другата по другата 
седмица, да го направим това. 

Заедно с медиите и това, което господин Христов докладва, по отношение нашите 
разговори за ремонта на покрива на киносалона, на читалището, да си случи. 
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И ще видите, че оттук нататък ще има само предполагам  хубави неща, които да ги 
правим заедно. Но това за зеленчуковата градина и мотиките е също сериозно. Така че ще 
спазим и това като препоръка. Земеделските земи ще се обработват. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 3  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 1 

Въздържали се 3 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: Против 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: Въздържал се 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: Въздържал се 
18. Йонко Йорданов Гергов: Въздържал се 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 124а, ал.1, 124б, ал.1, чл.125 от ЗУТ, чл.21, ал.1, т. 8 и т.11 
от ЗМСМА, чл.29, ал.1,  ал.3 и ал.4 от ЗОЗЗ и чл.62, ал.2 от Закона за енергетиката, Об.С 
прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  12 
 
1.  На основание чл.124а, ал.1 от ЗУТ и чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, възприемайки 

мотивите изложени в докладната записка, разрешава на „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК 2“ ООД, 
ЕИК 206934480 да възложи от името на Община Дупница, изработването на ПУП-ПЗ за 
промяна предназначението на земеделска земя за „Фотоволтаична електроцентрала с 
мощност до 10 MW“ в обхват: ПИ 39339.134.157 по КК на с.Крайници, с площ  58.157 дка  за 
изграждане на ФЕЦ   

2. На основание чл.124б, ал.1 от ЗУТ, одобрява заданието по чл.125 от ЗУТ, като 
неразделна част от него, обосноваващо необходимостта от изработването на ПУП и 
териториалният му обхват. 

3. При изработването на плана да бъдат изпълнени изискванията, които произтичат от 
разпоредбите на нормативните актове и които имат приложение по отношение на 
съответната територия. ПУП да съдържа схема за присъединяване на имота към 
електроразпределителната и преносна мрежа. При засягане на чужди поземлени имоти, по 
становището с изходни данни от „ЕРМ Запад“ АД, да се заяви допускането на парцеларен 
план, с трасето на провода и сервитута, по реда на чл.124а, ал.9 от ЗУТ.  

Възложителят да съгласува проекта за подробен устройствен план със 
заинтересуваните централни и териториални администрации и със специализираните 
контролни органи, по реда на чл.127, ал.2 ЗУТ, в изпълнение на изискването на чл.128, ал.6 
от ЗУТ, преди внасянето му за приемане и одобряване. 

4. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.29, ал.1,  ал.3 и ал.4 от ЗОЗЗ и чл.62, 
ал.2 от Закона за енергетиката, възприемайки мотивите изложени в докладната записка: 

Дава предварително съгласие за промяна предназначението на земеделска земя от 
общинския поземлен фонд за „Фотоволтаична електроцентрала с мощност до 10 MW“ и 
учредяване на ограничени вещни права и сервитути във връзка с чл.62, ал.2 от Закона за 
енергетиката, при условията на §12, ал.2 и ал.3 от ЗР на ЗИД на ЗПЗП, след влизане в сила на 
ПУП-ПЗ в обхват: ПИ 39339.134.157 по КК на с.Крайници, с площ  58.977 дка  за изграждане 
на ФЕЦ.   

Определя срок на валидност на предварителното съгласие – до реализиране на 
инвестиционното намерение. 

5. На основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл.44, ал.1, т.15 от ЗМСМА, 
възлага на Кмета на Община Дупница да упълномощи инвеститора „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК 
2“ ООД, ЕИК 206934480, със седалище и адрес на управление: гр. София, р-н Искър, бул. 
„Христофор Колумб“ №43 за своя сметка, от името на Община Дупница да извърши всички 
необходими действия по възлагане, съгласуване и одобряване на ПУП и процедурите по 
ЗООС, Закона за биологичното разнообразие и ЗОЗЗ за промяна предназначението на 
земеделската земя на описания по-горе общински поземлен имот в землището на с. 
Крайници, а след влизане в сила на ПУП-ПЗ изискващите се нормативно правни действия, 
съгласно приложимите разпоредби. 

6.Дава съгласие и одобрява проект за сключване на предварителен договор за 
учреяване право на строеж между Община Дупница и „ВЕРИЛА СОЛАР ПАРК 2“ ООД, 
ЕИК 206934480, представляващ неразделна част от настоящото решение. 

7. Възлага на Кмета на Община Дупница да сключи предварителен договор за 
отстъпено право на строеж, съгласно приложения и одобрен проект на предварителния 
договор и да извърши всички необходими административни действия по разпоредбите на 
действащото законодателство за изпълнение на предходните решения.  
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8. Възлага на Кмета на Община Дупница да подпише споразумение към 
Предварителен договор от 26.01.2023г., във връзка с входирано Допълнение към 
инвестиционно намерение и на основание чл.9 от Предварителен договор, относно: 
изключване на поземлен имот с идентификатор 39339.129.38 по КК на село Крайници, с 
площ: 77 015 кв.м. /образуван от поземлен имот с идентификатор 39339.129.36, 
представляващ част от описания в договора поземлен имот със стар идентификатор 
39339.129.1, целия с площ: 240 520 кв.м./ от предмета на предварителния договор по искане 
на инвеститора. 

Настоящето решение да се обяви по реда на чл.124б, ал.2 от ЗУТ. 
 
Съгласно чл.124б, ал.4 от ЗУТ, настоящето решение не подлежи на оспорване. 

Точка 13 (Тринадесета) 

32/17.01.2024 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Даване на 
съгласие за обявяване от публична в частна общинска собственост на поземлен имот с 
идентификатор 65245.7.14 по кадастралната карта на с.Самораново, включен в 
поземлен имот с проектен номер 65245.7.886, съгласно „Проект за изменение на 
кадастралната карта и кадастралните регистри“ за сключване на предварителен 
договор за прехвърляне на собственост на основание чл. 15, ал.3 и ал. 5 от Закона за 
устройство на територията с цел коригиране на трасето на селскостопански, горски, 
ведомствен път – публична общинска собственост.   

  инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Г-н кмете заповядайте. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря г-н председател, 
Уважаеми дами и господа общински съветици, 
кметове на населени места. 
Тук подхода с Енерго Про е същия. Стартираме инвестиции тук наистина 

благодарение на активната родя на г-н председателя в предишния мандат тази докладна 
беше обект на дебат в общинския съвет. Това, което е право не мога да го отрека. Тя 
отлежаваше близо... Господин председател, поправете ме... 

Девет месеца, чувате ли? Инициатива на ЕнергоПро за построяване на ПАВЕЦ или 
помпено-акумунираща водно-електричка централа. Ако някой не знае какво е това, 
използваме силата на водата, за да задвижва едни турбини  да произвежда ток и тази вода 
се връща обратно оттам откъдето е тръгнала. Задвижва турбините. Това е неизмислено от 
мен. 

Това е …от това по зелена енергия не знам кое може да бъде. В годините на 
активното строителство в България, след 9 септември 1944 г. господин Гущеров България 
има реализирани такива проекти много. В годините на развития социализъм  най-голямата 
ПАВЕЦ се намира, Чаира, построена благодарение на труда на българите и понеже Вие 
казвате, господин Гущеров, той каза името, аз ще го повторя  другаря Тодор Живков. 

Това име го каза господин Гущеров. Аз го казвам с уважение, той го казва с ирония. 
Не знам защо. Тук говорим за също съоръжение 200 мегавата на територията на село 

Самораново. Повече обяснение не смятам да давам. 
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Тук има общински съветници от Самораново, двама общински съветници. Само ще  
обобщя това е инвестиция, която, ако ние бъдем отговорни и дадем началото  същинското 
начало е сега, ще бъде за около 500 до 700 милиона в следващите 3 до 5 години. 200 
работни места на строителната площадка, 50 постоянно заети, след като строителството се 
реализира. Дотук спирам. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви.  

Господин Гущеров за изказване. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 
Първан Дангов: 

Аз ще  запазя добрият тон и няма да се връщам по времената на Тодор Живков, а 
искам да призоват тези колеги, общински съветници и г-н кмете, които ще водите 
разговорите с бъдещите инвеститори да подходите така, че дори една малка част от 
проблемите на село Самораново, ако се решат по темата водоснабдяване ще бъде 
изключително разумно, тъй като съм споменахте, една инвестиция от тази огромна сума, 
означава, че инвеститора е сметнал и е предвидил  какво може, също така, да даде своя дар за 
местното население  и от друга гледна точка е възможно, сам споменахте  над 200 работни 
места, а сигурно при самото изграждане, строителните фирми, които са в района, ще имат 
достатъчно работа и достатъчно хора през този период от 2 до 5 години да участват в този 
изключително важен проект, не само за община Дупница за област Кюстендил, но и за целия 
регион. 

Няма да се връщаме още веднъж, кога, какво се е градило, ние важното тук с 
решението  да гледаме за бъдещето на нашите съграждани. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря.  
Господин кмете. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Господин Гущеров. 
Аз ще повторя нещо, което казах преди около 20 минути, нашия подход на екипа, с 

който управляваме, на господин Бойко Христов, на госпожа Караганова, на госпожа Дафинка 
Георгиева, екипа не е подхода на белия лист с процентите, да , не е този подход, а с хладен 
ум, горещо сърце и чисти ръце. Ако знаете, кой го е казал, това или написал може да ми 
отговорите директно в залата. 

Ще ми отговорите ли? Знаете ли  кой го е казал? Не четете Уикипедия. Дзержински. 
Поне малко  четете. В политиката не става само с ядене, трябва и акъл. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Гущеров  за лично обяснение. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Г-н Костадинов, колеги. 
Не знам как да се подхожда в тази зала. 
Похвалиш го рипне. Критикуваш го скочи. 
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Що е то? Що е то? В главата му витаят само проценти, само бели листа. Три месеца, 
три месеца, шест месеца, една година хората ще ви слушат тая приказка. И след това вече 
трябва да показвате какво правите. 

Аз ви поздравих за нещата, които се случват. Вие пак почвате вашето, което си знаете. 
Не се подсмихвате, господин Петров. Свидетели сте тук на това нещо? И той 

продължава да репликира.  Не ми трепери нищо, на вас ви трепери сърцето. Защото 
разбрахте, че гражданите са против това ваше предложение за заплатата. И как, как, как като 
едно земноводно пълзящо оттеглихте предложението за 9000. 

Не знам, вие сте ветеринар, може да е и змия, смок. Зависи, зависи, ама ако искате, за 
да ви гледам и да бъда по-близо, ще се приближа. 

Позволява да си уважаемия кмет, който си се надсмива и на вас преди малко ви 
говори, към нас тук, отправя разни реплики, листчета проценти са му все в главата. Да ги 
дава на прокуратурата тея неща, само говори и празни приказки. Ама, радвам се, че и моето е 
там, веднъж за винаги да се изясни, какво имате предвид. 

За кое е Лекичко? Че използвате членове на семейството си с лъжливи твърдения. 
Това ли е лекичкото?  

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин Светлин Зарев за изказване. 

 
Г-н Светлин Яник Зарев /БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми господин председател, 
господин кмете, 
уважаеми колеги, 
скъпи гости. 
Първо искам да кажа, че ние от бъдеще за родината сме за промените на 

съществуващия ВЕЦ Самораново към ПАВЕЦ. 
Второ искам да кажа, тъй като аз живея там и се чувствам длъжен, имам и знания в 

областта. Искам да кажа, че това е едно много добро предложение за бъдещето на водния 
цикъл на селото. Тъй като ПАВЕЦ-а се състои от две езера. Едно на нивото на турбината, и 
едно където се връща водата, когато енергията е евтина. Волтаиците, както всички знаеме, 
ще произвежда в светлата част на деня, тогава енергията ще бъде евтина и това съоръжение 
ще качва водата горе. 

След тогава, когато през нощта, за съжаление, волтаиците не са ни много полезни, 
ще работи тази система, както казахте, блестящата идея на Чаира, която в момента, за 
съжаление в момента не е толкова блестяща. 

Искам да кажа на всички, че ние от Бъдеще за родината ще подкрепим това 
предложение. Много добро е за населеното място, за общината, огромна инвестиция и 
изключително екологично чист проект. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря г-н Зарев. 
Колеги не се сърдете, обаче вижте г-н Зарев, най добронамерено искам да бъдем 

точно в изказа. Вие сте нов съветник и не е критика, това ползва съвсем друга централа. 
Сегашния ВЕЦ ще остане... Не, не, не. Ще ползва само евентуално горен изравнител. 
Евентуално не няма яснота. Но долу ще си има вече езеро, което сега обекта, това е тази 
докладна и ще бъде ново трасе и така, че понеже да не стане утре, нали хора некои да сме 
подвели, нека се знае. 
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И вие правилно казахте, вие сте умен човек, господин Зарев, че трябва да има ползи за 
селото и т.н.. 

Сега, това се говори с инвеститора. 
Не с проценти и бели листа, това, че господин Гущеров, сега той стана и каза, трябва 

да има нещо за селото, това е говорено и в тази зала, включително инвеститора, да не казаме 
поел ангажименти, но ползите за селото се очаква да бъдат много сериозни. Ама много 
сериозни. Трябва да се каже, ние да си свършим нашата част от работата. Защото ние мога да 
кажем, инвеститор, изгради водопровод, ама да няма откъде да вземе вода. Ти казваш, от 
езерото. Да, но той не може да взима вода, която държавата разрешава. Това само го 
повтарям, некои хора са го слушали, защото цялата вода от ВЕЦа, сегашния, отива за Бобов  
дол. И битката, която ние загубихме с държавата за В и К, трябва да се продължи 
процедурата от сегашния долен изгравнител на сега действащия ВЕЦ, да се вземе 
разрешение за захранване на Самораново. 

Това г-н  Гущеров го знае, но той е дължен така, да си каже за нуждата на 
Самораново. 

Добре разбира се. 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Реплика. 

Аз понеже съм добро намерен, и съм последователен за населението места, какви 
инвестиции ще има,  като казах за Крайници верила словар, сега казвам, какви разговори съм 
водил предварителни, разбира се с Енерго Про за Павеца. Специално те за селото ще се 
погрижат там  да има инвестиции. Но, поне са все пак частна компания, те са партньор на 
държавата, няма как без държавата. Те ще помогнат и да се завърши обекта там 
затворническото общежитие. Те искаха от мен съдействие и аз обаче имах едно желание, ще 
го кажа публично пред общинския съвет. 

Първият посетител и потребител на тази услуга в Самораново в затворническото 
общежитие  да бъдете вие. В качеството на  получил осъдителна присъда.  
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Заповядайте за реплика 
Г-н Зарев. 

 
Г-н Светлин Яник Зарев /БЪДЕЩЕ ЗА РОДИНАТА/ - Реплика /Реплика/ към: 

Кмет - Първан Дангов 
Искам само да го уточня, благодаря за забележката, но наистина Павец работи 

коренно различно от ВЕЦа сега. 
Това е напълно друго съоръжение. Да, това исках да кажа. 
Благодаря за забележката. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин Зарев просто да не остане. 
Аз от вашето изказване останах с впечатление, че ще бъде разширение… 
Да обаче съм малко обезпокоен от преговорите, които се водят с Енерго Про, от тех 

могат да искаме резервоар и довеждащ водопровод.  
Това е задължителното. И минимума, но Райко кмета го знае. 
Г-н Гущеров, реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
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Господин Дангов кой ще посещава изграждащото се общежитие в Самораново ще 
решат едни институции, може би след като бъдат сезирани от нас за вашето поведение към 
селските кметове. 

Най добронамерено изкоментирах, но тъй като при вас реваншизма, злобата, която се 
опитвате с едно популистко, преди малко, решение, което беше за заплатата да прикриете 
пред гражданите на община Дупница. 

Ако е беше г-н Костадинов, преди малко, че е искал от инвеститора Енерго Про, Еди 
какво си и как си. 

Аз ще се върна на затворническото общежитие и ще поставя една тема, дано 
прокуратурата се сезира на базата на моето изказване. Имаше ли там смъртни случаи, докъде 
стигна този случай? Ама защо да не навлизам? 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Г - н Гущеров, 
Г-н Гущеров, много ви се моля наистина, недейте принизявайте всички тук залата на 

съвета. 
Моля ви се, Госудин Гущеров, кой задава хората гледат? Ако вие не го задавате, не 

влизайте в него. 
Наистина ви моля. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
Ама не може винаги по всяка тема да търси негативния оттенък и да споменава моето 

име  в протокола ще бъде отбелязано, колко пъти и господин Гущеров, и господин Гущеров, 
и аз имам... 

А, любимец съм ви? 
Не знаех, не знаех. Явно сте посъветван от ваши юристи да спрете с твърдения и с 

обидни в публичното пространство, с какви ли не наименувания, защото както вие сте 
избрани от гражданите на Дупница, така и аз съм избран. 

И престанете с тези обиди, тук преди малко и господин Георгиев каза, че вие 
задавате... 

И както господин Георгиев каза, нека господин кмета да задава позитивния тон, а не 
във всяко свое изказване да търси репликиране, да се обръща към мене. 

Ако има нещо да ми каже по-специфично, ето тук е мястото да го заяви. А не преди 
малко от микрофона отвънка ще ти кажа. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин кмете….недейте 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
За втори път ще кажа, че господин Гущеров е лъжец. 
За втори път, господин Гущеров, вие  най-нагло  лъжете. 
Гледам ви в очите и казвам, че сте лъжец. 
Не, не, лъжец сте вие, лъжец. 
Такова нещо не съм казвал. 
Не съм длъжен да ви обяснявам. 
Ако ме провокирате с нещо, няма да се получи. 
Няма да се получи. 
Няма да се получи. 
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Но че вие, сега ще кажа от този микрофон, имате осъдителна присъда от дупнишкия 
съд е факт. Да. 

Вие сте осъден на първа инстанция. Предстои втора инстанция окръжен съд да се 
произнесе. 

Каквото постанови съда това ще бъде. 
Но моето желание за тази година  да бъдете наистина първия потребител на тази 

социална услуга в Самораново. 
Понякога желанията да се сбъдват, понякога не. 
Каквото каже Господ. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, г-н кмете гледаме докладна за инвеститор за 500 милиона. 
И ако този инвеститор отвори този протокол и прочете, може ще се скараме на всяка 

докладна  всяка точка, не и на тая. Няма други подадени заявки за изказване. 
Процедурно предложение. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ : 
Процедурното ми предложение, от името на групата на ГЕРБ с оглед господин Дангов 

да се успокои 20 минути почивка. 
 
20 минути почивка. 
 

От името на ПП „ГЕРБ“ Йордан Крумов Йорданов поиска почивка. 
Председателят на заседанието даде 20 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 15:39 до 15:59  

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Продължаваме. 
Колеги, моля за внимание! 
Часът е точно 16. 
Съгласно член 42 от Правникът на Общинския съвет ал. втора, редовните заседания се 

продължат до четвъртък от 10 до 14 часа. Алинея четвърта разрешава по решение на 
Общинския съвет  заседанието може да продължи допълнително до два часа. 

С оглед на това нещо, колеги, дневния ред не е изчерпан. 
Заседанието днес не може да продължи повече. 
На основание член 61 заседанието може да бъде отложено с решение на Общинския 

съвет по продължение на председателя на политически представителна група или на отделен 
общински съветник. 

И в тази връзка аз правя продължение след консултация с групите в Общинския съвет, 
заседанието да продължи утре 26 от 10 часа. 

Това е положението. 
 Иначе обратното е да рискуваме решенията да не влязат в силата. Така че, моля, 

заемете си местата да гласуваме предложението, което беше съгласувано с председателите на 
групи и да продължим да гласуваме отлагане на заседанието. 

В залата присъстват 28 общински съветника. 
Който е „за“ заседанието да бъде отложено за утре 26 януари от 10 часа, моля да 

гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
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За 24 

Против 1 

Въздържали се 3 
 

Довиждане до утре сутринта в 10 часа. 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Здравейте, колеги, днес 26 януари продължаваме нашето заседание от вчера. 
Моля да стартирате вашите устройства, защото няма кворум. 
Колеги, има кворум 21 общински съветника, 10,01 минута . 
Продължава първото редовно заседание на ОбС – Дупница. 
Докладна записка с входящ номер 32 от Първан Дангов. 
Заповядайте г-н кмете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми кметове на кметства и кметски наместници. 
Искам да припомня това, което говорихме вчера. Няма да коментирам по каква 

причина не ни стигна времето. Но, тук става въпрос за сериозна инвестиция, която е с 
европейски средства, която е записана в плана за възстановяване и развитие на Република 
България. 

Компанията Енерго Про иска да реализира на територията на Самораново мащабна 
инвестиция между 500 и 800 милиона в следващите 3 до 5 години. Преповтарям от вчера 200 
работни места, тоест в периода на строителството и 50 работни места след като 
строителството бъде реализирано. 200 мегавата инсталирана мощност. 

Нека това да се знае, първата стъпка вече е направена.  
Благодаря. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Колеги разгледахме по-същество, няма подадена заявка за изказване, за това 

преминаваме към гласуване. 
Моля да гласувате. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
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2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: Против 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8, във връзка с чл.27, ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл.6, ал.1 и ал.3 от Закона за общинската 
собственост, чл. 52, ал.1, т.3 и чл.53а, т.2 от Закона за кадастър и имотния регистър, Об.С 
прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  13 
 
1.Общински съвет Дупница обявява за частна общинска собственост, част от 

поземлен имот с идентификатор 65245.7.14 по кадастралната карта на с.Самораново, който е 
включен в поземлен имот с проектен номер 65245.7.886, съгласно  „Проект за изменение на 
кадастралната карта и кадастралните регистри“. 

2.Общински съвет Дупница дава съгласие за изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри съгласно скица – проект, както следва: 

- обединяват се поземлени имоти по кадастралната карта на с.Самораново с 
идентификатори: 65245.7.11, с площ: 1 755 кв.м., 65245.7.12, с площ: 2 861 кв.м,  65245.7.13, 
с площ: 115 кв.м., с поземлен имот по кадастралната карта на с.Самораново с идентификатор 
65245.7.14, с площ: на частта 439 кв. м. и се образува поземлен имот с проектен номер 
65245.7.886, с проектна площ: 4 841 кв.м., с трайно предназначение на 
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територията:Земеделска, с начин на трайно ползване: Нива - собственост на „ЕНЕРГО – ПРО 
БЪЛГАРИЯ“ ЕАД, съгласно скица – предложение.  

- от поземлени имоти по кадастралната карта на с.Самораново с идентификатори: 
65245.7.11 и 65245.7.12 се образува поземлен имот с проектен номер 65245.7.887, с площ: 
393 кв.м., с трайно предназначение на територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: 
селскостопанския, горски, ведомствен път – собственост на Община Дупница, съгласно 
скица – предложение.  

 
3.Общински съвет Дупница дава съгласие и упълномощава Кмета на Община 

Дупница да сключи предварителен договор с „ЕНЕРГО – ПРО БЪЛГАРИЯ“ ЕАД, 
представлявано от Радослав Славов – Изпълнителен директор. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Емил Гущеров за отрицателен вот. 
 
Г-н  Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отрицателен вот /Отрицателен 

вот чл. 46 (5)/: 
Уважаеми колеги,  
господин председател,  
господин кмете. 
Първо се обръщам към инвеститорите. 
Гласувал съм против единствено и само поради причината да използвам процедурната 

възможност за отрицателен вот. Тъй като те ще продължат да имат докладни до 
изграждането на Павеца, абсолютно подкрепям този вот. Но тъй като вчера господин Дангов 
заяви, че има много добра комуникация с тези хора и заяви, че ще е помогнат и за 
доизграждането на затворническото общежитие, бълвайки тук едни лъжи за присъди, за 
глупости, аз го призовавам да ги покани да доизградят и старческия дом в Таушаница. 

Тъй като вчера много ясно чухме, че партията, от която е издигнат, ще продължи да се 
грижи за възрастните хора, за хората, в които имат нужда от социални жилища. 

Така, че нека да говори с тях, евентуално да помогнат със средства и за доизграждане 
на старческия дом, което знаеме, че е открит по негови време  2003-2007. 

Господин Петров, спокойно. Така, че по тази тема ,моля потърсете инвеститорите да 
довършат старческия дом. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Разбива се. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми господин Председател,  
уважаеми дами господа общински съветници, 
господин Гущеров.  
Приемам вашето предложение, което току що направихте. И понеже вчера казах, че 

имам едно желание, днес имам две. 
След като реализираме затворническото общежитие на Самораново и вие бъдете 

първия потребител на тази социална услуга, аз ще изградя старческия дом след вашия 
престой, там ще бъдете настанен в старческия дом. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Колеги, вчера доста се покарахме. 
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Моля ви, ако може днес страстите малко да смекчиме, защото аз съм 12 години в 
общински съвет, така че това е за първи път, не стигна времето за 20 точки. 

Сега гледах по новините в Сандански 41 точки общинския съвет, разгледал за 3 часа. 
Така че, нека се придържаме към добрия тон, нека новините от Дупница да не бъдат 
негативни, да не се говори за скандали и да не се говори за разправи, защото само на тази 
среща разглеждаме проекти за стотици милиони левове инвестиции в Дупница. 

Нека това да са новините от Дупница, а не за твои старчески домове и наказание. 
Нямате право на лично обяснение, господин Гущеров. 
Вие сте бил председател. Не може след отрицателен вот лично обяснение. 
Ще използвате вашите умения, следваща докладна ще намерите начин да направите 

нищо обяснение.  
Преминаваме към следващата точка, следващата точка от дневния ред. 

Точка 14 (Четиринадесета) 

33/17.01.2024 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне на  общински пасища, мери и ливади за ползване за стопанската 
2024/2025 година.   

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Така  положително становище с 4 гласа за Комисия по туризъм, 5 гласа за Комисия по 

земеделие, 7 гласа за Икономическа комисия.  
Имате думата, господин Градевски. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/: 
Господин Кмете,  
господин председател,  
колеги. 
От тази точка искам да отправя един апел към Кмета и към администрацията, защото 

на пръв поглед рутинна докладна, но поради това, че бях потърсен от земевладелци, които 
обработват земеделска земя, понякога се получава конфликт на интереси, когато се 
предоставят от общината пасища, обкръжени от земеделски култури. И се получава набези 
на животни по земеделските култури и се стига до нелицеприятни сцени. 

Това е една предпоставка за някакъв конфликт. Има малки парчета, примерно пасища, 
които се дават в близост и обкръжение от земеделски култури. 

Апелирам  към администрацията и ръководството, когато има такива малки парчета 
земя, по-добре да не бъдат отдавани смисъл под наем отколкото да се влиза в някакви... 

И в най-скоро време, дано не се случи, но ще има там сериозни караници ще се 
получат, да не кажа и нещо повече. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, господин Градевски. 
Кратко искам и аз да се включа по темата на новата комисия по земеделие. 

Обсъдихме и този въпрос, не точно това, което поставате вие, но именно 
безстопанствените животни, които се пускат на воля, от съответно и с градини, на пътя и 
така нататъка. 
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И господин кмете в комисията се коментираше, ако има доказани, нарушители, 
които... Сега, това беше само един първи разговор, ако трябва да не се дават на такива 
селскостопански производители пасища от общината. Това да бъде част от мерките. 

Например, Бобов дол, общинският съвет гласува пари, с които да сложат 
електропластири,  не знам точно как се казва, хората са... Така, че проблема е много наболял 
и всеки от нас има страшно много сигнали за подобни неща. Комисията, аз считам, че 
започна добре. Другото нещо, което коментирахме, е да се поканят земеделски 
производители от общината и използвам трибуната на общинския съвет да кажа на 
земеделските производители от общината Дупница, че ще ги поканим на такава една 
комисия. И това е в тон с изказването на господин Градевски, защото такива неща има 
твърде много неуредици, които може да се опитаме да поправим. В този контекст е и тема, 
която сме коментирали в миналия мандат, как се дават пак господин кмете нивите и най-вече  
кога се дават. Ние ги даваме на пролет  а всъщност разпределението става на есен и въобще 
има много неща, които могат в сектора да ги изчистят, за да може и земеделците да 
почувстват, че има справедливост, че има община. а не да се дават имоти на тъмно да има 
някакво безредие и да се питат хората има ли община, има ли държава, че да не могат да се 
оправят с 3 коня или с 30 коня. 

Благодаря, разбирам се. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми  господин председател, 
дами господа общински съветници, 
уважаваме Кметове на Кметство. 
Обръщам се и към вас специално. Проблемите, които касаят безстопанствените 

животни, особено конете, кучетата, са съотносими за всяко едно населено място, което и вие 
управлявате. Претендирам, че съм специалист по темата, тъй като преди да положа клетва 
като кмет, работих в агенцията по храните и се занимавах точно с това. В агенцията по 
храните има отдел здравеопазване, който контролира всеки един животновъд, който е 
регистриран с животновъден обект, контролира здравословно състояние на животните, както 
и броя и видовете животни, които отглежда. Животновъда подлежи на регистрация по ч. 137 
от Закона за ветеринарно медицинската дейност, където е включено какво минимално трябва 
да има като изискване, за да бъде определен животновъдния обект като ферма или пасище. 
Проблемите са много, особено с категорията на конете. В България през последните десети 
на години се забелязва тенденция да се отглеждат коне. Ние нямаме традиция конете да ги 
ползваме за колбаси, които в Италия има такива традиции и най-вкусните колбаси са от 
конско месо. Ползваме ги, разбира се, неофициално. И аз знам точките, където около коледа 
и нова година се извършват нелегално клане на такава категория животни.  

Защо ступаните гледат коне? Защото държавата чрез Министерство на земеделието и 
в частност агенциите по храните предоставя на един кон, забележете, между 10 и 50 декара 
пасище, особено във  високо планинските райони. Държавата подпомага както на брой 
животно, така и на единица площ. Тези стопани и те имат интерес да гледат коне, защото 
коня е категория животно, което не изисква зимата нито навес, нито сено, нито слама. 
Просто коня оцелява. 

Друга е въпроса, ако се гледат говеда, овце, кози, но навлизаме в тежка тема. 
Наследяваме една неработеща система от държавата към общините и всички отговорности са 
именно на нас, кметовете. 

В един момент ние казваме какво да правим, защото в закона за ветеринарно 
медицинската дейност са разписани задълженията на кметовете. Там се знае годишно всеки 
един кмет на село, трябва да извършим инвентаризация, т.е. преброяване. 
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Гледам го Валери Върбанов на Блатино и трябва да знаем в Блатино колко коня се 
отглеждат, колко кокошки, колко прасета, колко овце, колко кози, за да имаме моментната 
снимка. От тази трибуна ще кажа нещо, което е нотурно известен факт. 

Стопаните, които отглеждат пасищни животни, на които предоставяме ние пасища, 
както общината, така и държавата, много често лъжат в реалния брой животни. 

Т.е. на книга има да речем, 100 овце, когато се направи преброяване физическо, от 
мои колеги ветеринарни лекари се установява, че са 80. Същевременно общината работи с 
данните, които са записани в системата VETIS, информативна система. 

Има механизъм и за това. Помислил съм, и още другата седмица ще организирам 
среща с моите колеги ветеринарни лекари. Ще проверим на всички онези, които са заявили 
да получат пасища от общината физически, с колко животни разполагат. И ще коригираме, 
господин Градевски, онези заявления, които са подадени некоректно. Това става с насрещни 
проверки между агенциите по храните, отдела здравеопазване на животните в Дупница има в 
лечебниците работещи колеги и представител от общината. Т.е. ще знаем, ние от общината и 
колегите от агенциите по храните.   

Цитирам едно име от Яхиново Георги Милушев, тъй като той е един от заявителите, 
забележете, Георги Милушев, баща, Радослав Милушев, син. Спас Милушев, син. 

Трима човека от една фамилия кандидатстват за пасищата на територията на 
общината. Ако мислите, че това е правилно, аз не знам, но трима човека имат монопол върху 
пасищата на територията на общината в Дупница. И ако има нещо по лошо от държавния 
монопол, това е частния монопол, който пък ние позволихме да създадем не само в тази 
насока, но и в много други. За да не отнемам времето на общинския съвет по тази докладна  
мога да говоря повече, но това е само началото. Ще тръгнем по нов път. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Няма други заявки за изказване. 
Приминаваме към гласуване. 
Моля да гласувате. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
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7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Светлин Яник Зарев: За 
25. Слав Викторов Мантарков: За 
26. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
27. Станислав Христов Павлов: За 
28. Христо Страхилов Михалчев: За 
29. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и ал.2  и чл.27, ал.4 и ал.5, и чл.52, ал.5, т.2 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, 
ал.1, т.1 и т.2, ал.4, във връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и 
ползването на земеделските земи, чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  14 
 
        На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2  и чл.27, ал.4 и ал.5, и чл.52, ал.5, т.2 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 37о, ал.1, т.1 и т.2, 
ал.4, във връзка с чл. 37и, ал.1, ал.3, от Закона за собствеността и ползването на земеделските 
земи, чл.98, ал.4 и чл.100, ал.9 от ППЗСПЗЗ 

   
Общински съвет Община Дупница: 
1.Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за общо 

ползване по Приложение 1 – Списък на пасища, мери и ливади за общо ползване за 
2024/2025 стопанска година; 

2. Определя пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за 
индивидуално ползване по Приложение 2 – Списък на пасища, мери и ливади за 
индивидуално ползване за 2024/2025 стопанска година; 

    3. Договорите за наем да бъдат сключвани за 5/пет/ стопански години, считано от 
01.10.2024 год. 

4. Общински съвет дава съгласие останалите свободни пасища, мери и ливади от 
общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг, в който да се допускат до участие 
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само собственици на пасищни селскостопански животни, регистрирани в Интегрираната 
информационна система на БАБХ. Търговете да се провеждат от кмета на общината - за 
земите от общинския поземлен фонд. Договорите да се сключват за една стопанска година. 

5. Останалите след провеждане на търга по т.4 свободни пасища, мери и ливади от 
общински поземлен фонд да се отдават под наем чрез търг на собственици на пасищни 
селскостопански животни и на лица, които поемат задължение да ги поддържат в добро 
земеделско и екологично състояние. Договорите се сключват за една стопанска година. 

6. Приема правила за ползване на пасища, мери и ливади от Общински поземлен фонд 
на територията на Община Дупница за 2024/2025 стопанска година – Приложение 3.  

7. Приема годишен план за паша  за 2024/2025 стопанска година на Община Дупница 
– Приложение 4. 

8. Списък на всички стопани, отглеждащи пасищни животни на територията на 
населените места в Община Дупница  - Приложение 5. 

9. Определя годишни наемни цени за ползване на пасища, мери и ливади, определени 
за индивидуално ползване за землищата на Община Дупница за стопанската 2024/2025 
година, съгласно Приложение №2 към Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

10. Общински съвет гр. Дупница възлага на кмета на Община Дупница да сключи 
договорите за наем по реда и условията на чл. 37и ал.12 от ЗСПЗЗ и чл. 100, ал. 9 от 
ППЗСПЗЗ, както и да извърши всички необходими действия за правилното и 
законосъобразно изпълнение на настоящото решение. 

11. Списъците на имотите за индивидуално ползване с категории се обявява в Община 
Дупница и кметствата и се публикува на интернет страницата на Община Дупница в 
предвидения от закона срок. 

12. Общински съвет определя 30% от реализираните приходи от сключените договори 
за наем, съгл. т.10 от решението да се използват за изпълнение на дейности от местно 
значение в  съответното населено място 

Точка 15 (Петнадесета) 

14/12.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Именуване на тренировъчното игрище на стадион „Бончук“ на „Спортен комплекс – 
Янко Динков“.    

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на всички комисии. 
Уважаеми колеги, в деловодството на общински съвет постъпи писмо от 

Управителния съвет на футболен клуб Марек с това предложение нашия именит 
съгражданин господин Янко Динков да бъде почетен от обществото на Дупница, което се 
представлява от този общински съвет като тренировъчния комплекс, в който влизат 
легендарния стадион Шмиргела и новото тренировъчно игрище да носят името на Янко 
Динков.  

Тъй като аз съм проформа вносител като общински съветник, в залата е председател 
на Управителния съвет на футболен клуб Марек, аз предпочитам ако нямате нищо против, 
той да прочете предложението и мотивите, за да му дадем думата, обаче се налага, знаете, да 
изразите вашето становище съгласни ли сте г-н Василев да се изкаже на микрофона. 

Което е за, моля да  гласува. 
Заповядайте господин Василев. 
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г-н Василев - Председател на ФК "Марек" Изказване /Изказване на 
Нечлeнуващи в група/ 

Уважаеми дами и господа, 
Искам да ви кажа, че миналата година се случиха и хубави неща на стадион Бончук 

и основно миналата година беше точно такава. Бяха изградени два турена, единия затревен с 
собствен водоизточник и поливна система и другия по линията на УЕФА беше построена от 
БФС, който е в размери 66 на 44 метра и изцяло за нуждите на детско-юношеската школа. 

Предстоеше откриване на тия терени в края на годината от БФС и затова се наложи 
да имаме наименование на тези терени. Идеята на колегите, които направихме проучване, 
кой да бъде, единодушно решихме, че това трябва да бъде името на легендарния треньор на 
Марек, Янко Динков. 

И ще ви кажа накратко неговата биография, за да се убедите в неговите успехи. 
Янко Динков е роден на 16 март 1937 година в град Дупница и завършил ВИФ през 

58 година ВИФ Георги Димитров  сега Национална спортна академия. 
Започва своята треньорска дейност през 71 година като застава начало на 

легендарния Марек. През 76 и 77 година той извежда отбора на Марек до 3-то място в 
републиканската А-група. На следващата година успява отбора на Марек да спечели под 
негово ръководство с помощник другата легенда Димитър Куков да спечелят купата на 
Съветската армия, което е със значение на рационална купа. 

Тези успехи довеждат Марек до мачове в европейски турнири. Така през 77 година 
Марек отстранява гранда на Унгария Френцварош и след това се среща с колоса от Германия 
Байерн Мюнхен. За малко същата участ като Ференцварош е щела да последва и Байер 
Мюнхен, защото мачовете в Мюнхен завършват 3 на 0, а в България 2 на 0 за Марек. На 
другата година играем в купата на носители национални купи и успяваме от гурчиме отбора 
на Алекс Фергюсън това е от Абардийн от Шотландия. Освен за Марек  Янко Динков е бил 
треньор на Олимпия Никозия и там го извежда 2 пъти шампион на Кипър. 

Също така е бил треньор и в Африка, като успява в Кот дивуар да направи шампион 
отбора на Африка национал. Кариерата си като треньор господин Динков приключва през 
2001 година като треньор на Марек вече във В група. Заслугите са невероятни и той е живата 
икона на Марек в цялата история на клуба. 

Ето защо предлагам да изберете неговото име. 
Благодаря ви.  
Извинявайте, малко съм притеснен. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, господин Василев. 
Колеги, благодаря на господин Василев за много емоционалното представяне. 
Имате думата, господин Йонко Гергов. 

 
Г-н  Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване 
Благодаря. 
Господин председател, 
господин кмет,  
уважаеми колеги. 
Вземам думата да поздравя настоящото ръководство на Марек за инициативата. Това 

не е прецедент. Практика е в ново градове да бъдат именувани спортните комплекси с 
имената на заслужили бивши футболисти, бивши треньори. 

Ще дам един пример  спортната база на Славия именувана на Кано Коцев, треньора, 
при който Славия спечели единствената си шампионска титла. Хубавото в случая, че това се 
прави приживе за разлика от другите места, докато е жив съответния човек. 
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Затова още веднъж  искам да поздравя ръководство за инициативата, че внесаха това 
продължение да именуваме спортния комплекс именно на може би най заслужилия във 
футболната история на Дупница човек Янко Динков. 

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, господин Гергов. 
Хубави се такива докладни, когато ... 
А, господин Гущеров, извинете 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване 
Уважаеми  колеги, 
господин председател,  
граждани на община Дупница,  
господин Василев. 
Като представител на една легенда в дупнишкия обществен живот. 
Приветствам всичко това, което се е случило, дано продължиме заедно с тук 

общинския съвет, с кметската администрация да се надгражда това, което се е случило на 
стадиона и изброявайки нещата ви в своето изказване, споменахте, че всичко се е случило 
през миналата година. 

Тук е мястото да благодарим и на Българския Футболен Съюз, благодаря на добрата 
комуникация, която имахме и успяхме да се пребориме за това нещо, тъй като имаше 
спорове, защо изкуственото игрище е 66 на 44, а то е така, защото такива са условията от 
УЕФА, а също така, както чухте, ремонтирани, така известния във формата диалект на 
Шмиргела. 

Всичко това се е случи през времето мандата на господин Методи Чимев, за което 
също искам от трибуната да използвам да му благодарим и вярвам, че и настоящото 
общинско ръководство с проектът, който е заложен за стадион Бончук, ще продължи да 
надгражда. 

Вярвам, че това, което показахме с тези два проекта, за да има къде младите 
граждани на Дупница да спортуват и съответно Футболната школа на Марек да постига 
успехи на добра материална база. 

Приветствам и не е лошо да помислиме тук е темата, която искам да отворя, тъй като 
спортната зала е с името  Дупница, дали пък няма друг легендарен спортист в Дупница, 
който със своите постижения да бъде съответно наименувана спортната зала в Дупница. 

Ние имаме десетки световни шампиони европейски, републикански шампиони, така 
че тема, която я отварам за дискусия. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Уважаеми  колеги, няма други подадени  заявки за изказване. 
Благодаря ви, не искам точно тази тема да политизираме. Аз съм сигурен, че 

администрацията, господин кмете се надяваме, сега когато решението бъде прието, да се 
направи церемония съответна, с която да се постави името и табелата на тренировъчното 
игрище и моля от името на Общинския съвет. 

И така, колеги, имате право ... 
Моля да гласувате. 
 
 



102 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' – 0 приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т. 18 и ал.2 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  15 
 
1. Именува тренировъчното игрище на стадион „Бончук“ на „Спортен комплекс – 

Янко Динков“. 
2. Възлага на Кмета на Община Дупница да предприеме необходимите действия за 

въвеждане на наименованието „Спортен комплекс – Янко Динков“ в общинските 
регистри, където то фигурира. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 

15/12.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на общински съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от Наредбата за условията 
и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на 
Община Дупница.  

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Като вносител да кажа две-три думи, мисля, че през 2020 беше приет този регламент 

за финансиране на спортни и респективно, на културни мероприятия. Смисълът е да 
предизвикаме частната инициатива, да накараме хората, които са мениджъри в областта на 
спорта, в областта на културата, с един съответен фонд, който е определен от общината. 
Дали ще бъде специално дали е фонд, дали ще бъде от това, което е разпределено в бюджета 
за спорт и култура. Тази комисия със заповед на  кмета, която се състои пет човека, да 
покани съгласно наредбата, разбира се, с ответните образци хора да кандидатстват за 
провеждане на спортни мероприятия в Община Дупница.  

Надявам се, че този подход, който се ползва в много общини на България, който се 
ползва в Дупница, надявам се, че ще накараме предприемчивите хора да направят 
мероприятия, защото, с цялото ми уважение, моето впечатление, че в последните години в 
Дупница няма достатъчно нито спортни, нито културни мероприятия. Говорили сме и с 
кмета и с заместник кметовете по тази тема и сигурно се надявам, че това ще се случи. Но 
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това, което със  сигурност трябва да се случи, е че след приемането на бюджета трябва да 
бъде представен спортен и културен календар на община Дупница за 24 година. Ако този 
общински съвет и тази комисия бъде полезна, аз, вземайки така от последната докладна от 
дневния, от опита, които имаме с фонда замести инициативи, който даде чудесни резултати, 
считам, че и това нещо може да бъде приложено в областта на спортните мероприятия и на 
културните мероприятия. 

Имате думата. Ако няма желаещи за изказване, тъй като няма подадени заявки, в 
такъв случаи ще трябва да определим трима  съветници. Повтарям, комисия от пет човека, 
който се определя със заповед на кмета, в нея трябва да имат трима общински съветници. 
Моля да номинирате общински съветници за комисията по спортните мероприятия. 

Заповядайте г-н Градевски. 
Колеги, това са трима  номинирани. Напомням , знаете вече принципа, имат три 

места в комисията. 
Има ли други номинации? 
Заповядайте, разбира се г-н кмете 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря.  
уважаеми господин Костадинов, 
уважаеми господин Петров, 
уважаема госпожа Минкова, 
уважаеми господин Гущеров. 
Познавам господин Петров като спортен човек бивш футболист. Ани Минкова е 

реализиран треньор преди това състезател. 
Не знам господин Гущеров в какво качество ще участва в тази комисия. От 

експерти... 
И предварително искам да кажа, че ако господин Гущеров бъде избран, аз няма да 

подпиша заповед с неговото участие. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Има ли други предложения? 
В такъв случаи, ако няма други предложения... 
Да. Както желаете… 

 
Г-н Иван Раков – общ.съветник: 
В името на добрия тон, за да избегнем тая ескалация, която се получава, ако 

господин Гущеров е съгласен, колегата Страшимиров да вземе неговото место. 
Ще го номинираме него. 
Но нека все пак те от ГЕРБ да си кажат, дали са съгласни на това предложение. 

 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Колеги, в името на разбирателството съм съгласен на всичко. 
Ама, един червен номенклатурчик тук да заповядва на Общинския съвет, какво да се 

случва. 
Моля ви, това се връщаме на 9 септември. Ако ще отиваме по лагерите и няма да се 

разписва, окей. 
Аз във... Нали попитаха дали ще се откажа? Нали трябва да изразя становище? 
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инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин Гущеров, 
наистина, не поискахте изказване. Станахте на микрофона подобно на Иван като в 

хан, дето се казва. 
Моля ви, колеги, недейте да репликирате от место.  
 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
В името на добрия тон ето, лично обяснение. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Да, вие бехте за процедура. 
Продължете г-н Гущеров. 
Който? 

 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Надявам се с поисканото от мен, оттегляне от господин Раков, да покажем добро 

отношение, единствено и само го права, за да продължи сесията в добронамерен тон. 
Но всяко следващо изказване, вие не взимате мерки тук. 
Господин Дангов си позволи вчера два пъти да ме нарече лъжец. Позволи си да ме 

заплашва с едва ли не той е инквизицията. Вие мълчите. А когато аз трябва нещо да кажа, 
веднага трябва да бъда прекъсван. Вие вчера му позволихте, когато аз говоря да ме 
репликира на всяка приказка. 

Така че ето, показвам добро отношение, ще видя до колко времето ще трябва от 
страна на приятелят ви в дясната страна, облечен в червено.  

Благодаря. 
Отказвам се. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, Господин Гущеров. 
Ще подмина тактично вашите забележки към мен лично. 
Има ли други номинации? 
Официално номинирате Йонко Гергов. 
Господин Гергов, 
Вие приемате номинацията, нали? 
Добре. 
Сега имаме 4 номинации за 3 места. Съответно ще се премине към гласуване за 

всеки един от кандидатите. Не може г-н кмете, това е наредба. В наредбата изрично пише 
трима съветника. Така че, ако може минутка техническо време само да въведе колежката, ще 
го се гласува съветник по съветник и тримата съветника, които съберат най-много гласове, 
ще бъдат одобрени за участие в комисията. 

Ама глей са, специално те попитах. 
Щом сте провели консултации, връщаме се към тримата, първоначално номинирали 

съветника. 
Еми след като господин Гергов си направи отвод многомилионния фонд, който ще 

разпределят. 
 
/ шум в залата / 
 
Ако обичате...къде мислите, че се намирате? 
Къде мислите, че се намирате? 
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Господине, напуснете залата на Общинския съвет моментално. 
Моментално напуснете залата на Общинския съвет. 
Това не е хан тук. 
Къде си мислите, че се намирате вие? 
Некои да ви я дадат думата. 
 
 
30 минути почивка. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Опитам се да бъда мек идеологичен, възпитан, но очевидно трябва малко да се 

поизострят нещата, защото не бива да продължава по този начин. 
Пак повтарям, сигналите, които подаваме от тук, достигат до нашите избиратели, до 

нашите съграждани и ние почваме да разделяме обществото. 
И вместо да правим растеж, ние се връщаме в отминали времена на противоборства 

и на политически репресии. 
Не ме притеснява да се боря с никой показал съм го, не се страхувам му никой, но 

пак казвам  сега ли е времето? 
Сега ли е времето, когато към нас е насочен огромен финансов ресурс? 
Когато сме вече в реалния европейски програмен период, когато трябва да говориме 

за проекти, когато трябва да говориме за това, кое е важно за Дупница? 
Преди малко говорихме за земеделие, ние не сме си мръднали пръста за земеделието 

в този общински съвет. 
Сега говориме за спортни мероприятия. 
Колко спортни мероприятия има в Дупница? 
Къде заведохте детето си последно на спортно мероприятия? 
Дори и сега се провеждат ученически игри, които трябва да бъдат още по-красиви, 

още по-мащабни, с родители, с представителство, с отразяване, с медии и всичко това, което 
виждаме по другите общини, най-вече по филмите. 

След малко ще говориме за културни мероприятия. 
Какви културни мероприятия има в Дупница? 
Къде отидохте последно на културно мероприятия? Това е задачата на общинския 

съвет и на нас като политици. Затова, приемете, че ви моля, притъпете малко политическите 
страсти и нека да генерираме растежи. 

Господин Гущеров, заповядайте за реплика. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 
Първан Дангов: 

Уважаеми колеги,  
Благодаря господин Костадинов. 

Зададохте добър тон, но в същото време нека да не забравяме, че от април месец 
спортните мероприятия в Дупница ще намалеят видимо, тъй като по личното настояване на 
кмета, волейболни отбор ще радва зрителите, децата и цяла България в друго населено място. 
Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Така има предложение за 3 членове на комисията  съгласно наредбата за провеждане 

на спортни мероприятия. 
Това са Анна Минкова, Ивайло Петров и Станислав Страшимиров. 
Тъй като няма други номинации, преминаваме към гласуване на предложение. 
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Господин кмете, наистина много ви моля… 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми господин председател,  
уважаеми господин Гущеров,  
дами господа общински съветници. 
Аз мога да бъда в много отношения и по-обран в изказванията си, но когато някой 

използва високата трибуна на общинския съвет и разпространява лъжи, той трябва да чуе от 
мен от тази трибуна, че е лъжец. 

Току що господин Гущеров излъга за два дни три пъти. Вие сте лъжец, господин 
Гущеров. Първо, никой не гони волейболния мъжки отбор на Марек  Юнион Ивкони. 

Никой не го гони. Държа да се знае. 
В мой интервюта, господин Гущеров  вие сте завършили журналистика ако сте ги 

проследили, няма такова нещо. 
Ще припомня среща в кабинета, когато господин Ивайло Константинов дойде, на 

срещата присъствахме господин Христов е тук, госпожа Дафинка Георгиева също. Стояхме 
там и си говорехме. 

Тогава господин Христов, господин Ивайло Константинов заяви, че ще изтегли 
отбора от Дупница. Това не съм го искал аз. Това не съм го искал аз. Дори той сам предложи, 
ние да регистрираме общински волейболен клуб за децата. 

Така ли беше, господин Христов? Нещо с което аз се съгласих. Нещо повече. 
Знаех, че на другия ден имаше организирана родителска среща с родителите на 

децата от волейбола. И го попитах в прав текст господин Константинов, вие ли стоите зад 
тази организация? Той каза не. 

И ме излъга. Господин Христов си позволи да види един пост на депутата 
Александров, който го беше споделил. 

Няма как господин Константинов да не знаеше за това. 
Същевременно се води скрита кампания да бъде дискредитиран и човека, който ще 

изгони волейболния клуб на мъжкият отбор Марек Юнион  Ивкони  да бъда аз. 
Аз съм спазил наредбата, която Общинския съвет е приел за реда за ползване на 

спортната зала. И в тази наредба пише, че всички видове спорт заплащат за тренировки. 
Единствено мъжкият волейболен отбор не заплаща  като се мотивира, че парите, които 
постъпват от билети се връщат в общината. 

А знаете ли колко пари постъпват от билети? През последната година  от 500 до 800 
лева  нито повече, нито по-малко. 

За цялата година, ако не ме лъже паметта господин Христов  4000 ли, 3000 лева. 
3000 лева за цялата година. Същевременно мъжкият волейболен отбор се ползва с 

предимство в часовия диапазон за тренировки. Децата от различните видове спорт се налага 
да тренират от 9 до 11 вечерта, господин Гущеров за сметка на мъжете от волейболния клуб. 

Аз това го говорих и в кампанията. Няма как да се съглася дете 5  и 6 клас да тренира 
волейбол или баскетбол или гимнастика до 11 вечерта, когато трябва да отиде на училище в 
7 сутринта. Аз се грижа за здравето на децата. 

И се грижа не декоративно а ефективно. Предложих още първата седмица в мандата 
да седнем всички от спортните клубове и да направим график заедно, за да бъде спортна зала 
ползвана пълноценно с приоритет  разбира се  за масовия спорт. 

Мъжете от волейболния клуб присъстваха. Говоря за професионалистите. Знаете ли 
какво казаха? Я си гледайте работата. Ние сме професионалисти. Ние се ползваме с 
предимство. Ние сме донесли толкова купи на той град. Ние ще диктуваме правилата. Е не са 
познали. Просто не са познали. Скрития мотив според мен може и да се лъжа на господин 
Константинов да изведе отбора, първо като политически лидер от ГЕРБ няма как всеки един 
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успех на волейболния клуб да бъде асоцииран с настоящия кмет, който е с червена риза  
дори и сега. Преди беше лесно. Кмета от ГЕРБ, активите на волейбола бяха за ГЕРБ. 
Господин Константинов е умен човек и е преценил, че като политически лидер начело на 
волейболния клуб няма как да трупа актив на червения кмет в Дупница. 

Пък още повече този, който спечели делата в съда срещу него наричайки го 
егоцентрик в моята политическа биография, господин Гущеров. 

Аз прием да водя мъжки битки. Когато обаче стоим лице в лице, не приемам някой 
подло да ме стреля в гръб. Ако иска някой политически да ме отстреля, нека застанем и в 
диалог да говорим. Може да съм допускал грешки и имам силата да си ги призная. Но не 
приемам комплексирани егоцентрици през фейсбук да задават дневния ред на обществото, 
особено на спортната общественост. Иначе волейболистите добре дошли, но при условия, 
които са равни за всички. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Гущеров. 

 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
Господин председател,  
Колеги. 
Първо по темата за волейбола, отбора до колкото си спомням все още се казва 

Марек. Не се казва ГЕРБ или Ивайло или Константинов или Ришельо или не знам как си, 
както се опитвате, когато ви удобно при медиите  да го наричате. Днес си позволихте за 
трети път да ме наречете лъжец. Ако някой в тази зала лъже и използва неверни твърдения, 
това сте вие господин Дангов. Нарекохте, че имам осъдителна присъда. Ето свидетелство за 
съдимост, в което пише моля ви  тук има лични данни не е осъждан. Така, че аз ще заведа 
дело за всичките тези обиди и неверни твърдения, които насаждате в обществото. Видите ли, 
Гущеров има осъдителна присъда. Ето, свидетелство за съдимост. Ако искат, колегите на 
някой показах, какво искат медиите. На вас ви се  иска. И може би поради тази причина си 
позволихте, което не знам от морална гледна точка да използвате ваши близки и роднини, за 
да очерните моята личност. Видя се, че не е вярно. Поканих вас и вашата близка на детектор 
на лъжата. Но тъй като знаете за какво... 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
  Г-н  Гущеров, това не е по темата. 

Моля, минете към приключване. 
Наистина, моля ви. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов: 
А колко пъти употреби от вчерашната сесия, която продължава днес, вие веднъж 

направихте ли му забележка? 
 Аз гледам в очите хората на Дупница, ето я камерата гледам колегите. 
Ако някой популистки хвърля тук едни неверни твърдения  това е човека, който стои 

с червената риза. 
Благодаря. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
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Благодаря. 
Добро изложение направих. Вие се  съобразихте. 
Сега, колеги. 
Заключение по темата. Въпросът със спортната зала наистина е възела, който ще 

разплете целият този скандал. 
Господин Ников, моля ви проведете консултации с вашата комисия и по най-бързия 

начин възможен да свикаме заседание и да преразгледаме наредбата за стопанисване на 
спортната зала. 

Това, което ще ви е любопитно е, че когато се приемаше тази наредба аз зададох 
доста въпроси на които тогаващния кмет отговори съвсем стабилно и уверено. В  следствие 
на  това разбирам, че съвсем не е така. 

Факта, че например волейболния клуб е подписал договор или каквото ще да е 
подписал, че парите от билети и ще отиват в общината, а няма да се плащат таксите, това 
нещо аз не си спомням, признавам не помня, но доколкото си спомням, такова нещо в  
наредбата нямаше заложено. 

Как е било, нали казвам, че аз не помня, сега може и да има нещо, но поне аз не 
помня. Затова г-н Ников. Аз мога  като председател да свикам вашите комисии още 
понеделник дето се казва сутрин. Предлагам обаче, да направите консултации с колегите да 
вземем наредбата да я разчоплим  да се направим среща с ползващите се, така че общинския 
съвет трябва да арбитрира целият този скандал и да се въведе ред. И второто нещо с това 
завършвам, дали сумите, които бяха заложени не са високи или не са низки въобще. 

Това нещо предлагам вашите комисии да се заеме по най-бързия възможен начин, 
защото това нещо ще урегулира целият този скандал. Няма да позволим и не бива да 
позволяваме някой да се разпорежда еднолично с прекрасната зала. 

А общото ми впечатление, че като че ли може би има нужда Дупница от някаква 
малка. Това сме го говорили с господин Данков, малка тренировъчна зала, за да може 
наистина прекрасното нещо, че има толкова много спортуващи в  Дупница да им дадеме 
възможност  това нещо се случи. Говорили сме с вашите комисия за салони в училища, които 
могат да се ползват, но не искам повече да отекчавам. 

Темата е спортни мероприятия, комисия ,спортен календар. 
Заповядайте го, господин Ников за лично обяснение 
 
Г-н Иво Николов Ников /Коалиция ПП-ДБ/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Г-н кмете, 
Господин Костадинов,  
Колеги. 
Спортната комисия ще се съберем на 31 януари. 
Друга е темата, ще го включим и това задължително. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Много ви благодаря, прекрасни впечатления му от сегашната  спортна комисия. 
Приеме, че ви моля да погледнете тази тема, защото това е от разковничето Дангов 

гони, Дангов не дава, Чимев дал, той излъгал, ония излъгал. 
Това наредбата ще регулира всички тези неща. 
Господин Георгиев, за изказване. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми  господин председател, 
господин кмете, 
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 колеги. 
Моето изказване горе долу ще мине. Ще се опитам да перефразирам думите на 

Христо Михалчев, който не пожелава да се изкаже, за да не бъде обявен в конфликт на 
интереси. 

И наредбата за спортната зала и наредбата за спортни мероприятия, финансирането 
и т.н.  аз смея да твърдя, че се добри. Проблема е не спазването им. Когато един отиде, наема 
на ден е 450 лева, за друг вид спорта е 30 лева, някой пак не плащат нищо, щото правили 
ремонт на пресно ремонтирана спортна зала. 

Дайте да ни изпадаме в детайли, да не очерняме и т.н. По наредбата има достатъчно 
какво да се пипне запознах  ви няма да се повтарям. Има едно правило в правото. Закон, лош 
закон, но закон. Проблема е когато и той не се спазва. 

Благодаря ви. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря, сега тезата е да не разглеждаме наредбата. 
Това ли казваш? 
Аз пък казвам, че не е добра наредбата. 
Добре, колеги, с това няма подадени заявки преминаваме към гласуване на 

предложението за промяна, което обуславя тримата наши колеги, които ще участват в тази 
комисия. 

 
Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

1. Общински съвет – Дупница избира следните членове на комисия по чл. 7, ал.1 
от Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните 
мероприятия включени в календара на Община Дупница, както следва: 

1. Анна Минкова – общински съветник 
2. Ивайло Петров – общински съветник 
3. Станислав Страшимиров – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 
приема се предложението. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 1 

Въздържали се 0 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 7, ал. 1 от  Наредбата за условията и реда за финансово 
подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на Община Дупница, 
чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от ЗМСМА, 
Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  16 
 
1. Общински съвет – Дупница избира следните членове на комисия по чл. 7, ал.1 от 

Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия 
включени в календара на Община Дупница, както следва: 

1. Анна Минкова – общински съветник 
2. Ивайло Петров  – общински съветник 
3. Станислав Страшимиров – общински съветник 
 

Точка 17 (Седемнадесета) 

16/12.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на общински съветници за членове на комисия по чл. 13 от Правилника за условията, 
реда и критериите за предоставяне на финансови средства за съфинансиране на 
културни проекти  на територията на  Община Дупница.  

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Положително становище на комисиите. 
Минах през всички комисии. Обясних. Аналогична на спортните мероприятия. 

Докато там е Наредба, тук се касае за Правилник. Тук комисията е от седем човека назначени 
от кмета, от които петима обшински съветника. 

Като сега с госпожа Караганова ми припомни в правилника има и двама 
представители на държавни или не мога точно да ви кажа. В правилник ще видите културни 
институции. Тук смисъла е същия. 

Да се даде възможност. 
Да се даде възможност на хора, които се занимават с културни мероприятия да могат 

да реализират дейността на територията на общината. Допреди малко тук гледах господин 
Войнов беше като човек, който прави такива мероприятия. Като човек, който прави 
фестивал. И всеки от вас или от нас, които са правили некакво мероприятия, знае колко 
трудно е. Става все по трудно да се намерят спонсори, все по трудно  да се намерят 
участници. 

И затова идеята е да може да се потърси личната инициатива. 
Ася прави фестивал за което поздравявам читалището, нея и всички хора заети. Знам 

колко е трудно да се направи такъв фестивал с хиляда, над хиляда участника. Това е огромно 
нещо. Представете се да ги посрещаш, да ги координираш, да ги накараш. 

Всичко това е много, много, много тежко. И ако имаш възможност за подкрепа от 
общината, това е още по-добре. Но, тази подкрепа нека бъде регламентирана. Защото колеги, 
взех думата без да съм дал заявка, дано ме  извините, имал съм възможност да присъствам на 
общински съвет по култура. Имал съм възможност  при мен са идвали всевъзможни хора, 
които се занимават с културни мероприятия в Дупница. И впечатлението ми е, че те се хапят 
едни други. Защо дадохте на този? Защо не  дадохте на мен? Какво разбира от литература, 
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като не е рисуване и т.н. Всъщност, истината е, че всеки може и трябва да бъде насърчен да 
прави мероприятия, за да можеме да направим това, което ви казах, да има културни 
мероприятия в този град. 

Ние имаме три галери, имаме музеи, имаме театрална трупа, или театър, вече не 
знам как да го нарека, нали малко виртуален, но го има. 

Ние имаме читалища, там отиват, припомнете ли, 500 или 600 000 лева на година. 
Ресурс  какъвто общината не дава. Ние имаме всевъзможни състави, оркестри, които всички 
тези трябва да бъдат поздравени и насърчени. А същевременно, къде са мероприятията? 

Кажете ми, къде са мероприятията? Кога последно в Дупница е имало класическа 
музика, имам предвид концерт, или нещо подобно. 

Добрата новина е, че отдолу, откъм училищата, идва добра културна насоченост. И 
това се дължи на факта, че Министерството на образоването финансира училищата, за да 
могат те да правят клубове по наше време бяха кръжоци. И сега, ние виждаме в Климент 
Охридски струнен оркестър, цигулки. Преди 7-8 години там можеше да видиме дечица от 
малцинствата, които бяха без помощи и т.н. Така сега, цигулки, струнен оркестър. 

За да не изпусна некой, не искам да казвам всичко. Всичко това трябва да бъде, 
според мен, направено в един общ културен календар. И този културен календар трябва да 
бъде много ясен, финансиран доколко това е възможно на бюджета и да има и частната 
инициатива, която идва именно чрез този механизъм на правилника за спортните дейности 
дано се изразявам правилно и дано сте ме разбрали. 

Имате думата за изказвания. 
Тук трябва да бъдат номинирани петима общински съветници за участие в 

комисията. Така че няма заявки да започнем подред. 
От ГЕРБ  Виолета Инкьова. 
От БСП Асен Илиев. 
Г-н Градевски? Гичка Михайлова. 
От КОД ВМРО  Николай Табаков. Дотук имаме 4 човека. 
Г-жа Златарска, колеги от СДС? 
Г-жа Давкова. Само да кажа, че конфликта на интереси е много сериозен…да не 

попаднете. Г-жа Златарска, понеже Ася е член на читалище  организира мероприятия и ако 
участва в дебати за финансирането, директно пада при господин Гергов. 

Ако Асия пък смята, че няма да прави мероприятия не пречи да участва. Така че 
Асия, какво последно? Даваш се отвод. Добре. 

Колеги, моля за още едно предложение. Кажете. 
Вижте, мога да си шегуваме, всеки има право да номинира всеки. Не ще права 

културно мероприятие, аз така, че ще искам да бъда финансиран, а не да участвам в 
разпределение. 

Да,  господин Гущеров, номинирате господин Мантарков. Не, не,  на местото на 
Йонко. Не. Не на местото на Йонко. Шест станаха. 

Госпожа Инкьова, господин  Асен Илиев, госпожа Гичка Михайлова, господин 
Николай Табаков, господин Йонко Гергов, господин Виктор Мантарков. 

Моля, напишете ги, за всеки ще се гласува по отделно. 
Моля ви една минутка само техническо време и преминаваме към гласуване. 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Йордан Крумов Йорданов:  
1. Виолета Инкьова – общински съветник 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
приема се  предложението. 

2. Предложение от Станислав Христов Павлов:  
1.  Асен Илиев – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 3 и 'въздържали се' - 1 
приема се предложението. 

3. Предложение от Георги Красимиров Градевски:  
1.  Гичка Михайлова – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
приема се предложението. 

4. Предложение от Георги Василев Георгиев:  
1.  Николай Табаков – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  
приема се предложението. 

5. Предложение от Илиян Ангелов Миланов:  
1.  Йонко Гергов – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 4  
приема се предложението. 

6. Предложение от Емил Димитров Гущеров:  
1. Виктор Мантарков - общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 10, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 17  не 
се приема предложението. 

7. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

Общински съвет – Дупница избира следните постоянни членове на експертната 
комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и критериите за 
предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни 
проекти  на територията на  Община Дупница, както следва: 
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1. Виолета Инкьова – общински съветник 
2.  Асен Илиев – общински съветник 
3.  Гичка Михайлова – общински съветник 
4.  Николай Табаков – общински съветник 
5.  Йонко Гергов – общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
приема се предложението. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 29, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 29 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 1 и ал.2, т.1 от Правилника за условията, реда и 

критериите за предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни 
проекти  на територията на  Община Дупница, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с 
чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  17 
 
Общински съвет – Дупница избира следните постоянни членове на експертната 

комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и критериите за предоставяне на 
финансови средства за съфинансиране на културни проекти  на територията на  Община 
Дупница, както следва: 

1. Виолета Инкьова – общински съветник 
2. Асен Илиев  – общински съветник 
3. Гичка Михайлова – общински съветник 
4. Николай Табаков  – общински съветник 
5. Йонко Гергов  – общински съветник 
6. Представител на държавна или общинска културна институция определен със 

Заповед на кмета на Община Дупница 
7. Представител на държавна или общинска културна институция определен със 

Заповед на кмета на Община Дупница 
 

Точка 18 (Осемнадесета) 

30/12.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
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Определяне на размера на средствата, които ще се предоставят от общинския бюджет, 
максималната безвъзмездна финансова помощ, предоставяна от Фонда за подкрепа на 
местни инициативи за една инициатива, като и определяне на членове на Комисията 
по чл.7 от Правилника за организацията, дейността и управлението на Фонд за 
подкрепа на местни инициативи.  

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Има положително становище на всички комисии. 
Сега, уважаеми колеги, дами и господа. 
На всички комисии, аз присъствах и горе долу на повечето обясних за разлика от 

предните две докладни фонда за местни инициативи беше действащ през 2021 и 2022 година. 
През 2023 година не беше действащ по обективни и може би по субективни 

причини. 
За колегите, които не са били общински съветници, или които не знаят за фонда, в 

общи линии това е възможност на неправителствени организации, които включват етажни 
собствености, които включват читалища, училища, детски градини, НПО-та на територията 
на Дупница  да се възползват от този фонд за местни инициативи и да могат да осъществяват 
съответните действия, които считат, че са инициативи, както е името на фонда. 

За двете години през които работи фонда, аз бях член на комисията и мога да ви 
кажа, че първата година имаше около 15 или 16 предложения за участие, бяха класирали 10, 
през втората година бяха 19, бяха класирали 10. Тавана за еднократната помощ през двете 
години беше 3000 лева. Общинския съвет всяка година определя приоритетите, сега като се 
избере комисия, ние трябва днес да избереме приоритетите, които комисията да може да 
оценява. Сиреч имаше предложения за инфраструктурни проекти, които бяха приоритетни, 

Общинския съвет реши да бъдат приоритетни и те получаваха най-много точки. 
Благодарение на тях беше, например  на Орлинска 10 дето беше пицария Тревизо, 

детска площадка в Самораново, градинка, зелена класна стая, стълбище и още да не 
изброявам много и добри и хубави инициативи. Стремежа ми, обаче и стремежа и тогава и 
сега най-вече касае според мен етажните собствености. Етажните собствености имат 
възможност да се възползват от този фонд, защото ако тогава се даваха 3000 лева по фонда, 
хората събираха още три, още пет и т.н. и това, според мен, поне показа отличен интерес, 
отлични резултати и аз считам, че няма причини тази година да не се случи това нещо. 

Така че, имате думата за изказвания. 
Сега правя предложение в смисъл, правя предложение за приоритетите, които са в 

точка четвърта. 
Моля те да записваш. 
Предлагам оставен приоритет отново да бъде инфраструктура. Втори приоритет да 

бъде социални дейности. Трети приоритет да бъде културни и спортни мероприятия. Макар 
че  22-та година, целя фонд отиде в инфраструктурни предложения. 

Имате думата, моля ви на комисия доста говорихме. 
Кажете, какво е предложението да бъде тавана на еднократната помощ. Казах, 21-23 

година беше 3000 лева, а имаше на комисиите виждане, че 3 били малко. Така че, моля за 
вашето предложение. 

Заповядайте.  
Предложението е за 50 000 лева. 
Сега това не значи, че всеки ще вземе по 5. Да, заповядайте.  
 
Г-н Първан Дангов – кмет: 
Благодаря ви, господин Константинов. 
Уважаеми, дами и господа общински съветници, 
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Държа да кажа пред вас, че тази година предстоят големи плащания за лихви и 
заеми, които имаме. Лично аз съм притеснен, дали въобще можем да имаме пари да 
финансираме една подобна инициатива. Тук и господин Петров може да поясни в детайли. 
Тъй като предстои да гледаме бюджета  държа да бъда коректен със вас. 

Господин Петров, ако искате, заповядайте. Това е положението към настоящия 
момент финансовото. Не аз се страхувам, дали изобщо ще имаме възможност за да 
реализираме. 

 
Г-н Павел Петров – финансист: 
Уважаеми  съветници,  
господин Председател,  
господин кмет. 
Така е към момента, дори и резерва на общината, който традиционно е 100 000 лева, 

е намален до 50 000 по проекта за бюджета. Точно от тая гледна точка, че тая година да 
плащаме много заеми с много големи и лихви  по тях. 

Това натоварва допълнително бюджетът, имаше го и обяснение в обяснителната 
записка към макро рамката, че с 30 000 лева ще платиме повече лихви спрямо миналата 
година, заемите също не са малки. 
 Така че, освен че е намален резерва на общината от 100 на 50 000, към момента няма откъде 
да се намерят тези пари, за които тук се коментират. Така че, когато нещо може да се отложи, 
да се вземе решения за комисия, а суми да не бъдат фиксирани, защото едва ли ще бъдат 
намерени. Това е което мога да кажа. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Сиреч, чисто да го кажеме политически, не сте сигурен дали искате този фонд да 

работи. Добре, добре, извинявам се. Добре, тогава. 
Добре, прав сте, окей. Добре  не се изразих правилно. 
Добре  нямате разчетите, дали мога да бъде финансиран. 
Добре, заповядайте. 

 
г-н Първан Дангов – кмет: 
Искам  да бъда коректен със вас господин председател, като политическо лице и 

като председател на общинския съвет. Разчетите показват, че плащанията, които трябва да 
направим тази година, по лихви, по-дълг, затова сме намалили и резерва на  общината от 100 
на 50 000 лева в проекто бюджета. Няма откъде да вземем тези пари. Нещо повече, вие сега 
искате да дигате тавана от 30 на 50. Ние не можем да осигурим по тези разчети и 30 000 лева. 
Защо? Минималната работна заплата се дигна от 2  януари 933 лева. 

Аз съм длъжен да коригирам всички щатни разписания с новия ръст на минималната 
работна заплата, да подпиша допълнителни споразумения по трудовите им договори. 
Натоварваме бюджета с плащането на по-високите лихви, заеми, които има, трябва да бъдем 
коректни към всички финансови институции, които са финансирали общината досега и 
резерв в този един момент няма. 

Това е казано съвсем коректно  днес още преди да приемем бюджета. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Добре. В такъв случай предлагам процедура. Да отложим разискваната, но 

възможността на правилника казва така. След като не сме провели достатъчно консултации, 
нека имате възможност до следваща сесия да видите възможността каква е на бюджета да 
финансира този фонд и въобще дали има така възможност и на следваща сесия да се разгледа 
тази докладна. 
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Колеги, предлагам процедура отлагане на разискванията до следваща сесия. 
Моля да гласувате. 

Гласуване по процедурите: 

1. Отлагане на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 28, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 

Точка 19 (Деветнадесета) 

54/23.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно Избор 
на одитор – дипломиран експерт-счетоводител на “Водоснабдяване и канализация - 
Дупница” ЕООД , гр. Дупница  

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
 Знаете не е минала през комисии. Това беше една от трите извънредни докладни. 

Касае се за, знаете, всеки отчет на ВИК и на болнизата, се заверяват от дипломиран експерт 
счетоводител. Събират се фирми от оферти на фирми и  респективно, който е дал обикновена 
най-ниска оферта, той одитира доклада. 

Имате думата? Г-н  Гущеров за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Колеги,  
господин председател. 
Към колегите, които присъствахме на работната среща с управителя на ВИК 

Кюстендилска вода с кмета, една част от проблемите и от въпросите, които стоят на 
дневния ред на нас като Общински съвет бяха поставени, бяха коментирани, бяха  но тъй 
като голяма част от тези въпроси касаят и нашите съграждани относно качеството на 
услугата, която ще бъде предоставена, начина на плащане, запазване на работните места и 
всичко останало, което аз предлагам, използвам тази възможност, тъй като темата е ВИК, за 
една сесия извънредна само по темата относно изготвянето на споразумението господин 
Костадинов, тъй като ние заявихме, че искаме да бъде до първи април, както вие 
предложихте предложихте дата на това събиране, но в това споразумение, което 
коментирахме за дата на това събиране, но в това споразумение, което коментирах има 
толкова много детайли и толкова много неща да се коментират за да отстояваме нашите 
интереси, че дано се вслушате в моето предложение и моите думи. 

А относно цената на водата, която предизборно господин Дангов обещаваше, че 
няма да се позволи да бъде повече от 2,50, ние им натресохме с предложението, което 
някой колеги гласуваха в тази зала, че се присъединяваме и оставяме в кюстендилска вода, 
им натресохме добрата новина за нова година, дори не е, уважавами съграждани, 3,65, а е 
3,71  поне към днешна база. 

Така че, ако някой ползва общественото пространство за изричане на неверни 
твърдения и популизъм, това сте Вие, господин Дангов, защото в предизборната кампания 
Ваши избиратели чуваха, че Вие няма да позволите да останеме в кюстендилска вода и че 
цената ще бъде не толкова висока. Аз продължавам да твърдя, че има начини и механизми, 
тази вода от 3,65 или 3,71 както беше заявено от господин Нешев да бъде достигната в края 
на бизнес плана на кюстендилска вода, който е 2028 година. Защото тук има експерти в 
тази зала, както и господин Виктор Мантарков и други, които разбират много от водния 
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сектор и всички ние мислим, че не бива да натоварваме нашите съграждани, защото преди 
малко оттеглихте една докладна, че видите ли нямало пари. За път   се случва да чувам, а 
вчера дебатирахме колко ще бъдат заплатите на кмета, на заместник кметовете, 
дебатирахме все теми, които касаят и изведнъж ние оттегляме докладната, защото видите 
ли нямало 30 хиляди. 

И вие като подадохте заявка да оттеглиме, не чук някой колега да възропта да 
защити тази позиция на следващата сесия на по следващата. Темата е ВИК и никой в тази 
зала не бива да бяга от отговорност и да носи  всеки от нас тежестта на раменете. Избрали 
са ни хората да защитаваме дупнишките интереси, не на Кюстендил, не на Бобов дол. 
Защото е ясно, че те искаха да присъстваме в тази асоциация на всяка цена, за да може с 
нашата по - ниска цена да покриеме и техните. Така че нека да отстояваме, защото чухме 
едни обещания 30, 50 милиона от областния управител, но това е в сферата на желанията. 

И затова настоявам по темата ВИК отделна сесия с ясно и категорично заявяване на 
нашата позиция и отстояване на всеки един от важните въпроси, които касаят дупничани. 
Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
 Госпожа Анастасия Давкова за изказване. 
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - 

Изказване /Изказване/:  
Уважаеми господин Кмет, 
 господин председател, 
колеги  съветници. 
Конкретно по докладната, тъй като влезна, както казва господин Градевски в 6 без 

10 и нямахме възможност да я гледаме на комисии, която и да е от комисиите. Вчера си 
направих труда да отворя фирмите, които са писани за одит. Значи, първата фирма, която е 
избрана всъщност с най-ниската цена, Кей би, може ако искате сега да си го проверите, като 
цъкнете в Гугъл и напишете Kей би ООД, излиза град Дупница ЖК Развесена върба. И  
всъщност  ние търсим независим финансов одит, който да направи одита на ВИК. 

Съответно  аз мисля, че не е допустимо тази фирма  при положение, че от Дупница 
да направи този одит. „ 

Имам едно предложение, ако каже господин кметът, че хиляда лева примерно…. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Може ли да ви прекъсна?  
Сега гледаме предложения одитор за отчета на ВИК годишния, а не одита, който 

кметът иска да осъществи на дружеството независимо.  
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - 

Изказване /Изказване/:  
Съгласете се, че пак от град Дупница е човека, който ще ви правя. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Добре, добре. Продължи си. 
 
Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - 

Изказване /Изказване/:  
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И аз имам предложение  примерно фирмата, която е с най-висока цена  5200 лева, 
да направи този одит. 

 Благодаря ви. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви.  
Г-н Гущеров реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Анастасия Георгиева Давкова: 
Моите уважения към вас госпожо Давкова. Но по този начин ние тук Общинския 

съвет заявяваме на дупнишкия бизнес вие сте опасни, вие сте податливи на различни 
действия, тоест не взимайте участия в нито едно действие, което се извърша от общината 
Общинския съвет. Аз не мисля, че може да вменяваме такава отговорност и такава вина, 
нито я познавам фирмата, нито зная коя е. Нека си бъде принципа, защото е записано и 
никъде в законът не знам да пише, че одита в съответната община, дружество, трябва да 
бъде от град, от населено място различно. Ако ние тук спориме, нека да спориме с 
аргументи, за мен това  не е достоен аргумент, затова, че от Дупница съответната фирма, 
ако са хората специалисти, експерти, съответно, както и Вие заявихте, господин Дангов 
след това ще иска одит на одита, така че тогава спокойно може тези хора, които да 
извършат, ще видим точно и качеството, възможностите, експертизата на тази фирма, която 
посочихте, че е от наши съграждани. 

Благодаря. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин Ивайло Петров, процедурно предложение, 

 
Г-н Ивайло Петров – общ.съветник: 
Процедурно предложение. 
Уважаеми господин кмет,  
уважаеми господин председател, 
колеги,  
Всички знаем наследството на ВИК, поради кратките срокове според нашата група 

за  относно срока за подбор на одитори, трябва самия срок да бъде по-голям, за да може да 
участват по-голям брои одитори а не само тези, които са описаните, Одит финанси 2000 , 
Петков, Одит ,КБ.  

Затова нашето процедурно предложение, ако може носителя да оттегли докладната, 
за да може да има по-голям срок за подбор на самите одитори. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Сега нямам как да ви отговоря, защото не мога да правя реплика на процедурно 

предложение, длъжен съм да го подложа на гласуване. Обаче ако ми позволите, извън 
протокола да ви кажа няколко думи. 

Всяко дружество подава годишен финансов отчет. За дружества с капитал, не 
помня каква беше граница той трябва да бъде заверен от експертен одитор, лицензиран 
одитор. 

Лицензираните одитори носят отговорност за своята работа. Те заверяват отчета на 
дружеството. Те не одитират финанси те заверяват годишния финансов доклад на 
дружеството. А в тази връзка г-н Петров, аз нямам нищо против да оттегляме докладната, 
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не мога да оттегля. Мога да отложиме разискването, мога да оттегля преди приемането на 
дневния ред. 

Обаче, какво ще спечелим? Аз ще ви насоча вниманието към друго. Парите за този 
одит се плащат от дружеството. Аз не знам, но... самите фирми, дали ще искат да го 
одитират и какви условия ще поставят, дали ще е тази или предложена от г-жа Давкова,  
мен този въпрос ме терзае а вие търсите под вола теле. Какво като отложиме времето и 
събереме повече оферти? 

Какво ще направиме? Ще спестиме средства? 
Вие искате да спестиме средства г-жа Давкова казва, па да дигнеме средства. 

Защото господин Петров... ВИК, Дупница... Тези фирми са предложени от управителя. Не 
съм ги избирал аз не ги знам, не ме интересува. всяка година, от 12 години, откакто съм 
съветник  дружеството си предлагат фирмите. Са тук някакви такива дребни закачки. 

Немам нищо против, обаче... На умрял човек, вадиме нож. По-скоро след това ще 
дойде въпроса, как ще платиме. Ще има ли въобще годишен финансов отчет? Така че... Все 
пак, вие няма да оттеглете вашето... Дадоха ви знак, да не го оттегляте. 

Заповядайте. 
 

г-н Първан Дангов – кмет: 
Уважаеми господин председател,  
дами господа общински съветници, 
уважаеми кметове на кметства и кметски наместници. 
За да бъда конкретен, това са същите фирми, които миналата година са били в 

списъка. Господин Костадинов, нещо да ви говорят тези фирми. Миналогодишните, 
същите. Когато управителят бил  освободената Красимира Иванова. Нещо повече, това са и 
по-предишната година. Абсолютно същите. 

Въобще уважаеми господин председател, уважаем господин Гущеров има един 
такъв израз. Всичко е наша работа. 

Ние си стоим в нашата си кочинка и си мислиме, че живеем вегетирайки. Наша 
работа. Дотам сме го докарали, дори в последния момент, когато можем нещо реално да 
изкараме на пред обществото, дори в този момент да го скриваме, да се опитваме да го 
скриваме. 

Затова, уважаеми господин председател, аз наистина ви призовавам да отложите 
точката за следващо заседание, да бъде списъка с одитиращите фирми поне различен. 

На сегашния управител е поднесено нещо, което той или е пренебрегнал или му е 
казано давай това не е важно, тъй като той има доста оперативна работа, за да можем да 
получим реалната картина  какво се случва във В и К и защо 3 милиона лева близо 
оперативни загуби има това дружество. Нека да бъдем честни, когато говорим, защо водата 
ще бъде на такава цена след 2 януари или там след 1 април, или не знам кога ще влезе 
ефективно кюстендилска вода, и защо тупкайки топката 2017, 2018, 2019, 2020, 2021, 2022, 
2023 година се наложи, ние да вземем същото решение, каквото сме взели през далечната 
2016 година. 

Не е грешка да се спънеш в един камък веднъж. Голяма глупост е, когато го 
правиш много пъти в един и същи камък. 
 

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин кмете, усетих някакви внушения, които се опитвате да правите, ще 

изясня как се случват нещата. 
Вижте какво господин Градевски. Тук сега не искам пак да налети някой или аз да 

налетя. Защото някакви внушения, някакви знаци си правят. 
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Нека изясня ясно. Управителят даден от господин Дангов е дал тези фирми. Не съм 
ги дал аз, не ги знам, не съм ги разследвал в Търговски регистър. 

Управителят на господин Дангов ги е дал. 
Сега се случва това, че аз  като вносител, мога да предложа отлагане, а не колегата. 
И въпреки всичко, понеже не ми пука, понеже следващата точка е одит. 
Извинявам се. 
Да. 
/обаждане от място/ 
Така е, така е. Не, не. Господин Градевски, не е едно. Съгласен съм с тебе, но не е 

едно. Не, не, не е малко важно. 
Така  има процедурно предложение, което аз мога да не го подложа като вносител, 

но ето аз го подлагам да се отложат разискваната за следващата сесия. До следващата сесия 
процедурата е управителя  предложен от господин Дангов, да събере други оферти и 
общинския съвет да ги разгледа. 

Това е принципа, на който работи този общински съвет. 
Госпожа Давкова, вие също ако желаете като общински съветник, предложете 

одитор, всеки одитор да си даде оферта и моля тази оферта да бъде разгледана. 
Така, моля да гласувате. 
Да се отложи разглеждането и на тази докладна за одитор на отчета на ВИК 

Дупница. 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Отлагане на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 22, 'против' - 6 и 'въздържали се' – 0 

Точка 20 (Двадесета) 

56/23.01.2024 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС, относно 
Даване на съгласие за възлагане извършването на независим външен одит на 
“Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна 
болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница  

инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Сега, колеги, като вносител в деловодството на Общинския съвет постъпи писмо от 

господин Дангов. Писмото постъпи на 22 януари. 
Относно, предложение за входиране на докладна записка за заседанието на 

Общинския съвет, което ще се проведе на 25. 
Господин Костадинов, моля да изготвите и входирате докладна записка с 

предложение за решение на Общински съвет Дупница, с което да се възложи на кметът на 
община Дупница да направи избор и да сключи договор за независим външен одит на две от 
общинските дружества  В и К град Дупница и МБАЛ Свети Иван Рилски. 

Това е писмото, с което го г-н кметът иска от мен да входирам докладна, но писмото 
не е особено но нали ето го проекта за решение. 

 
/ чете проекта за решение към докладната записка приложена към протокола / 



121 
 

 
Исках да взема думата по същество. Господин Табаков пръв е подал заявка. 
Заповядайте, господин Табаков. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател,  
уважаеми г-н кмет, 
уважаеми колеги,  
уважаеми гости.  
Взех думата, защото на предната точка бях заявил изказване, но технически ми се 

отне. Темите се припокриват, затова искам сега думата. Аз онзи ден си направих труда да 
извадя последните три доклада на независимия одитор от 2020, 2021 и 2022 година. 

Ето това представляват. Това са едни копи-пейст листа. KB ООД е одитора, който е 
направил. Буквално са едни копи пейст. Затова ще платим 5 000 лв.. Ако пак ще платим 5 000 
лв. за едно такова нещо аз предпочитам някой друг да го направи. 

Няма да предложа като г-жа Давкова кой да бъде, но наистина, ако пак ще получим 
едно такова нещо, което всеки може си го разпечати, бих искал да имам избор от някой друг, 
който да го направи, за да може да сравниме тези копи-пейст за три години, дали ще 
различават от одите за предходната година. 

Единствената разлика в тези копи пейст листа е от 2022 година. Единственото нещо, 
което е... Сега ще го прочета. 

Извинявам се заеквам и четенето ми е по-трудно. Един абзац озаглавен съществена 
несигурност свързана с предположението за действащо предприятие. 

Как ви звучи това? Съществена несигурност свързана с предположението за 
действащо предприятие. И абзаца завършва.  

Искам да го прочета за да остане за протокола. 
В пояснително приложение номер 4 сочат, че е на лице съществена несигурност, 

която би могла да породи значителни съмнения относно способността на дружеството  да 
продължи да функционира като действащо предприятие . 

Би могла да породи значителни съмнения относно способността на дружеството да 
продължи да функционира като действащо предприятие. 

Още 2022 година ето одитора се е съмнявал, че наистина В и К Дупница е действащо 
предприятие. Миналата седмица мисля, че областния управител също говори в тази посока. 

Използвам възможността да покажа това нещо и да го кажа и на вас. 
Благодаря ви. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви.  
Господин Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Колеги. 
Използвам възможността, тъй като докладната е почти същата като предишната и 

касае темата ВИК и общинската болница, но най-вече е ВИК. 
Вие, господин Костадинов или не знам кой е в тази зала, но вие сте председателят. 
Не ми отговорихте на въпроса предвиждате или извънредна сесия по тази тема, 

която да бъде дискутирано от всички колеги, общински и съветници. Тъй като и вчера, и 
днес с тези колеги, които говоря, те казват това, което ни предадат колегите, които са от тези 
комисии, а темата е изключително важна. Какво се случва с приходите, кога влиза цената. 
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Всичките тези теми, отново с господин Нешев с представители ако трябва от ВИК 
Холдинга, които да коментираме, знам, че вие гласувахте, както и ние на последната сесия 
по темата против и точно поради тази причина. Да, ясно е господин Дангов заяви на  
общественото обсъждане, че продължава пътя по който от 2016 година е стартирал. 

Моето изказване и сега и в предишната докладна не е против това, че сме в 
Кюстендилска вода. Против сме цената да бъде 3,71 без да е ясно, каква услуга ще получиме. 

Дадох един пример на икономическа комисия на тази среща. Нека услугата да не 
бъде като все едно аз да се състезавам с Йосеин Болт, а цената да бъде Йосеин Болт. 

Моля ви, затова предвидете другия месец сесия, извънредна или работна среща, 
както искате да я кръстим, но с всички съветници и с представители на ВИК Холдинга. 

Цената не бива да допускаме да бъде 3,71. Още дали е от 2 януари, дали е от 1 април. 
Господин кмета заяви, че това е нали процес. Да, него с тази заплата не го касае, но 

хора, които са на социалния минимум, като им дойдат сметките тогава ще разберат за какво 
говоря  

Благодаря. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря. 
Господин Градевски за реплика. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ 

към: Емил Димитров Гущеров: 
Господин кмете,  
господин председател,  
уважаеми колеги и гости. 
Тук репликата ми е към господин Гущеров. 
Подкрепяме ви напълно и ние сме хора, които... аз не вярвам някой от нас да иска 

цената да е висока. Дотам  докъдето ни се простират правомощията да влияеме върху цената, 
разбира се, че ще се опитаме. Подкрепям инициативата на господин Гущеров, че трябва да се 
направи един формат за изготвяне на предсъединителното споразумение и да се обсъди от 
всички съветници, да се огласи и след това ще използваме абсолютно всички механизми, с 
които може да влияеме върху цената. Стига да има такива. Не виждам много механизми, 
които имаме, но е толкова да има ще го използваме.  

Благодарим. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Господин Гущеров, отговор на реплика. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 
Георги Красимиров Градевски: 

Аз, както и на предишните сесии, така и днес заявявам, че това мое изказване по 
темата цена не е извадена така от въздуха, а е на базата разговори с експерти, с хора, които 
познават темата и ни е подсказано, че ние трябва да отстояваме интересите на Дупница. 

Повтарям, не  на Кюстендил, не  на Бобов дол. Така че, както и господин Градевски, 
надявам си другите колеги, чрез различните възможности, дори независимо, че в предни 
години сме се опитали с народни представители, със зам. министри да се провеждат срещи, 
но това е тук и сега момента, в който ние трябва да отстояваме. Това е за години напред. Сега 
ако пропуснем момента и разчитаме на едни голи обещания 30-50 милиона, поне, вие 
господин Костадинов, сме се наслушали тук в представителката на ИТН като народен 
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представител на други, как ще потекат към Дупница реки от пари в тази сфера, а всички 
знаем колко остарява В и К и нека не се заблуждаваме, че с магическа пръчка, ще се подобри 
услугата и нашите съграждани трябва да плащат тази цена и съответно самата организация, 
тъй като доколкото чувам  при предишни управите са минавали инкасатори събирали са едни 
пари, без да се отчитат, тази практика ще бъде ли прекратена, какво се случва, много са 
въпросите. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря ви.  
Ще взема думата за изказване. 
Най-напред се връщам към докланата. На предната точка ми се стори, че имаше 

опити за някакви внушения от страна и на кмета и на колегата от БСП. И кмета и колегата от 
БСП са били през всичките тия години и са гласували тези и всичките одитори на ВИК. 

Процедурата за избор на одитор  счетоводител е събиране на оферти, вече обясних 
неофициално, респективно този одитор носи отговорност за своите действия, той се одитира 
от Сметната палата. Големия проблем, колкото така и да ви звучи, аз много се радвам, че 
особено новите колеги са се задълбали, проучвали и т.н. това е прекрасно. Прекрасно е и 
дано  продължавате така да го правите. Обаче големия проблем е как ще платиме на одитора, 
защото когато видите в задължението на ВИК, без да  знам и не ме интересува, но там със 
сигурност има и KB. И когато сега колегата Петров и кмета търсят нови одитори за ВИК, 
първият въпрос, който ще им постават не е колко ще струва  а дали ще платите. Сега на 
кмета му е  лесно. Той разбира се ще каже аз ще ти платим от общината и такава въпроса ще 
се реши. Така, че въпрос с одитора за отчета на ВИК за мен е твърде маловажен, дали ще 
бъде нито познавам KB, нито Одит финанс, нито ме интересува, нито важно е, че трябва да 
бъде заверен. Това обаче което ме интересува сега конкретно в тази докладна е какви са 
намеренията на кмета и какво значи извършване на одит. Това искам да знам. 

Нека бъде извършен, най-честно и най-справедливо е, когато дойде нов управител, 
ново управление е да бъде извършен един сериозен одит. Доколкото аз си спомням кмета 
вече възложи одит на 3 юристи на съвета във ВИК, хубаво ще е да чуем резултатите от този 
одит. 

Така че, първо  дали ще използвам случай да довърша и по другата, по другия 
въпрос, който беше  поставен ще очаквам от кмета, това е сега точката да кажете какво значи 
и кой ще осъществи този одит. 

Господин кмете нека довърши  само после не мога да се довърша изказването. Ще 
ми изтече времето. Така, колкото до продължението за сесия. Нека нещата, нека подигнете 
малко завесата. Господин Гущеров, аз не знам кой прави това споразумение. И понеже не 
знам кой прави това споразумение а впечатлението ми е, че никой не го прави, че 
Общинския съвет движи по една  пътека, а около тази пътечка се случват най-различни неща. 

Не мога да разбера, но тъй като с мен никой не разговаря, не преговаря, не ме търси, 
само за ваше сведение ще ви кажа, че от както избран новия управител, той не ми се обадил 
нито веднъж. Нито веднъж. 

Камо ли  пък за споразумение? И затова аз самия потърсих Кюстендилска вода, 
бидейки принципал, и го попитах какво се случва със споразумението. Впечатлението ми е, 
че никой не работи под това споразумение, затова направих тази среща поканих комисиите, 
поканих кмет,  областен , Кюстендилска вода. Вие знаете задачите, които поставихме на тези 
комисии. 

Вчера бях във ВИК, не вчера а онзи ден бях в ВИК, по личен въпрос имаше жалба от 
един гражданин и аз отидох  да му съдействам. Попитах господин Милушев, уведомили ли с 
синдикатите, още не са уведомили синдикатите, исках да мине вчера сесията, днес да се видя 
с господин Нешев, именно за да мога да отговоря на вашите въпроси. Затова да свикам сесия, 
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специално по темата господин Гущеров, ми се струва най-малкото неподходящо, защото 
няма какво да разглеждаме на тази сесия. 

Помните ли как беше при Чимев? Ние си говориме  кервана си върви. Сега 
впечатлението ми е, че тази практика продължава. Последно, много пъти вече слушам да 
говорите, че имало механизъм, че можело водата да не бъде 3,71. Аз съм се срещал също с 
страшно много експерти, с всички министри без изключения, с всички шефове на Холдинг 
без най-последния, с който господин Дангов се видя. Никъде не чух един човек да каже, че 
има подобна възможност. Срещах се с хората, които са писани старата стратегия, срещах се с 
хората, които пишат новата стратегия. 

За всички тях, ние сме една мушичка, ли как да го нарека, Дупница никой не я смята 
за жива. 

Защо? Защото има политици, които предадоха позицията на Дупница. Предадоха и 
така и нататък. Дори репликите на господин Табаков сега отново да докаже неговата теза, че 
ВИК не е действащо предприятие. Простия отговор е. Местно  самоуправление. В Петрич 
ситуацията е аналогична. Едно към едно. В асоциацията са със собствен воден оператор, не 
им одобряват бизнес плана, не се занимаят хората ни с асоциации ни с нищо. ВИК-то им 
работи, вече съм обяснил как. 

Моля? Така, че и сто пъти да повторите действащо или недействащо, никой не му 
пука. Аз съм отговорен пред моите избиратели. Аз знаем как може ще да се запази ВИК и 
какво трябваше да се направи. Но аз съм само един в крайна сметка имам мнозинство, което 
решава и може да реши. 

Господин кмета  желаеше думата. 
 
г-н Първан Дангов – кмет: 
Благодаря. 
уважаеми господин председател. 
Дами господа общински съветници, 
Това може би, ако не се лъжа е  20-то заседание, където като се каже ВИК, тръгваме 

от извора и стигаме до върха или обратното. Всичко нещо направиме за ВИК. 
В тази зала господин Марин Михалков го гледам тук, дайте да извадиме 

протоколите по ВИК ще видите, че сме говорили едно и също. И преди завърших се с 
думите, не е грешка да се спънеш в един камък веднъж, грешка е, когато го правиш много 
пъти в един и същи камък. А ние това правим. По темата, аз имах вече възможността  да 
кажа, че в мое лице ПП ГЕРБ има най-ревностния последовател на политиката на ГЕРБ. 

Да, колкото да ви се вижда чудно аз реализирам политиката на ГЕРБ от 2016-2017 
година. 

Господин Гущеров, ако ме предложите за почетен член на ГЕРБ, ще се замисля дали 
да не приема. По темата ВИК. Защото вие господин Гущеров, вашата политическа сила, е 
предпоставила гласувайки в тази зала решението за влизане на дунишкото ВИК в 
асоциацията на ВИК  Кюстендилска вода с ясното създание, че това решение веднъж взето е 
неотменимо. Да, да, то е неотменимо. И аз в момента, вместо да ми ръкопляскате по темата 
ВИК, защото реализирам политиката на ГЕРБ вие ме нападате. 

Не знам защо. Има едни диплянки тук разпечатани, съжалявам, че не ги взех. Където 
тогавашния председател уважавания от мен господин Ивайло Константинов е разпоредил да 
бъде проведена информационна кампания колко хубаво ще бъде Кюстендилска вода да влезе 
да оперира на територията на Дупница. 

Още ги има по стаите. Спомните ли си ги? Хубави брошурки  Кюстендилска вода. 
Нещо повече. Да, това е най-хубавото, което сте направил. Дано и вие сте ги чел, само че 
нищо не сте запомнили, което е ваш проблем. И сега вместо да кажем, че хващаме последния 
влак, ние пак си въртим в кръгчето и се спъваме в един и същи камък много пъти. 
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Понеже господин Костадинов си позволи лично да упрекне един депутат в лицето на 
господин Табаков, който имал винаги  ясно изразена гражданска позиция. Извинявайте 
господин Табаков, не съм ви говорител но съм длъжен да кажа, че вашата експертиза вместо 
да бъде ползвана като депутат, вие бяхте обруган. 

Сигурно нямате нужда от моята защита, но съм длъжен да го кажа. Не бива по такъв 
лековат начин да казваме Табаков е еди какъв си да му лепим клише и от него да не искаме 
да ни представлява в народното събрание по начин, по който той може да допринесе за града. 

Господин Костадинов  недейте. В историята на града сме имали трима депутати, 
може би четирима, ако не ме лъже паметта, четирима нали така? Спомните ли си какво 
направиха тези депутати да бъде Дупница областен град? Нали  имаше такава тема? Имаше, 
нали? Днес пак ли сме в сянката на Кюстендил, както някой обича да се изразява? Само, че 
на мен като кмет сянката на Кюстендил  не ми пречи. Не ми пречи, че областния град се 
казва Кюстендил аз имам диалог. И искам този път държавата да помогне наистина, защото 
ние сме си забъркали такава кашичка във ВК, че сме затънали до гушата в кал, вижда ни се 
само носа  предстои да потънем още повече. И съжалявам, че това не се разбира. 

И ако господин Гущеров трябва да бъда обстоятелствен и коректен, ако 
Кюстендилска вода влезеше да оперира може би преди пет години, цената може би нямаше 
днес да бъде три или не знам колко и сега вие казвате. Само, че ако направите съпоставка 
3,71 като цена, е най-ниската от В и К асоциациите в България. Знаете ли колко е водата в 
Добрич? 8 лева. Не. Изслушайте ме. Изслушайте ме. Не стойте в рядката кал на ВИК. 

Погледнете малко по-далеч от носа си. В момента дружеството наречено ВИК 
Дупница няма оперативна възможност да отстрани нито една авария.  Да благодарим на 
Господ,  на Свети Иван Рилски, че времето е топло, температурите са плюсови, защото 
бомбите на ГЕРБ под земята, както на аварията в Градската градина на ъгъла на Кокиче и 
Криволак  ще гърмят. И тогава  да питам, да питам, кой ще бъде виновен. 

Да казвам ли, че за там няма работен проект. Няма разрешително за строеж. 
И това е реализирано в „успешните  мандати“ на третомандатника Чимев. Когато 

поканих инженер Бельов да го питам, като главен инженер, кажете инженер Бельов, защо 
това се е случило? Той каза, не знам. Само, че неговия подпис стои под договорите за 
изпълнение. Попитах коректно да очаквам ли други такива бомби. Все пак аз съм човека, 
който е виновен за водния режим, за бездомните кучета, за международното положение, за 
войната в Русия, за космическото замърсяване. Да очаквам ли други такива? Той дигна 
рамене и каза  незнам. 

Затова ви моля във ваше лице инженер Костадинов като председател, бъдете на 
висотата на поста, който заемате. 

Поне веднъж, преглътнете и вие, преглътнете вашето его по темата ВИК. И ако има 
някой да бъде виновен утре, нека да бъда аз, нека тази докладна да бъде гласувана, ще 
предложа публично... Да, точно, завършвам. Публично ще предложа  кой да бъде одитор, вие 
да го одобрите или ако ми делегирате правомощия сега, ще плати наистина ВИК, защото 
ВИК има да събира едни големи задължения, които се страхувам да не отидат някъде по 
веригата. 

Там има сметки, които да се плащат за ток нали не забравихте около 600 000. Тая е 
оперативни разходи, които не са плащани с години. И да оставим  наистина това дружество 
да потъне не по естествен начин, а ние да не натоварим допълнително всички наши 
съграждани да плащаме старите дългове, а цената на водата на ВИК да бъде най-малкия 
проблем. 

Ще кажа само за една схема, която е интересна. Има схема във ВИК, ако не знаете да 
я оглася,по която се работи така.Предишният управител влиза в къщата на кого да изберем 
на господин Станислав Павлов в едно село и казва вашия водомер не работи. Този водомер  
трябва да бъде сменен, само че досега не е бил пломбиран. Я да ви начислим едни 1 000, 2 
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000, 3 000, колкото си искат кубика вода и ви идва едно съобщение и съвсем законно да 
платите 800, 1 000 лева на ВИК. 

И това е схема. Само, че във ВИК няма каса. Няма каса. Каса означава счетоводство 
заприходяване на парите и документално оформени парите са там. Касата беше на бившата 
управителка Красимира Иванова каса чантичка. Да, да, дамската и чантичка. Която 
постъпват парите в ВИК отива в къщата на госпожа Иванова или не знам къде. Каса тип 
чантичка. Нека да дадем възможност инженер Костадинов  да влязат наистина хора, които да 
покажат грозното лице. То не е хубаво. Грозното лице на управлението във ВИК. И ако 
имаме ние наистина политическо мъжество, гражданска позиция, доблест, каквото...мога да 
кажа още, дори и морал господин Гущеров, благодаря за това. Ние днес трябва да признаем, 
че царят е гол във ВИК Дупница. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря, господин кмете. 
Преди да продължа само секунда процедурата. Като председател на Общинския 

съвет съм длъжен да пазя доброто име на кмета, на съветниците на общинските дружества. 
Господин Дангов,  преди да хвълтите обвинения към който и да бъде управител  не 

трябва ли първо да мине въпросния одит? Не трябва ли първо да се види дали има това 
нещо? Или вие имате неопровержими доказателства затова, което казвате? 

И второ, в тази докладна ние ви даваме  ето, Общинския съвет възлага на кмета на 
община Дупница, да сключи договор за независим финансов одит на посочените в точка 
първа от решението  общински дружества. 

И аз просто исках да ви помоля, тъй като по тази тема не сме говорили, в общи 
линии какви са ви намеренията? Коя  сега тук, ако беше Ивайло Петров, щеше да  ви пита, 
защо тази фирма не е онази? Кой ще извърши този одит? Ще сключите с фирма ли? 

Ще назначите общинските одитори ли, юристи ли, заместник кмет ли ще  одитира? 
Ето само този въпрос, мен ме интересува нищо повече. Само това ви мога да кажете. 
 

г-н Първан Дангов – кмет: 
Уважаеми господин Костадинов, 
Уважаеми дами господа общински съветници, аз ще спазя закона. 
Нищо повече няма да кажа. Ще спазя закона. 

 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Господин Дангов, ще спази закона. 
Заповядайте господин Гергов за процедурно предложение. 

 
адв. Йонко Гергов – общ.съветник: 
Благодаря господин председател. 
Уважаеми господин кмет, 
Уважаеми колеги. 
Не искам да се изтълкува погрешно не бързам за никъде. Напротив, както добре си 

спомняте гласувах против промените в правилника това число и промяната да заседаваме в 
четвъртък. Много ми е кеф, че заседаваме в петък днеска съм щастлив и съм доволен. 

Само, че когато се отклоняваме от проекта за решение, така ми става малко досадно. 
Наистина, приветствам идеята за специална сесия по отношение на въпросите на 

ВИК, но прочетете проекта за решение и се придържайте към него и коментирате в тази 
посока. 
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Правя процедурно предложение да прекратяваме на дебатите по тази точка и 
преминаваме към гласуване. 

Благодаря ви. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Благодаря ви. 
Господин Гущеров, първо не ми подвиквайте от залата. 
Второ, не съм ви дал думата господин Гущеров. 
Второ, кметът поиска думата, съгласно правилникът пише, когато кметът поиска 

думата може да се изкаже по всяко време. 
Тогава не светеше процедурното предложение. Трето, просто направиха една 

неуточняваща  реплика от … Така че господин Гущеров седнете си на мястото, минаваме 
процедура прекратяване на разискванията, който каза господин Гергов. 

Аз лично съм против, но всеки път трябва да... 
Гласувате против прекратяване на разискванията и готово. 

 
г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Ако го гласувам против, какво ще се случи? 
Вие нарушавате правилникът. 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Ще продължат разискванията. 

 
г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Ама, вие го нарушавате. 
Ама няма свети там 20 минути… нормално е да дава на господин Дангов по темата е 

изключително важна. Вие го репликирате. 
 
инж. Костадин Костадинов – Председател: 
Най-голямата толерантност проявявам към вас. 
Към вас проявявам най-голямата толерантност в тази зала. 
 

 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 15, 'против' - 9 и 'въздържали се' - 0 

 
г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
И гражданите нека плащат 3,71. 
 Благодаря. 

 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 147, ал.1 от ТЗ, чл.21, ал.1, т.23 и чл.27, ал.3 от ЗМСМА и 

чл. 18, ал.1, т. 15 от Наредбата за условията и реда за упражняване правата на 
собственик от Община Дупница върху общинската част от капитала на търговските 
дружества, ОбС – Дупница, като едноличен собственик на капитала на “Водоснабдяване 
и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и „Многопрофилна болница за активно 
лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД, прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  18 
1. Общински съвет-Дупница дава  съгласие за възлагане извършването на независим 

външен одит на “Водоснабдяване и канализация - Дупница” ЕООД , гр. Дупница и 
„Многопрофилна болница за активно лечение – Св.Иван Рилски” ЕООД,  гр. Дупница. 

2.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи договор 
за независим финансов одит на посочените в т.1 от решението общински търговски 
дружества. 

Поради изчерпване на дневния ред в 12:33 часа, председателят закри 1 заседание на 
ОбС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

............................................................................ 

 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 
 

 


